


សំណួរ និង ចម្លើយ

 ខ្ញុំមិនដឹងថានៅឯណាទេ។ ពួកគេ—ពួកគេប្រហែលជា ប្រហែលជាពួកគេ អាចសរសេរវាពីលើ។ វាបាននិយាយថា “អេសាយ ៤:២៤។” ឥឡូវនេះ អេសាយ៤ មានតែប្រាំមួយខនៅក្នុងវា ដូច្នេះខ្ញុំ...ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាតើអ្នកចង់ សំដៅទៅលើអេសាយ ៥:២៤។ វានិយាយថា “តើបទគម្ពីរនេះមានអត្ថន័យ យ៉ាងណា ហើយតើវានឹងកើតឡើងនៅពេលណា អេសាយ ៤:២៤?” ហើយ អេសាយ៤ មានប្រាំមួយខ។ បើអ្នកអាច... អ្នកណាដែលសរសេរវា ប្រសិនបើ អ្នកអាចគិតឥឡូវនេះ ប្រហែលជា អាចសរសេរវាម្តងទៀត ខ្ញុំអាចទៅដល់វាបាន អ្នកឃើញទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកសំដៅទៅជំពូកណាទេ “អេសាយ ៤:២៤ តើបទ គម្ពីរមានអត្ថន័យយ៉ាងណា ហើយតើវានឹងកើតឡើងនៅពេលណា?”

2 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងមិនទុកអ្នកយូរទេ។ ខ្ញុំមានមួយសំណួរ...មិនអីទេ អរគុណ បងប្រុស។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមានកន្លែងខ្លះដែលត្រូវទៅ ហើយនេះ...អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ បានគិត ខ្ញុំមានបទគម្ពីរមួយនៅទីនេះ ឬសូមអភ័យទោស សំបុត្រពីលោកបាក់ ជើ។ ហើយមុនពេលយើងចាប់ផ្តើមកម្មវិធីនៅព្រឹកនេះ លើនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក —អធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំមួយភ្លែត។

3 ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានចេញពីកម្មវិធីដោយមានបំណងល្អបំផុតក្នុងការចូល—កម្មវិធី របស់ខ្ញុំនៅបរទេស ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានថ្ងៃខាងមុខនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំទទួល បានសំបុត្រពីបងប្រុសបាក់ជើ បងប្រុសខុកបានអានវាឱ្យខ្ញុំតាមទូរស័ព្ទ កាលពីយប់មិញ ហើយឱ្យវាមកខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ ថាពួកគេកំពុងព្យាយាមកំណត់វា ម្តងទៀតឥឡូវនេះ ម្តងទៀត។ ហើយខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិនដឹងថាតើនោះជាសាតាំងកំពុង ព្យាយាមចាប់ខ្ញុំពីក្រោយឬអត់ ឬតើព្រះជាម្ចាស់គ្រាន់តែរង់ចាំពេលវេលាត្រឹមត្រូវ ប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ពួកគេចង់កំណត់វាទៅក្រោយ ហើយពួកគេពន្យា ពេលតាំងពីខែតុលា។ ខែតុលា វិច្ឆិកា ធ្នូ មករា នេះគឺជិតបួនខែហើយ ដែលពួកគេ បានកំណត់វាទៅពេលក្រោយ។

4 ហើយឥឡូវនេះការនិមិត្តបានមកដល់ នៅទីនេះវាត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរគ្រាន់តែជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើង ប៉ុន្តែនៅពេលណា ខ្ញុំមិនដឹងទេ។

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានប្រាប់ប្រជាជន (ដោយសេចក្តីស្មោះត្រង់) អ្វីដែលគេប្រាប់ខ្ញុំថាត្រូវ ត្រៀមខ្លួននៅពេលនេះ។

5 ឥឡូវគេគិតថា ខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំមិនស្មោះត្រង់ចំពោះវា “អូ តើ...តើនៅពេលណា ដែលគាត់នឹង...តើគាត់ទៅនៅពេលណា?”

6 ប៉ុន្តែពេលខ្ញុំទទួលសំបុត្រទាំងនេះហើយគេប្រាប់ខ្ញុំថា “មែនហើយ អ្នក មិនទាន់អាចធ្វើវាបានទេ ត្រូវតែធ្វើការនេះសិន ហើយត្រូវតែធ្វើការនោះទៀត។” បន្ទាប់មកខ្ញុំមិន...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អ ក្នុងការប្រឈមមុខនឹងប្រជាជន។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែរឿងមួយ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាធ្វើជាមួយខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងថ្វាយវាចំពោះព្រះ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពេលដែល ទ្រង់រួចរាល់ ទូលបង្គំក៏រួចរាល់ដែរ។” ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែ...

7 ពេលខ្លះវាជាបញ្ហាក្រុមជំនុំ ឥឡូវវាជាទិដ្ឋាការ ឬអ្វីផ្សេងៗ អ្នកដឹងទេ មានរឿង បែបនេះ។ វាប្រហែលជាសាតាំងកំពុងព្យាយាមធ្វើវា។ ដូច្នេះ ពេលយើងអធិស្ឋាន នៅព្រឹកនេះ...ហើយរាល់ពេលដែលអ្នកអធិស្ឋានពេញមួយសប្តាហ៍ អ្នក—អ្នក អធិស្ឋានឱ្យខ្ញុំហើយសុំឱ្យព្រះ...បើវាជាសាតាំង ចូរបណ្តេញវាចេញពីផ្លូវ។ ឃើញ ទេ? ហើយប្រសិនបើវាជា—ហើយបើវាជាព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់ សូមកាន់ខ្ញុំនៅ ទីនេះ។ ឃើញទេ? ទ្រង់ជ្រាបច្បាស់ពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ប្រហែលជាមានអ្វីមួយ ផ្សេងទៀតដែលទ្រង់កំពុងធ្វើការ ធ្វើឱ្យរូបភាពត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំមិនដែលចង់ទៅមុខ ទ្រង់ទេ។ អូ! ពេលអ្នកធ្វើបែបនេះ វាក៏ឱ្យខ្លាច។ ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែ មានអារម្មណ៍ថាវាជា...ដែល—ដែលវាអាចជា...ខ្ញុំមិនដឹងត្រូវនិយាយមួយណាទេ ព្រោះខ្ញុំមិនដឹង។

8 ដូចជាបងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់យើង ចចង់។ ប្រិយមិត្តជាច្រើនបានដឹងពី លក្ខខណ្ឌរបស់គាត់ហើយ មែនទេ? ហើយអ្នកដឹងថាគ្រូពេទ្យបានបោះបង់ចោល គាត់ ដែលគាត់ត្រូវបានគេសន្មត់ថាត្រូវស្លាប់មួយសប្តាហ៍មុន ឬលឿនជាងនេះ ឃើញទេ បងប្រុសចចង់។ ខ្ញុំបានទៅជួបគាត់ ហើយពេលចុះទៅទីនោះ ខ្ញុំបាន អធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋានដោយស្មោះត្រង់ដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបអធិស្ឋានសម្រាប់ គាត់។ រួចមកផ្ទះវិញ ខ្ញុំឆ្ងល់ថានឹងមានអ្វីកើតឡើង។ ហើយបន្ទាប់ពីពីរថ្ងៃខ្ញុំ—ខ្ញុំ មាននិមិត្តមួយកាលពីព្រឹកថ្ងៃចន្ទមុន ហើយកំពុងរង់ចាំ...

9 ឥឡូវនេះ មាន—មានស្រ្តីម្នាក់ដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់ជំងឺមហារីក ហើយខ្ញុំបានឃើញនាងឈរហើយនាង—នាងបាន...ពួកគេបានបើកនាងឡើង នាងពេញដោយជំងឺមហារីក ពួកគេត្រឹមតែដេរខ្នងរបស់នាង។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ នាងនឹងរស់នៅ។ ខ្ញុំដឹង។

10 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បងប្រុសចចង់ ខ្ញុំមិនបានឃើញការនិមិត្តច្បាស់ទេ។ ខ្ញុំកំពុង... មាននិមិត្តដូចគ្នានោះ ខ្ញុំបានចេញមក ហើយខ្ញុំបានឃើញគាត់—កន្លែងរបស់គាត់ ផ្ទះរបស់គាត់។ ហើយនៅខាងឆ្វេងដៃនៃផ្ទះដែលមានដើមឈើឈរនៅទីនោះ: —ដើមមិលឡូ នៅខាងលើនោះ ខ្ញុំបានឃើញកំណកកំបោរមួយចំនួនធំ ប៉ុន្តែ កណ្តាប់ដៃខ្ញុំ រៀលចុះក្រោម។ ហើយខ្ញុំបានឮថាទេវតាដែលឈរក្បែរខ្ញុំ និយាយ អ្វីមួយអំពីផ្លូវមួយ និងបងប្រុសចច។

11 ឥឡូវនេះ វាជាផ្លូវរបស់បងប្រុស ចច ដែលពួកគេត្រូវបានដឹក ឬវាហាក់ដូចជា ខ្ញុំ... ចាំថា ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបញ្ជាក់ពីរឿងនេះទេ... ហើយចាប់តាំងពីខ្ញុំជឿថាយើង គឺ.អេ. ប្រព័ន្ធជ្នាស់ទីឆ្លងកាត់ទីនេះ ឬប្រព័ន្ធចតសំឡេង។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ បញ្ជាក់ឲ្យច្បាស់ ដូចខ្ញុំបានធ្វើចំពោះពួកគេ ខ្ញុំគិតថាវាជារឿងនេះ...

12 មានមនុស្សមួយក្រុមនៅទីនោះសើចដាក់គាត់ ដោយសារគាត់ជឿថា ព្រះនឹងប្រោសគាត់ឲ្យជាបន្ទាប់ពីគ្រូពេទ្យនិយាយថា “គាត់ឈឺ។ មែនហើយ គាត់មើលមិនឃើញទេ កំណកឈាមបានចូលទៅក្នុងស្នូតរបស់គាត់ ហើយ ហៀរចេញឈាម និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។” គាត់បាននិយាយថា “គ្រាន់តែមាន គ្រាប់ធញ្ញជាតិកូចចូលដល់បេះដូង ឬក្បាលរបស់គាត់បន្តិច វានឹងធ្វើឲ្យគាត់ ពិការ ឬសម្លាប់គាត់។” ឃើញទេ? ហើយគាត់មានអាយុចិតសិបពីរឆ្នាំ ហួសពេល កំណត់។

13 ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាវាជានិមិត្តនេះ ថាគាត់នឹងដឹកផ្លូវរបស់មនុស្សមួយចំនួនដែល សើចចំអកដាក់គាត់ ដឹកផ្លូវគេ។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបានដឹងថាគាត់ជាអ្នកដឹក ផ្លូវទេ ប៉ុន្តែគាត់គឺមែន។ ខ្ញុំ ឃើញទេ ពេលខ្ញុំគិតថា គាត់ដឹកផ្លូវ នោះជាអ្វីដែលគាត់ ធ្វើ។ ហើយវាហាក់ដូចជាមានអ្វីមួយអំពីផ្លូវ និងការដឹកផ្លូវ ឬ—ឬអ្វីមួយដូចនោះ: និងបងប្រុសចចង់។

14 ខ្ញុំបានទូលសូមព្រះអម្ចាស់អស់រយៈពេលប្រហែលបួនយប់ហើយ ដើម្បី និយាយវាមកកាន់ខ្ញុំម្តងទៀត ប្រសិនបើទ្រង់ចង់។ វាមកដល់ប្រហែលប្រាំពីរឬ

ប្រាំបីព្រឹកនៅមួយព្រឹក។ ដូច្នោះ ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់នឹងបញ្ជាក់ឲ្យច្បាស់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿ
ដោយអស់ពីចិត្ត... ឥឡូវនេះ នេះគ្រាន់តែជាការដែលខ្ញុំនិយាយត្រូវថាគាត់នឹងដឹក
ផ្លូវសម្រាប់អ្នកដែលសើចចំអកឱ្យគាត់ ប្រសិនបើខ្ញុំដឹងច្បាស់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនប្រាកដ
ពេកអំពីវាទេ។ វាជាជឿមួយអំពីការដឹកផ្លូវ ហើយបងប្រុសចចង់។ ខ្ញុំគិតថាគាត់
ទៅដឹកផ្លូវអ្នកណាម្នាក់ដែលសើចដាក់គាត់។

15 ឥឡូវនេះ ព្រះជាសេចក្តីស្រឡាញ់ ហើយយើងគ្រាន់តែស្រឡាញ់ទ្រង់ដោយ
អស់ពីចិត្ត។

16 ឥឡូវនេះ នៅព្រឹកនេះ យើងមិនចង់ចំណាយពេលច្រើនពេកនៅទីនេះលើ
សំណួរទាំងនេះទេ។ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយពួកគេតាមចំនេះដឹងរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិ
អើយ ខ្ញុំអាចធ្វើខុសជាច្រើនលើរឿងទាំងនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ—ខ្ញុំគ្រាន់តែជាមនុស្ស
ដូចយើងទាំងអស់គ្នា។ ហើយបងប្រុស នេរីក ឬអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀតទាំងនេះ
ឬផ្សេងទៀត អាចឆ្លើយពួកវាដូចគ្នាតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំធ្វើនេះក្នុង
គោលបំណង ដើម្បីស្វែងយល់ពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តមនុស្ស។

17 បើខ្ញុំឃើញបួនឬប្រាំទាញលើរឿងមួយ នោះខ្ញុំគិតថា “អូ—ហ្ន យើងនៅទីនេះ។
កន្លែងដែល ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនៅឯណាឥឡូវនេះ សំណួរតិចតួចនៅក្នុងព្រះវិហារ។”
ហើយឥឡូវនេះយើងគ្រាន់តែបំភ្លេចអំពី—សំណួរតិចតួចនោះ។ ហើយរឿងសំខាន់
ជាងអ្វីៗទាំងអស់គឺការរក្សាក្រុមជំនុំឲ្យមានភាពសុខដុមរមនា និងស្រឡាញ់ព្រះ
ហើយបន្តទៅមុខទៀត ប្រសិនបើយើងទាំងអស់គ្នាអាចជឿថា ព្រះលោហិតរបស់
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សំអាតយើងពីអំពើបាប និងអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។ ប្រសិនបើស្ត្រី
អង្គុយក្បែរអ្នក ឬបុរសដែលអង្គុយក្បែរអ្នក ប្រសិនបើគាត់មិនជឿថាព្រះយេស៊ូវនឹង
—ពិតជានឹងមកម្តងទៀតដោយយើងអាចមើលឃើញ តោះចូរយើងយល់ស្រប...
ទៅមុខទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ យើងមិនយល់ស្របនឹងគាត់លើបទគម្ពីរទេ។
ប៉ុន្តែ ចូរយើងធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំបន្តទៅមុខដោយភាពសុខដុម ព្រោះនៅទីនោះយើង
នឹងចាប់មនុស្សមួយចំនួនទៀត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកជំនុំមិនចុះសម្រុងគ្នា នោះ
ឯង—អ្នកធ្វើបាបក្រុមជំនុំ អ្នកធ្វើបាបហើយ។ អ្នក...វាគ្រាន់តែ...អ្នកមិនអាចធ្វើវា
ទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងអាចយល់ស្របគ្នាលើរឿងមួយ ថាព្រះលោហិតរបស់
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សំអាតយើងពីអំពើបាបទាំងអស់ (ត្រូវហើយ) ហើយអំពើបាប

បានរលត់ទៅហើយ បន្ទាប់មកយើងជិតដល់ព្រំប្រទល់ផ្ទះហើយ បងប្រុស នេ វិល។ នៅពេលដែលឈាម នៅពេលដែលយើងឈាម...

18 ខ្ញុំមានបងប្រុសម្នាក់ យើងមានទំនាក់ទំនងដោយឈាម។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំអើយ របៀបដែលយើងមិនយល់ស្រប។ ហ្នា វេទនាណាស់។ ប៉ុន្តែ ដូចគ្នាដែរ យើង ជាបងប្អូន។

19 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតដល់សប្តាហ៍នេះ សប្តាហ៍ខាងមុខ បើមិនបានទៅក្រៅ ប្រទេស ប្រហែលជា... បងប្រុស កាលមក ហើយគាត់ចង់ចាប់ផ្តើមយុទ្ធនាការ នៅ ល្វីស្វីល ហើយគាត់ចង់បានឃ្លាំងអាវុធដែលយើងមានសម្រាប់កម្មវិធី ព្យាបាលខ្លឹមសរសើរនៅទីនោះនោះយប់មុន។ ហើយព្រះអម្ចាស់បានធ្វើការអស្ចារ្យ មួយចំនួន។ ហើយដូច្នោះ...ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកខ្ញុំបានរកឃើញថាបងប្អូនទាំងនោះ មកពីទីក្រុង ដែល រីយ៉ូ រដ្ឋ តិចសាស់បងប្អូន ជេសាប់ កំពុងមានកម្មវិធី នៅ ល្វីស្វីលហើយពួកគេមានវាក្មេងដ៏ល្អបំផុតរបស់ពួកគេនៅទីនោះសម្រាប់ សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។ ហើយបាននិយាយថាគាត់មិនដឹងថាគាត់នឹងចាកចេញពី ពេលណាទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាគឺ ឆាល នោះគឺនៅទីនោះនៅសប្តាហ៍ក្រោយ ហើយខ្ញុំ ប្រាកដជាមិនចាប់ផ្តើមការប្រជុំនៅកន្លែងណាទេ ហើយយុទ្ធនាការបែបនោះនឹង កើតឡើង។

20 ហើយពួកគេក៏មានយុទ្ធនាការព្យាបាលផងដែរ។ ដូច្នោះហើយយុទ្ធនាការ ព្យាបាលគឺនៅពេលរសៀល គឺរសៀលនេះ។ ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំមិនចង់ចាប់ផ្តើម ការប្រជុំ—ហើយពួកគេជួបប្រជុំនៅទីនោះទេ ព្រោះខ្ញុំដឹងថាវាយ៉ាងម៉េចចំពោះ កន្លែងមួយ ហើយវាគ្រាន់តែ... អូ អ្នកដឹងទេ ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងរៀបចំ ការប្រជុំ ហើយមាននរណាម្នាក់លោតឡើង ហើយចាប់ផ្តើមការប្រជុំតូចបែបនេះ។ វាគ្រាន់តែមើលទៅមិនល្អ វាមិនផ្តល់កន្លែងត្រឹមត្រូវទេ អ្នកដឹងហើយ។ ដូច្នោះ យើងនឹងរង់ចាំបន្តិចទៀត ប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់នឹងជួយយើង។ ទ្រង់នឹងជួយ យើង ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ដូច្នោះយើងគ្រាន់តែជឿ ហើយកាន់ខ្ជាប់ ហើយ ស្មោះត្រង់នឹងព្រះ។

ឥឡូវនេះយើងនឹងអធិស្ឋាន:

21 ឱព្រះវរបិតាដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ សូមឲ្យពរជ័យរបស់ទ្រង់បំភ្លឺមកលើយើង ឥឡូវនេះ នៅពេលទូលបង្គំឆ្ពោះទៅមុខដើម្បីឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់

អើយ មាន...មានខ្លះនៅទីនេះ ទូលបង្គំមិនធ្លាប់មើលទេ ហើយមានតែពីរប្របី ប៉ុណ្ណោះដែលទូលបង្គំ—ទូលបង្គំបានអានមួយរយៈមុន។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱ ព្រះវរបិតាអើយ សូមទ្រង់ជួយទូលបង្គំ ហើយប្រទានប្រាជ្ញា និងការយល់ដឹង ដល់ទូលបង្គំ ថាទូលបង្គំនឹងនិយាយតែអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ សូមប្រទានមក ឱ ព្រះបិតា។ ហើយសូមឲ្យទូលបង្គំមានប្រាជ្ញារបស់ទ្រង់ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធយាងចុះមកនៅពេលនេះ ហើយប្រទានប្រាជ្ញាដែលត្រូវការ។ សូមប្រទាន ពរដល់ពួកយើងទាំងអស់គ្នានៅថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាក្រុមព្រះពន្លាតូចមួយ នៅទីនេះ។

22 ប្រទានពរដល់បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់យើង បងប្រុស នេវិលនៅទីនេះ បិតាអើយ គាត់កំពុងធ្វើការជាមួយគ្នា ជាអ្នកគង្វាលនៅទីនេះនៅវាលស្មៅ—ដែល កំពុងព្យាយាមនាំចៀមទៅកាន់ស្មៅបៃតង និងចង្កោមជ្រៅ ឬចេញពីក្នុងទឹករួច ត្រឡប់ទៅម្លប់ដើមឈើវិញ ហើយមើលថែអ្នកឈឺ ជនទុគ៌ត និងក្មេងពិការ និង អ្នកដែលនឿយណាយ ហើយព្យាយាមព្យាបាលពួកគេ ហើយនាំពួកគេមក ដូច្នេះ ពួកគេនឹងក្លាយជាចៀមពិតប្រាកដ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូម ទ្រង់ប្រទានពរដល់គាត់។ ផ្តល់ឱ្យគាត់នូវប្រាជ្ញានិងចំណេះដឹងនិងការយល់ដឹង។

23 ហើយសូមជួយយើងទាំងអស់គ្នាឱ្យរន្ធត់នេះ ព្រះវរបិតាអើយ ហើយយើងនឹង លើកតម្កើងទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

24 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ទូលបង្គំនឹងឆ្លើយសំណួរ ទូលបង្គំបានបិទវានៅក្នុង ផ្នែកខ្លះនៃបទគម្ពីរដែល—កន្លែងដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា។ ហើយឥឡូវនេះយើង គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមនៅលើសំណួរមួយចំនួនហើយឆ្លើយតាមរយៈពេលដែលយើង អាចមាន—ច្រើនតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ហើយទូលបង្គំជឿថាយើងអាច ឆ្លើយទាំងអស់ ហើយទូលបង្គំនឹងចាំមើលនៅទីនេះដែលយើងចេញពីព្រលឹម។

25 រឿងដំបូងជាសំណួរ ទៅត្រង់សំណួរតែម្តង:

8. ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជម្រុជទឹកនៅអាយុដប់បីឆ្នាំ។ តើខ្ញុំគួរតែធ្វើម្តងទៀតទេ?

26 ឥឡូវនេះ នោះគឺជា—នោះជាសំណួរដ៏ល្អមួយដែលត្រូវសួរ។ ឥឡូវនេះ មិត្ត អើយ ខ្ញុំតែងតែទុកវាក្នុងមនុស្សនោះ។

27 ចាំថា ខ្ញុំមិនដឹងទេ...មានមួយដែលខ្ញុំដឹងថាអ្នកណាសរសេរវា នេះជារបស់ មួយនៅទីនេះ ហើយបុរសនោះបានប្រគល់វាឱ្យខ្ញុំខ្លួនឯង។ ហើយមានអ្នកសួរខ្ញុំនូវ សំណួរមួយដែលខ្ញុំគួរឆ្លើយ ហើយគេមិនដែលដាក់វាលើក្រដាសទេ ហើយខ្ញុំបាន និយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមានពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់បន្ទាប់ពីការទាំងនេះនៅទីនេះ ខ្ញុំ នឹងឆ្លើយវា។”

28 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅទីនេះ “តើខ្ញុំគួរ...គឺខ្ញុំ...”

ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅអាយុដប់បី។ តើខ្ញុំត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ម្តងទៀតឬ?

29 ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ជាគ្រីស្ទាន តាំងពីអ្នកមានអាយុដប់បីឆ្នាំ ជាអ្នកជឿលើ ព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងនៅតែដូចអ្នកដែរ។ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើឥឡូវនេះទេ ប្រសិនបើ ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក និងប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកអ្នកតាំងពីពេលនោះ មក។

30 ហើយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកគឺគ្រាន់តែជា—ជា—ទម្រង់មួយ វាគ្រាន់តែ—ដើម្បី បង្ហាញពីភពលោក (ឬក្រុមជំនុំដែលថាអ្នកជា—អ្នកនៅជាមួយនៅពេលនោះ) ដែលអ្នកនៅចំពោះមុខសាក្សី សូមបញ្ជាក់ថា អ្នកបានជឿថា ព្រះបានចាត់ ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់មក ហើយទ្រង់បានសុគត ហើយមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញនៅ ថ្ងៃទីបី ហើយអ្នកត្រូវបានគេបញ្ចុះនៅក្នុងទ្រង់ ហើយបានក្រោកឡើងដើម្បីដើរ ក្នុងជីវិតថ្មី។ ហើយពួកគេដដែលដែលបានមើលអ្នកនៅពេលអ្នកទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនឹងមកជួបអ្នកនៅពេលជំនុំជម្រះ។ ឃើញទេ?

31 ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើនរណាម្នាក់ (មនុស្សចម្លែក) និយាយថា “តើអ្នក មែនទេ?”

32 “បាទ ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកជាមួយ...ចំពោះការស្លាប់ និងការ បញ្ចុះសពរបស់ព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ។”

33 ឃើញទេ ខ្ញុំគិតថាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក...អូ ខ្ញុំនិយាយថាវាសំខាន់ ខ្ញុំមិន ចង់និយាយថាវាមិនសំខាន់ទេ។ ប៉ុន្តែវាចាំបាច់ណាស់ព្រោះវា...រាល់បញ្ញត្តិ របស់ព្រះគឺចាំបាច់។ តើអ្នកមិនគិតដូច្នោះទេឬ? វាជាការចាំបាច់ដែលយើងត្រូវ ទទួលការជ្រមុជទឹក។ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះនៅក្នុង

ម៉ាថាយ ឬ ម៉ាកុស១៦ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរទៅគ្រប់ទាំងសាសន៍ ហើយ ផ្សាយជំណឹងល្អ អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនឹងបាន សង្គ្រោះ។” ហើយនៅពេលដែលទ្រង់កំពុងនិយាយជាមួយនិក្ខេប ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សកើតមកពីទឹក និងព្រះវិញ្ញាណ មិនដូច្នោះទេ គេនឹង មិនចូលដោយប្រាជ្ញាបានឡើយ។” ឃើញទេ? វាត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ខ្ញុំជឿលើការជ្រមុជទឹក នៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយត្រូវរស់ឡើងវិញក្នុងជីវិតថ្មី ដើម្បីដើរតាមព្រះបញ្ញត្តិនៃព្រះ។

34 ប៉ុន្តែអ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប៊ីល តើអ្នកធ្លាប់ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យអ្នកណា ម្នាក់ទេ តើនរណាខ្លះបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពេលពួកគេនៅតូចហើយ បន្ទាប់មកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទៀត?” ច្រើនដង។

35 នៅទីនោះ—មានបទគម្ពីរមួយនៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី២ ដែលនិយាយទៅ កាន់ក្រុមជំនុំ គាត់បាននិយាយថា “ចូរប្រែចិត្ត ហើយធ្វើកិច្ចការដំបូងរបស់អ្នក ម្តងទៀត។” ហើយពួកគេជាច្រើនបានបកស្រាយបទគម្ពីរនោះដើម្បីនិយាយរឿង នេះ នោះមានន័យថា អ្នកនឹងត្រូវត្រលប់មកវិញភ្លាមៗ ហើយធ្វើរឿងដដែល នេះឡើងវិញ។ មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ មិត្តភក្តិគ្រីស្ទាន ជាទីស្រឡាញ់...

36 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនយល់ស្របនឹងរឿងនេះទេ មើលចុះ ពីព្រោះយើងបាន បំពេញបុណ្យជ្រមុជទឹកហើយ។ យើងត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក អ្នកណាដែលចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែយើងមិនយល់ស្រប ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ប្រសិនបើនោះជាអ្វីមួយដែលឈរ នៅក្នុងផ្លូវរបស់អ្នកហើយអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកគួរតែក្លាយជាអ្វីមួយ អ្នកទៅធ្វើវា ចុះ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកទៅធ្វើវា។ កុំបណ្តោយឱ្យមានអ្វីមករារាំងនៅក្នុងផ្លូវរបស់អ្នក អ្នកធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកច្បាស់លាស់ឥតខ្ចោះ។

37 ដូចជាប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកបានយកអ្វីមួយកាលពីស្នាំមុន ហើយ អ្នកមានអារម្មណ៍ថា អ្នកគួរតែទៅធ្វើវាឱ្យត្រូវ អ្នកទៅធ្វើវាឱ្យត្រឹមត្រូវ។ មិនថាវា ជាអ្វីទេ។ អ្នករក្សាអ្វីគ្រប់យ៉ាងឱ្យច្បាស់។ ព្រោះអ្នកនឹងឡើងមករករឿងនោះ ហើយ អ្នកមិនអាចទៅឆ្ងាយទៀតទេរហូតទាល់តែអ្នកចេញពីផ្លូវនោះទើប អ្នកឃើញទេ។ អ្នកគ្រាន់តែត្រូវទុករាល់ទម្ងន់មួយចំនួន និងរបស់ដែលងាយរំខានអ្នក។

38 ហើយប្រសិនបើអ្នកចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត សូមទៅមុខ នោះជា រឿងដែលត្រូវធ្វើ។ ខ្ញុំបានជ្រមុជទឹកជាច្រើនដង។

39 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះចំពោះបទគម្ពីរដែលអ្នកចង់សំដៅទៅ នោះមិនបាននិយាយទៅ កាន់បុគ្គលនោះទេ នោះគឺទៅក្រុមជំនុំមួយ។ សូមមើល ក្រុមជំនុំ អ្វីដែលពួកគេ បានធ្វើ ពួកគេបានបាត់បង់ក្តីស្រឡាញ់ដើមរបស់ពួកគេ ឃើញទេ ក្រែមពិតដែល ពួកគេមាននៅដើមដំបូង។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “លើកតែអ្នកប្រែចិត្ត ហើយធ្វើ កិច្ចការដំបូងនេះម្តងទៀត” ចាប់ផ្តើមភ្លាមៗហើយចូលក្នុងសាច់រឿង។ គាត់កំពុង និយាយទៅកាន់ព្រះវិហារ “លុះត្រាតែអ្នកប្រែចិត្ត ហើយត្រឡប់ទៅវិញ” អញ្ជើង ទ្រង់នឹងផ្លាស់ទីជើងចង្កៀង។

40 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចង់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយអ្នកបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅពេលអ្នកមានអាយុដប់បីឆ្នាំ ឬអាយុប៉ុន្មានក៏ដោយ ហេតុអ្វីបានជា អ្នក—អ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ប្រសិនបើវានៅក្នុងផ្លូវរបស់អ្នក។

41 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ដើម្បីនិយាយថា តាមបទគម្ពីរ ខ្ញុំអាចនិយាយថា អ្នកគួរទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត មានវិធីព្រះគម្ពីរតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន—អាច ប្រកាសថាមនុស្សបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ មានបទគម្ពីរតែមួយនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរទាំងមូល ដែលមនុស្សបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយនោះគឺជាអ្នក ដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយយ៉ូហានបាទីស្ទ មុនពេលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធយាងមក។ ប៉ុលនៅក្នុងកិច្ចការ ១៩:៥ បានប្រាប់ពួកគេថា ពួកគេត្រូវទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ?

42 ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ អ្នកមិនចាំបាច់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដើម្បីទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ព្រោះអ្នកអាចទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេល ចិត្តអ្នកត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? ដោយសារនៅកិច្ចការ២ ពេត្រុសបានផ្តល់រូបមន្ត មួយដល់—រូបមន្តមួយថា “ចូរវែប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក នៅក្នុងកិច្ចការ ១០:៤៩ ព្រះបានត្រឡប់ ហើយប្រទានឲ្យសាសន៍ ដទៃទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មុនពេលពួកគេទទួលបុណ្យ

ជ្រមុជទឹកទៅទៀត។ អ្នកឃើញទេ? ដូច្នោះ អ្នកឃើញថា វាជាស្ថានភាពនៃចិត្តរបស់អ្នក។

43 ពេត្រុសនិយាយថា “តើយើងអាចឃាត់ទឹកបានទេ ឃើញថាអ្នកទាំងនេះបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចយើងមានតាំងពីដើមមក?” អ្នកឃើញទេ? ដូច្នោះ បន្ទាប់មកគាត់—គាត់បានជំរុញពួកគេថា ពួកគេត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

44 បន្ទាប់មក ប៉ុល នៅក្នុងកិច្ចការ១៩ បាននិយាយ...ប៉ុលបានឆ្លងកាត់ឆ្នេរខាងលើនៃក្រុងអេភេសូរ គាត់បានរកឃើញសិស្សមួយចំនួន ហើយគាត់និយាយទៅគេថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬនៅ?”

45 ពួកគេថា “យើងមិនដឹងថាតើ...មិនដឹងថា តើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬអត់?”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយអ្វី?”

ពួកគេគឺជា។ ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបែបយ៉ូហាន។”

46 គាត់បាននិយាយថា “យ៉ូហានបានជ្រមុជទឹកសម្រាប់ការប្រែចិត្ត បានបន្តថា ‘អ្នកគួរជឿលើទ្រង់ដែលនឹងយាងមក ដូចជាលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។’ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានឮដូច្នោះ ពួកគេបានជ្រមុជទឹកម្តងទៀតនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ នោះហើយជា...”

47 ឥឡូវនេះនៅលើនេះវាគឺជា...ប៉ុន្តែគ្រាន់តែនិយាយថាអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកជាគ្រីស្ទាននៅអាយុដប់បីឆ្នាំ ហើយអ្នកបានរស់នៅក្នុងជីវិតជាគ្រីស្ទានកន្លងមកហើយ ឬបើអ្នកបានឈប់ជឿពីរបីដង...

48 ខ្ញុំមិនដឹងថាតើពួកគេមាន...ការឈប់ជឿ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំគិតនរណាម្នាក់នឹងទៅអញ្ចឹង...ត្រូវតែសួរខ្ញុំបែបហ្នឹង។” ប៉ុន្តែនៅលើការឈប់ជឿ ចូរចាំថា អ្នកឈប់ជឿជារៀងរាល់ថ្ងៃ គ្មានជួរសម្រាប់អ្នកបន្តចេញពីវាឡើយ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកឈប់ជឿដាក់មនុស្សនៅព្រះវិហារ...ប៉ុន្តែមិនមែននៅចំពោះព្រះទេ។ ឃើញទេ? អ្នកឈប់ជឿដាក់ព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែអ្នកមិនពឹងលើព្រះឡើយ ព្រោះថា ប្រសិនបើអ្នកធ្វើ នៅពេលអ្នកធ្វើបាប អ្នកបាត់បង់។ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងធ្លាក់ចុះឥតឈប់ឈរ។

ប៉ុលត្រូវស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ តើវាត្រូវទេ? គាត់ត្រូវស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ប្រែចិត្តជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយគ្រាន់តែប្រែចិត្តជានិច្ចគ្រប់ពេលវេលា។ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើប៉ុលត្រូវធ្វើដូច្នោះ ខ្ញុំក៏ត្រូវធ្វើដែរ។ មែនទេ? ត្រូវហើយ។ ដូច្នោះយើង...

49 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកបាន ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានប្រោសលោះ ហើយអ្នកមានអារម្មណ៍ថា—ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសម្អាតអ្នកពីអំពើបាប បន្ទាប់មកខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ហើយអ្នកបានរស់នៅក្នុងជីវិតជាគ្រីស្ទាន ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនគិតថាវាចាំបាច់ទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចង់បាន មិនអីទេ វាមិនអីទេ យើងនឹងរីករាយក្នុងការធ្វើវា។

50 ឥឡូវនេះជាកំណត់ចំណាំបន្តិចដែលមាននរណាម្នាក់ឲ្យខ្ញុំនៅខាងក្រោយ:

9. តើក្រុមជំនុំនឹងស្ថិតក្នុងឋានៈអ្វីនៅពេលដែលដំណឹងល្អត្រឡប់ទៅពួកយូដាវិញ?

51 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលបានស្នូររឿងនេះ កំពុងតែសំដៅនៅទីនេះទៅកាន់លូកា... គាត់—គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំ ប្អូនប្រុសរបស់យើង ថា គាត់កំពុងសំដៅទៅកន្លែងដែលវាបាននិយាយថា “សា—សាសន៍ដទៃនឹងវាយលុកកំពែងក្រុងយេរូសាឡឹមរហូតដល់គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។” នោះគឺនៅក្នុង លូកា ២១:២៤។ ឥឡូវស្តាប់ឲ្យជិត ហើយវាអាចនឹងយល់បាន។ សំនួរល្អ! អស្ចារ្យមែន!

ប៉ុន្តែកាលណាឃើញពេលទំពេទ្យាមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម នោះត្រូវឲ្យដឹងថា សេចក្តីហិនរិសាននៃក្រុងនោះជិតដល់ហើយ។

52 ឥឡូវនេះ ចូរយើងចាប់វាយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់។ “ភាពរិសានអន្តរាយជិតដល់ហើយ ពេលអ្នកឃើញក្រុងយេរូសាឡឹមហ៊ុំព័ទ្ធដោយកងទ័ព។” ឥឡូវនេះ វាមានការភ័ន្តច្រឡំជាច្រើននៅទីនោះ ជាមួយនឹងមនុស្សនៅក្នុង... ប៉ុន្តែសូមមើលវាតាមទស្សនៈប្រវត្តិសាស្ត្រជាមួយនឹងព្រះគម្ពីរ។

53 ឥឡូវនេះ បងប្អូននៃសេវេដ អេដវេនទីស្ទ ពួកគេជឿថា—ថាក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវហ៊ុំព័ទ្ធដោយកងទ័ពម្តងទៀត។ មែនហើយ ឥឡូវនេះ វាអាចជាការពិតពីព្រោះព្រះគម្ពីរមានអត្ថន័យជាច្រើនដង។

54 ហើយតើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាបទគម្ពីរមានអត្ថន័យយូរមកសម្រាប់រាល់ទំនាយ? ប្រាកដណាស់! បាទ មែនហើយ។ វានឹងនិយាយវាហើយ

មានន័យថាវាគ្រាន់តែសម្រាប់ពេលនេះ ហើយបត់ស្តាំជុំវិញ ហើយធ្វើម្តងហើយម្តងទៀត នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ ឃើញទេ? ដូចជា...ហើយខ្ញុំនឹងយោងទៅមួយក្នុងចំណោមពួកគេប្រសិនបើខ្ញុំអាចគិតវាបានលឿន។ អូ បាទ នេះគឺមួយនៅក្នុងលូកា...នៅក្នុងម៉ាថាយ២ បាននិយាយថា “ហើយព្រះយេស៊ូវត្រូវបានហៅចេញពីស្រុកអេស៊ីបដើម្បីអាចសម្រេចបានតាមពាក្យដែលហោរាបាននិយាយថា និយាយថា ‘ខ្ញុំ...ខ្ញុំបានហៅកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំចេញពីស្រុកអេស៊ីប។’”

55 ឥឡូវនេះ ទំនាយនោះ សំដៅទៅសម័យកាលរបស់ហោរា គឺសំដៅទៅលើអ៊ីស្រាអែល (ដែលជាកូនរបស់ព្រះ) ទ្រង់បានហៅចេញពីស្រុកអេស៊ីប។ នោះហើយបានត្រូវ នៅក្នុង—នៅក្នុង លោកុប្បត្តិ និងកូមនំ។ ប៉ុន្តែវា—វាត្រូវបានសំដៅទៅ—ទៅដល់ទីនោះ ប៉ុន្តែកំពុងធ្វើម្តងទៀត។ “ចេញពី...” អ៊ីស្រាអែលជាកូនរបស់ព្រះ។ អ្នកដឹងទេ? ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅព្រះចៅជាដាន ថា “អ្នក...” បាននិយាយថា “អ្នក—អ្នក...” អ្វីដែលគាត់បានធ្វើចំពោះកូនប្រុសរបស់ទ្រង់ ថា ទ្រង់នឹងយកជីវិត...ទ្រង់មិនអនុញ្ញាតឲ្យកូនទ្រង់ទៅទេ ដូច្នេះ ព្រះចៅជាដាន... ព្រះបានយកបុត្ររបស់ជាដានចេញ...និង...ឬទេវតាសម្លាប់នៅយប់នោះ។ ដូច្នេះវាជាអត្ថន័យរួម។

56 ដូច្នេះហើយ ឥឡូវនេះ ដូចជាក្រុងយេរូសាឡឹម បានឡោមព័ទ្ធដោយកងទ័ព ប៉ុន្តែតាមន័យត្រង់ ប្រវត្តិសាស្ត្រ នោះគឺក្នុងអំឡុងពេលប្រហែល គ.ស ៩៦ នៅពេលដែលទីតុសបានឡោមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម។ តែឥឡូវមើលឲ្យជិត អ្នកអាចឃើញអ្វីប្លែក ខ្ញុំជឿថាក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវបានហុំព័ទ្ធដោយកងទ័ពម្តងទៀតនៅចុងបញ្ចប់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា នេះគឺជាការប្រៀបធៀបទៅនឹងពេលដែលទីតុសឡោមព័ទ្ធវា នៅពេលដែលទីស្វាត់ជ្រងំ។

57 ឥឡូវនេះ “ភាពស្ងាត់ជ្រងំ” ការនិយាយថា...គឺជាពេលដែលដានីយ៉ែលជាហោរា...“ឈរនៅក្នុងទីបរិសុទ្ធ។” សូមកត់សម្គាល់ លោកបានមានប្រសាសន៍ថា “កាលណាអ្នករាល់គ្នាឃើញការគួរស្តាប់ខ្ពើមដែលធ្វើឲ្យវិនាសអន្តរាយឈរក្នុងទីសក្ការៈ។” ឃើញទេ “សេចក្តីស្តាប់ខ្ពើម” ការស្តាប់ខ្ពើមគឺ “មិនស្អាត។” “ដែលធ្វើឲ្យវិនាស” ដាច់ស្រយាលគឺដើម្បី “ធ្វើទៅឆ្ងាយជាមួយ” គឺដើម្បី “បំផ្លាញ។” “កាលណាអ្នករាល់គ្នាឃើញសេចក្តីស្តាប់ខ្ពើមដែលធ្វើឲ្យវិនាសអន្តរាយឈរនៅក្នុង

ទីសក្ការៈ” បានសម្រេចតាមបទគម្ពីរ នៅពេលដែលទីតុល្យខ្សោមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម យក...

58 នៅដើមជំពូកនេះ ជាកន្លែងដែលគេទូលសួរទ្រង់ថា “តើពេលវេលាបញ្ចប់នឹងដល់ពេលណា? ហើយអ្វីដែលនឹងជាសញ្ញានៃការមកដល់នៃ...នៃព្រះគ្រីស្ទ?” ហើយគេទូលទ្រង់អំពីព្រះវិហារថា តើវាមានសភាពយ៉ាងណា ដែលវាត្រូវបានគេតុបតែងដោយថ្មធំៗ និងរបស់យ៉ាងល្អយ៉ាងណា។

59 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នឹងមានពេលមកដល់ដែលនឹងមិនមានសូម្បីតែថ្មមួយនៅតុបលើថ្មមួយទៀត វានឹងត្រូវរុះរើ។” ទ្រង់ចាប់ផ្តើមផ្តល់ទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យដល់ពួកគេ។ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះ បែរទៅឯជានីយ៉ែលដើម្បីសម្រេច ដោយហេតុដែលទំនាយទាំងអស់ត្រូវរួមបញ្ចូលគ្នាទៅវិញទៅមក។ បទគម្ពីរទាំងមូលមិនត្រូវបានបំបែកនៅកន្លែងណាទេ។

60 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “បទគម្ពីរមិនអាចបំបែកបានទេ។” អាម៉ែន។ ហើយនៅទីនោះ...តើខ្ញុំទៅឋានសួគ៌ទេ? ប្រាកដហើយ! បទគម្ពីរមិនអាចបំបែកបានទេ។ ចំពោះអ្នកដែលមិនជឿលើទីសំគាល់ និងអព្វកហេតុ និងការអស្ចារ្យ តើអ្នកអាចគេចចេញពីបទគម្ពីរនោះដោយរបៀបណា? ព្រះគម្ពីរមិនអាចបំបែកបានទេ មិនលើសពីព្រះគ្រីស្ទឡើយ (នៅខាងលើ) អាចត្រូវបានលុបចោល។ ដូចជាប្រកាយដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅខាងលើ ហើយរាល់ចលនានៃរូបកាយរបស់ទ្រង់ឆ្លុះបញ្ចាំងពីចលនាចុះមកលើផែនដីនេះ វាត្រូវតែមាន។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើព្រះគ្រីស្ទ...ប្រសិនបើ...ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព អំណាចនៃព្រះត្រូវបានដកចេញពីក្រុមជំនុំ ឬព្រះវិហារខាងវិញ្ញាណនៅទីនេះនៅលើផែនដី បន្ទាប់មកវាត្រូវបានយកចេញពីព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់នឹងមិន...

61 ប៉ុន្តែ អូ រូបភាពនៃទំពាំងបាយជូពិតនៅទីនោះ ហើយយើងជាខ្មែងនៅក្នុងវិល្លិនោះ។ ឃើញទេ? ដូចដើមទំពាំងបាយជូផ្លាស់ទី មែកក៏ផ្លាស់ទីដែរ។ តើវាត្រូវទេ? រូបកាយដ៏មហិមារបស់ទ្រង់ ស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា ឱ ព្រះហស្តដ៏ធំរបស់ទ្រង់ ដែលហូរឈាម និងស្រក់ទឹកភ្នែក និងចំហៀងដែលហូរឈាមរបស់ទ្រង់ ហើយស្លាកស្នាមរបស់ទ្រង់ព្យួរលើផែនដីដូចនេះចន្លោះរវាងព្រះ (ព្រះវរបិតា) និងមនុស្សនៃផែនដីនេះ ការអង្វរ និងក្តីស្រឡាញ់ពួកគេ ដូចជារូបកាយរបស់ទ្រង់ចូលមកក្នុងចលនា និងអំណាច វាត្រូវបានប្រទានដល់ក្រុមជំនុំ។

62 ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើការដោយដៃរបស់ខ្ញុំតាមវិធីនេះ” ហើយ រូបកាយពិតរបស់ទ្រង់ធ្វើចលនា។ “ទៅទីនេះហើយផ្សាយជំនឿល្អ” អ្នកនឹង ឃើញថាក្រុមជំនុំនោះដើរទៅត្រង់។ ដោយសារតែ ស្រមោលរបស់ខ្ញុំត្រូវផ្លាស់ទី ដោយដៃរបស់ខ្ញុំ។ អាម៉ែន។ តើវាត្រូវទេ? អាម៉ែន។ អូ ខ្ញុំអើយ ពេលខ្ញុំគិតដល់ វា! នៅទីនោះ រូបកាយទ្រង់មានចលនា “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងពិភពលោក ទាំងមូល ហើយបង្ហាញពីអំណាច។” មិនថាយើងដំណើរការលើទ្រឹស្តី និងការ បង្រៀនរបស់យើង ហើយអ្វីដូច្នោះទេ យើងបរាជ័យយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ព្រះហស្តរបស់ព្រះកំពុងធ្វើចលនា ទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យបានលេចមក។ ហេតុ អី ខ្ញុំអើយ!

63 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅទីនោះ នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងដេញ អារក្ស...មិនបានចេញពីសំណួរនេះ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំមួយភ្លែត។ ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងដេញអារក្ស ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “តើកូនរបស់អ្នកដេញពួកគេដោយនាមអ្វី? បើខ្ញុំដេញអារក្សដោយ ម្រាមដៃរបស់ព្រះ តើកូនរបស់អ្នកដេញវាដោយអ្នកណា? ប្រសិនបើអ្នកមាន គោលការណ៍ប្រសើរជាងនេះ សូមបង្ហាញពួកយើងផង។” ឃើញទេ? “ប្រសិនបើ ខ្ញុំមានម្រាមដៃរបស់ព្រះ...” អាម៉ែន។ គ្រាន់តែគិត ថា “ម្រាមដៃ” នៃព្រះ។ មានព្រះ នៅពីលើព្រះគ្រីស្ទ ព្រះគ្រីស្ទនៅពីលើក្រុមជំនុំ។ មានព្រះជាព្រះវរបិតា ទ្រង់មាន បន្ទូលអំពីអ្វីដែលដាក់លាក់ បន្ទាប់មកព្រះ ជាព្រះរាជបុត្រា លើកព្រះហស្តរបស់ ទ្រង់ ហើយស្រមោលដើរតាមវា។ “បើខ្ញុំដេញអារក្សដោយម្រាមដៃរបស់ព្រះ តើកូន របស់អ្នកដេញវាដោយអ្នកណា?”

64 មើល ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់។ អូ មិនថាជំងឺជំប៉ុណ្ណា ឬទុក្ខវេទនាប៉ុណ្ណា ដែលអារក្សអាចដាក់លើអ្នកបាន វាគ្រាន់តែយកម្រាមដៃរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើការ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំអើយ! ក្រឡេកមើល ស្នា និងដៃ និងសាច់ដុំដំបូងពួកគេ។ គ្រាន់តែ ម្រាមដៃរបស់ទ្រង់ធ្វើចលនាគ្រប់ជំងឺហើយដេញអារក្សចេញ។ ហើយអ្វីដែល ជារឿងតូចតាចនោះ! ទ្រង់គ្រាន់តែយកម្រាមដៃរបស់ទ្រង់ ហើយចង្អុលវាទៅ។ “ប្រសិនបើខ្ញុំដោយម្រាមដៃរបស់ព្រះ...”

65 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះខ្លះ។ ប៉ុន្តែពេលចៀម បានបាត់ ទ្រង់មិនបានប្រើម្រាមដៃរបស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់បានដាក់វាលើស្នាទ្រង់ ហើយ

ទ្រង់យកអង្គទ្រង់ទាំងមូល ដៃ ចៀមនៅជុំវិញស្មារបស់ទ្រង់។ ផ្នែកដែលខ្លាំង បំផុត និងខ្លាំងបំផុតរបស់មនុស្សគឺនៅលើស្មា និងខ្នងរបស់គាត់។ អ្នកដឹងទេ? សម្រាប់សាច់ដុំដៃនិងសាច់ដុំទាំងអស់របស់ទ្រង់ធ្វើការ ហើយទ្រង់បានលើកចៀម ទាំងមូល ដាក់វានៅលើស្មារបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានមកទីនេះ មិនមែនដោយប្រើ ម្រាមដៃរបស់ទ្រង់ ដើម្បីដេញអារក្ស ចាស់តូចមួយចេញទេ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ ទ្រង់ យាងមកជាមួយ...សាច់ដុំទាំងអស់នៃជើងរបស់ទ្រង់ សាច់ដុំទាំងអស់នៃដៃរបស់ ទ្រង់ ធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់ទីរហោស្ថាន ដោយលឿនដែលបាត់នៅលើស្មារបស់ ទ្រង់។ អូ ខ្ញុំអើយ! “បើខ្ញុំដេញអារក្សដោយម្រាមដៃរបស់ព្រះ តើកូនរបស់អ្នកដេញ វាដោយអ្នកណា?” ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំអើយ!

66 មិនអីទេ ត្រលប់ទៅប្រធានបទវិញ:

ប៉ុន្តែកាលណាឃើញ...ពលទ័ពឡាមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម នោះ ត្រូវឲ្យដឹងថា ...

គ្រានោះ ត្រូវឲ្យអ្នកនៅស្រុកយូដា តែទៅឯភ្នំ ហើយពួកអ្នកនៅ កណ្តាលទីក្រុង ត្រូវតែចេញឲ្យផុត ក៏កុំ...ឲ្យពួកអ្នកដែលនៅស្រុកស្រែ ចូលទៅ...ក្នុងទីក្រុងឡើយ។

ដ្បិតគ្រានោះជាគ្រាសង—សឹក ដើម្បីនឹងសំរេចតាមគ្រប់ទាំងសេចក្តី ដែលបានចែងទុកមក។

ឯពួកស្រីៗ ដែលមានផ្ទៃពោះ ហើយពួកដែលបំបៅកូន នៅគ្រានោះ នឹងវេទនាណាស់! ដ្បិតនឹងមានសេចក្តីវេទនាខ្លាំងនៅក្នុងស្រុក ហើយនិងសេចក្តីក្រោធដល់បណ្តាជននេះ។

គេនឹងដួលនៅក្រោមមុខដាវ ហើយនិងត្រូវដឹកនាំទៅជាល្បឿយ ដល់ អស់ទាំងនគរ...

67 សូមកត់សម្គាល់ពីរបៀបដ៏ស្រស់ស្អាតនៅទីនេះ ព្រះគម្ពីរគឺដើម្បីធ្វើឱ្យវា ជាពិសេស។ រឿងដំបូង “ដោយមុខដាវ។” ចុងក្រោយនេះ គឺដោយសារគ្រាប់បែក បរមាណូ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ នេះគឺដោយមុខដាវ ហើយជនជាតិយូដានឹងត្រូវនាំទៅ ជាល្បឿយទៅគ្រប់ជាតិសាសន៍។ វានឹងមិនមានបែបនោះទៀតទេ ពួកគេនឹងត្រូវ បានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅប៉ាឡេស្ទីនជាលើកចុងក្រោយ។ ឃើញទេ? នេះសំដៅលើថ្ងៃ

ដែលបានកន្លងទៅ។ ហើយវាពិតជាយោងទៅតាមប្រវត្តិសាស្ត្រ មកតាមវិធីនោះ។

68 ពួកគេត្រូវបាននាំទៅគ្រប់ជាតិសាសន៍។ គ្រប់ជាតិសាសន៍នៅក្រោមមេឃថ្ងៃនេះ អ្នករកឃើញជនជាតិយូដា។ អូ គ្រប់ជាតិសាសន៍! អ្នកទៅប្រទេសចិន ហើយអ្នកឃើញជនជាតិយូដា។ អ្នកទៅប្រទេសរុស្ស៊ី អ្នកឃើញជនជាតិយូដា។ ទៅកោះតូចៗ អ្នកឃើញជនជាតិយូដា។ ខ្នាតខ្លាយនៅគ្រប់ជាតិសាសន៍! តើវាគឺជាអ្វី? ការព្យាករណ៍របស់ព្រះ។ ព្រះមានបំណង។ ហើយពួកយូដាទាំងនោះជាអ្នកចំងាយឆ្ងាយណាស់ បងប្អូន។ នៅពេលអ្នកឃើញពួកគេ...

69 ខ្ញុំដឹងថាពួកគេខ្លាត់ហើយនាំទៅឆ្ងាយ ហើយត្រូវបោកបញ្ឆោតនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែ ពួកគេត្រូវបានបញ្ឆោតដោយព្រះ ដើម្បីអោយអ្នក និងខ្ញុំបានឃើញ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងនិយាយនេះក្នុងស្មារតីនៃទំនាយ តាមព្រះគម្ពីរ ថាម៉ោងរបស់ជនជាតិយូដាដើម្បីត្រឡប់ទៅផ្ទះគឺជិតមកដល់ហើយ។ បាទ មែនហើយ។ ទ្រង់បានធ្វើឱ្យបេះដូងរបស់ប៊ីត្លែរីងរូស បណ្តេញពួកគេចេញពីប្រទេសអាណ្លីម៉ង់។ បេះដូងរបស់ មូស្លីនីវីងរូស បណ្តេញពួកគេចេញពីប្រទេសរុស្ស៊ី។ ទ្រង់បានបណ្តេញពួកគេពីគ្រប់ទីកន្លែង ដូចទ្រង់បានធ្វើនៅថ្ងៃដែលទ្រង់នាំពួកគេចេញ។ ហើយពេលដែលពួកគេចេញទៅក្នុងទឹកហោស្ថាន ហើយត្រៀមខ្លួនឆ្លងកាត់ តើមានអ្វីកើតឡើង? ព្រះបានយាងទៅទឹកដីដោយគ្រោះកាចនិងអ្វីៗជាខ្លាំង។ ដែលទ្រង់នឹងនិយាយម្តងទៀតជាមួយអ្នកបម្រើពីរនាក់របស់ទ្រង់ គឺដើមអូលីវពីរបស់អេសេគាល និងវិវិណៈ១១៨៧ដៃ។ ទ្រង់នឹងធ្វើទិសគាល់ និងការអស្ចារ្យទាំងនោះម្តងទៀត។

70 សូមក្រឡេកមើលសាក្សីពីរនាក់នៅក្នុង វិវិណៈ ១១ “យើងនឹងផ្តល់អំណាចដល់សាក្សីរបស់យើង ហើយពួកគេនឹងបិទស្ថានសួគ៌នៅថ្ងៃនៃការព្យាករណ៍របស់ពួកគេ ឬបញ្ជូនគ្រោះកាចមកលើផែនដីតាមអំពើចិត្ត។” អ្នកគឺជាសាក្សីពីរនាក់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

71 ខ្ញុំដឹងថាការបង្រៀនទំនើបគឺអញ្ជឹង “នោះជាគម្ពីរសញ្ញាចាស់ និងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។” ខុសហើយ! ខុសហើយ!

72 វាមិនមែនជាសាក្សីពីរនាក់នោះទេ នោះគឺជាការត្រឡប់មកវិញរបស់ម៉ូសេ និងអេលីយ៉ា។ ហើយអ្នកកត់សម្គាល់ឃើញនៅទីនោះ ទាំងមិនមាននរណាម្នាក់

ក្នុងចំណោមពួកគេ...លោកម៉ូសេ គាត់បានស្លាប់ ប៉ុន្តែតើគាត់ទៅណា? គាត់ ត្រូវក្រោកឡើងម្តងទៀត។ ហើយអេលីយ៉ាត្រូវបានលើកឡើង ទោះជាមិនស្លាប់ ក៏ដោយ។ គាត់នឹងត្រូវស្លាប់ ព្រោះមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវតែស្លាប់ ដូច្នោះគាត់នឹងត្រូវ ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ហើយមានសាក្សីពីរនាក់។

73 ឥឡូវនេះមើល:

គេនឹងដួល...នៅក្រោមមុខដាវ...(ខ២៤)...នៃដាវ ហើយនិងត្រូវ ដឹកនាំទៅជាឈ្មួញដល់អស់ទាំងនគរ: ក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវ សាសន៍ដទៃជាន់ឈ្មួញ ដរាបដល់...(អាម៉ែន!)...គ្រាបស់សាសន៍ដទៃ បានសំរេច។

74 រន្ធត់ណាស់ មែនទេ ដែលដឹងថាយើងមានពេលកំណត់? ព្រះមានបន្ទូល ដូច្នោះ! គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបាននាំចូលជាមួយនឹងស្តេចនេ ប៊ូក្លេសា។ អូ គួរឲ្យកត់សម្គាល់យ៉ាងណា! តើខ្ញុំអាចចំណាយពេលប៉ុន្មានសម្រាប់ រឿងនេះ តែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ! ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ អ្នកគ្រប់គ្នាចង់បានសំណួរ ពីពួកគេ។ ប៉ុន្តែ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងស្ថិតនៅលើបញ្ហានេះ ចូរយើងគិតពីវា ព្រោះវាមានសារៈសំខាន់ខ្លាំងណាស់នៅពេលនេះ។

75 មើល! ព្រះបានដឹកនាំប្រជាជនជាជនជាតិយូដា។ ពួកគេមិនដែលមាន ជាតិសាសន៍ទេ ពួកគេគ្រាន់តែជាប្រជាជន។ ហើយពួកគេមិនដែលជាក្រុមជំនុំ ដែលរៀបចំទេ ពួកគេគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំដែលគេហៅចេញប៉ុណ្ណោះ។ មិនដែល មានអង្គការណាមួយក្នុងចំណោមពួកយូដាទេ ពួកគេតែងតែត្រូវបានដឹកនាំដោយ ព្រះ។

76 ពេលនោះពេលខាងនយោបាយ ប្រជាជាតិ គេចង់ក្លាយ...គេចង់មានស្តេច។ ហើយព្រះបានប្រទានឱ្យពួកគេនូវស្តេចមួយ ហើយវាមិនដែលបានដំណើរការទេ។ ព្រះជាស្តេចរបស់ពួកគេ។ ព្រះជាស្តេចរបស់យើង នោះជាការត្រឹមត្រូវ ហើយព្រះជា ស្តេចនៃក្រុមជំនុំ។

77 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ពេលពួកគេត្រូវបានគេចាប់យកទៅក្រុងបាប៊ីឡូន ដោយសារពួកគេព្យាយាមចូលបន្តិចជាមួយប្រជាជាតិនានាក្នុងលោក។ ថ្ងៃនេះជា រូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាតនៃព្រះវិហារដែលព្យាយាមចូលបន្តិចជាមួយលោកិយទីនោះ ហើយទៅឆ្ងាយ យកទៅជាមួយពួកគេ—ការរស់នៅរបស់ពួកគេ។ ក្រុមជំនុំរស់នៅ

ដូចនឹងពួកលោកិយដែរ បន្តធ្វើដូចគ្នា និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយអះអាងថាជាក្រុមជំនុំនៃព្រះ។ អ្នកមិនអាចធ្វើអញ្ចឹងបានទេ។ អត់ទេ បាទ។ ជីវិតរបស់អ្នកបញ្ជាក់ថាអ្នកជាអ្វី។

78 តើអ្នកជាអ្វី...ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅដើមដំបូង អ្វីដែលអ្នកនៅកន្លែងណា គឺជាអ្វីដែលអ្នកឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ។ តើអ្នកជាអ្វី ជាបូកាយសេឡេស្ទាល ឬផ្ទៃដីរបស់អ្នកនៅខាងលើ អ្វីដែលបូកាយសេឡេស្ទាលរបស់អ្នកនៅកន្លែងផ្សេងទៀតគឺជាអ្វីដែលអ្នកកំពុងតែឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ។ នៅក្នុងទឹកដីនៃវិញ្ញាណអ្វីដែលអ្នកមាន គឺជាអ្វីដែលអ្នកនៅទីនេះ។ បើអ្នកនៅតែមានគំនិតដេរ ហើយនៅក្នុងទឹកដីវិញ្ញាណ នោះអ្នកមានចិត្តអាក្រក់នៅទីនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកនៅតែទទួលរងនូវគំនុំ ការប្រណែន និងការឈ្លោះប្រកែកគ្នា នោះអ្នកនៅក្នុងទឹកដីនៃវិញ្ញាណនោះ វាឆ្លុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខាងក្នុងបំផុតរបស់អ្នកបានស្អាតបរិសុទ្ធហើយនោះ វាបង្ហាញថាអ្នកមានបូកាយមួយនៅខាងក្រៅ (រង់ចាំ) ដែលត្រូវបានសម្អាត និងស្អាត ហើយវាមានប្រតិកម្មនៅក្នុងសាច់ឈាម។ ឃើញអត់? សូមមើល នៅទីនោះ។ “ប្រសិនបើរោងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ នោះយើងមានកន្លែងមួយកំពុងរង់ចាំហើយ។” ឃើញទេ?

79 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងពេលវេលានេះ ជាពេលវេលាចុងក្រោយ របៀបដែលការប្រៀបធៀបខាងសាច់ឈាមនេះ ការក្លែងបន្លំជាគ្រីស្ទាននឹងបញ្ចូលគ្នាទៅក្នុងទីក្រុងបាប៊ីឡូនដ៏ធំមួយ ដូចវាបានកើតឡើងនៅទីនោះដែរ។ ពួកគេត្រូវគេនាំទៅក្រុងបាប៊ីឡូន។ តើវាត្រូវទេ? ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានហៅមកថា ‘ចូរចេញពីស្រុកបាប៊ីឡូន រាស្ត្រអញអើយ!’”

80 ភ័ន្តច្រលំ! នេះគឺ “ខ្ញុំជាបាទីស្ទ។ ខ្ញុំជាមេតូឌីស្ទ។ ខ្ញុំជា ប្រេសប៊ីដើរៀន” ទាំងអស់នោះគ្រាន់តែជាការភ័ន្តច្រឡំ។ មិនមានសេចក្តីសង្គ្រោះនៅក្នុងវាទាល់តែសោះ។

81 ឥឡូវនេះ កុំនិយាយថាខ្ញុំកំពុងប្រាប់ថាពួកបាទីស្ទមិនទាន់ទទួលបានសេចក្តីសង្គ្រោះ ពួកមេតូឌីស្ទអីហ្នឹង។ ខ្ញុំមិននិយាយអំពីរឿងនោះទេ។ ខ្ញុំនិយាយអំពីក្រុមជំនុំ និងអំណាចនយោបាយរបស់វា វាជានយោបាយ។ ហើយការនិយាយខាងនយោបាយ ព្រោះអ្នកជាមេតូឌីស្ទ ឬបាទីស្ទ ឬប្រេសប៊ីដើរៀន ឬកាតូលិក មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ ព្រះមិនបានទទួលស្គាល់វាទេ ហើយវានៅ

ក្រុងបាប៊ីឡូនសព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយព្រះបានត្រាស់ហៅក្រុមជំនុំមួយចេញពីពួកគេ ទាំងអស់ ដោយទាញយកចិត្តបរិសុទ្ធចេញ បង្កើតក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ស្រស់ ស្អាតម្ល៉េះណា!

82 ហើយសូមកត់សម្គាល់ ខ្ញុំអាចនិយាយអ្វីមួយនៅទីនេះដែលនឹងធ្វើឱ្យ ភ្ញាក់ផ្អើល ប៉ុន្តែប្រសិនបើ—ប្រសិនបើវាគឺជា...សូមស្តាប់ ឥឡូវនេះ។ មើលរបៀប របស់បាប៊ីឡូន...អ្វីដែលបានកើតឡើងនៅ...នៅក្នុង—នៅបាប៊ីឡូន ពេលដែល កម្លាំងត្រូវបាននាំមកលើអ្នកថ្វាយបង្គំពិត។ ចូរចាំថា មានតែមួយក្តាប់តូច សា ជ្រាក់ មេសាក់ និងអបខនេកោ និងដានីយ៉ែល នៃ—នៃអ្នកគោរពប្រណិប័តន៍ ពិតដែលបានចុះទៅក្នុងការចាប់ខ្លួនជាឈ្លើយ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ហៅ ពួកគេមក—ដើម្បីបង្ហាញពណ៌របស់ពួកគេ ថាតើពួកគេជាអ្វី។ ពួកគេត្រូវបានបង្ខំ ឱ្យថ្វាយបង្គំរូបព្រះ។ តើវាត្រូវទេ? គោរពបូជា! ពួកគេត្រូវបានបង្ខំឱ្យថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ហើយពួកគេត្រូវក្រាបនៅមុខរូបព្រះ។ ហើយបើគេមិនធ្វើទេ គេត្រូវតែបៀតបៀន។

83 អូ អ្វីទៅជារូបភាពដែលអ្នកអាចទាញចេញពីដានីយ៉ែល វិវេណៈ ចងក្តាប់អ្នក ទាំងនោះ ហើយបង្ហាញដោយបទគម្ពីរ ថាក្រុមជំនុំកំពុងចូលមកក្នុងប្រភេទដូចគ្នា នៃការបៀតបៀន មុនពេលនាងត្រូវបានហៅចេញ។ នោះហើយជារបៀបដែល ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបាននាំមក នោះជាវិធីដែលក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ ដទៃនឹងត្រូវដកចេញ។ ពេលនាងចូលមក នាងក៏នឹងទៅ។

84 ហើយមើលពីរបៀបដែលគាត់បានឃើញរូបភាព។ ហើយឥឡូវនេះ ចងចាំ ពីរូបភាព...ឥឡូវនេះ នេះគឺជាផ្ទះឥឡូវនេះ។ មើលចុះ ខ្ញុំជឿថារូបដែលស្តេចនេប៊ូ ក្លេសាធ្វើគឺជារូបរបស់ដានីយ៉ែល ជាមនុស្សបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ស្តេចនេប៊ូក្លេសាបានហៅដានីយ៉ែលរួចហើយ ហើយបានហៅគាត់ថា “ប៊ែលតេ សាសា” (ដែលជារូបឆម្នាក់ព្រះរបស់គាត់) ហើយគាត់បានធ្វើ—បានបង្កើតរូបភាព មួយ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្រៅពីដានីយ៉ែលត្រូវបានគេបោះចោលក្នុងរងសត្វ សិង្ហនេះទេ និងអ្វីជាដើម ហើយគាត់បាននិយាយថា “គ្មានអ្នកណាគួរមើលព្រះ ដទៃទៀតឡើយ ក្រៅពីព្រះរបស់ដានីយ៉ែល។” ប្រហែលជារូបមនុស្សបរិសុទ្ធ រូបសំណាកដ៏អស្ចារ្យ ហើយអ្នករាល់គ្នាត្រូវក្រាបថ្វាយបង្គំរូបនេះ។

85 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំ សាជ្រាក់ និងមេសាក់ និងអបខនេកោ... ដានីយ៉ែលជា អ្នកដឹកនាំ ដូចជាព្រះគ្រីស្ទជាអ្នកដឹកនាំក្រុមជំនុំ។

86 គេត្រូវក្រាបនៅមុខរូបនេះ ហើយថ្វាយបង្គំរូបនោះ។ សូមកត់សម្គាល់! ហើយអ្នកកត់សម្គាល់ថា នៅគ្រានោះ ដានីយ៉ែលនៅស្ងៀម។ អាម៉ែន! អូ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកយល់វាបាន។ ដានីយ៉ែលនៅស្ងៀម។ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ...ពួកគេត្រូវតែធ្វើការជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង។

87 នៅក្នុងថ្ងៃ...នៅក្នុងការចេញពីគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃ និងមានរូបសំណាកមួយ ហើយអ្នករាល់គ្នាត្រូវក្រាបនៅមុខរូបនេះ ហើយថ្វាយបង្គំ។ ទោះបីជាវាបរិសុទ្ធក៏ដោយ ក៏អ្នកមិនត្រូវថ្វាយបង្គំរូបនោះ (ការថ្វាយបង្គំរូប) ដែរ។

88 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ អូ ខ្ញុំអើយ! នៅចុងបញ្ចប់ ដានីយ៉ែលក៏ដើរចូលម្តងទៀត។ តើអស្ចារ្យណាស់ឬ! នៅយប់នោះមុនពិធីបុណ្យដ៏ធំរបស់ពួកស្ងៀនជាដើម មានដែលសេរនៅលើជញ្ជាំង “មេនេ មេនេ ទេកិល អ៊ូផារស៊ីន” ឆ្លងកាត់ជញ្ជាំង។ ហើយការបកស្រាយនោះ គ្មាននរណាម្នាក់អាចផ្តល់ឱ្យបានទេ វាត្រូវបានសរសេរជាភាសាដែលមិនស្គាល់។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចបកស្រាយវាបានទេ។

89 ពួកគេបានទៅ និងយកពួកអ្នកប្រាជ្ញដ៏ពូកែបំផុតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេថា “យើងមិនដឹងទេ។”

90 ពួកគេបានទៅយកគ្រូហោរា និងអ្នកទាយធុតគេថា។ “យើងមិនដឹងទេ។ យើងមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីវាទេ។ យើងមិនដែលឃើញភាសាបែបនេះ មិនដែលឮបែបនេះក្នុងជីវិតរបស់យើង។”

91 ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់! ព្រះមានមនុស្សរបស់ទ្រង់ ដានីយ៉ែលនៅទីនោះ។ បាននិយាយថា “ទៅយកគាត់មក” បាននិយាយថា “ដ្បិតព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគង់នៅក្នុងគាត់។”

92 ដូច្នេះ ដានីយ៉ែលបានឡើងមកទីនោះ ចាប់ផ្តើមអាន និងបកស្រាយភាសានោះនៅលើជញ្ជាំង ហើយគាត់ក៏ឱ្យ... តើមានការបកស្រាយយ៉ាងណាដែរ? មិនមែន “បពិត្រព្រះអង្គដ៏ចម្រើន សូមព្រះអង្គមានព្រះជន្មគង់នៅជារៀងរហូត។” ប៉ុន្តែដោយការ បដិសេធ យ៉ាងចាស់ដៃ របស់គាត់បាននិយាយថា “ទ្រង់បានត្រូវផ្តឹងនៅជញ្ជាំង ឃើញថាខ្លះខាត។”

93 សូមមើល នោះជាវិធីដូចគ្នា។ ដូចអព្វតហេតុនាំមកក្នុងនគរសាសន៍ដទៃ ដូច្នោះ អព្វតហេតុកំពុងដកយករឿងនេះចេញពីសាសន៍ដទៃ។ នគរត្រូវបាន នាំមកដោយអព្វតហេតុ វាចេញទៅដោយអព្វតហេតុ។ កំពែងក្រុងយេរូសាឡឹមនឹង ត្រូវជាន់ឈ្នី...វានឹងអញ្ជឹង... “សាសន៍ដទៃនឹងកាន់កាប់វា រហូតដល់គ្រា កាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។” បន្ទាប់មក ព្រះបែរទៅរក ជនជាតិយូដា។ អាម៉ែន! អូ ខ្ញុំអើយ!

94 អូ មិត្តភក្តិ ខ្ញុំចង់អោយយើងអាចមានពេលបន្តចុះក្រោម។ មែនអត់? ចំណាយពេលប្រហែលមួយសប្តាហ៍លើប្រធានបទមួយនោះ ឃើញទេ ដូច្នោះយើង អាចស្វែងរកវាឱ្យបានហ្មត់ចត់តាមរយៈបទគម្ពីរ។

95 នោះ មើល សូមស្តាប់—សូមស្តាប់នូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលឥឡូវនេះ។ “ក្រុង យេរូសាឡឹមនឹងត្រូវសាសន៍ដទៃជាន់ឈ្នីរហូតដល់ពេលវេលានៃសាសន៍ដទៃត្រូវ បានបញ្ចប់។” ការឡោមព័ទ្ធរបស់—ពីទីតុស រួចមកក្នុង នៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ អ្នកបានឮអំពីសេចក្តីស្អប់ខ្ពើមដែល ធ្វើឱ្យវិនាសអន្តរាយឬ?”

“បាទ។”

“នោះហើយជាពេលដែលសាសន៍ដទៃចូលមក។”

“បាទ យើងយល់ហើយ” ពួកសិស្សបាននិយាយថា។

“ឥឡូវនេះ សាសន៍ដទៃមានរដ្ឋាភិបាលរបស់គេហើយ។”

“ប្រាកដមែន។”

96 “ក្រុងយេរូសាឡឹមស្ថិតក្រោមរដ្ឋាភិបាលសាសន៍ដទៃ?” បាទ មែនហើយ! ជនជាតិភ្លើង។ ពួកគេនៅតែមានរដ្ឋាភិបាលនៅក្នុង—នៅក្រុងយេរូសាឡឹម។ ហើយ វាបានចាប់ផ្តើមត្រឡប់ក្រោយដោយអំពើគួរស្អប់ខ្ពើម ដែលធ្វើឱ្យវិនាសអន្តរាយ ដែលជានិយមយល់បាននិយាយ។

97 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្រានោះជិតមកដល់ហើយ ព្រោះពួកគេនឹង វាយកម្ទេចព្រះវិហារបរិសុទ្ធនេះ ហើយដាក់ពួកម៉ូស្លីមរបស់អូម៉ា នឹងឈរនៅលើ កន្លែងតែមួយនៅទីនេះ ម៉ូហាំមេដានសាសន៍ដទៃ។ ហើយវានឹងឈរនៅទីនោះ។”

98 សាសន៍ដទៃមានន័យថា “អ្នកមិនជឿ។” នោះមិនមែនជាក្រុមជំនុំទេ ឥឡូវនេះ។ នោះគឺជាសាសន៍ដទៃ ឃើញទេ អ្នកមិនជឿ។ ឥឡូវនេះ ហើយវានឹង ឈររហូតដល់គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។ ពេល ដែលការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់ ព្រះអង្គម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យគឺឈរ សម្រាប់ប្រជាជន (តើនរណាជាព្រះគ្រីស្ទ) នៅចុងបញ្ចប់។

99 “ទ្រង់បានមកដោយអង្គឯង” នៅជានិយ័ល “សក់របស់អ្នកណាសដូច រាមចៀម” ដូចយើងបានឃើញទ្រង់នៅក្នុងវិវរណៈ១ “ទៅសម័យបុរាណ។ ហើយ សាលក្រុមត្រូវបានកំណត់ ហើយសៀវភៅត្រូវបានបើក។ សៀវភៅ” (ពហុវចនៈ) “ត្រូវបានបើកចំហ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវបានវិនិច្ឆ័យចេញពីសៀវភៅ អ្វីៗត្រូវ បានសរសេរនៅក្នុងនោះ។” មើល សៀវភៅត្រូវបានបើក “ទ្រង់បានឃើញទ្រង់ យាងមក ហើយមួយម៉ឺនដង មួយម៉ឺននាក់បម្រើទ្រង់។” ពួកបរិសុទ្ធមកជាមួយ ទ្រង់។ តើនោះត្រឹមត្រូវទេ នៅក្នុងជានិយ័ល? “ហើយសៀវភៅត្រូវបានបើក” នោះ គឺជាសៀវភៅជីវិតរបស់អ្នក “ហើយបុរសគ្រប់រូប—ហើយមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវបាន វិនិច្ឆ័យយ៉ាងនេះ មនុស្សមានបាបបានវិនិច្ឆ័យដូច្នោះ។ ហើយសៀវភៅមួយទៀត ត្រូវបានបើក” ដែលជាសៀវភៅជីវិត “ហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវបានវិនិច្ឆ័យ។”

100 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ចងចាំជានិច្ច អនុវត្តវានៅក្នុងបី។ បើមិនធ្វើអញ្ចឹង ទេ អ្នកប្រាកដជាត្រូវលាយទ្បាគ្នា។ មានមនុស្សបីក្រុមដែលកើតនៅលើផែនដី។ មានបីថ្នាក់នៅដើមដំបូង វានឹងមានបីថ្នាក់នៅចុងបញ្ចប់។ អ្វីទៅ...

101 ព្រះយេស៊ូវយាងត្រឡប់មកវិញជាមួយនឹងមួយម៉ឺនដង រាប់ម៉ឺននាក់ បម្រើ ទ្រង់។ អ្នកចាំគាត់និយាយថា “តើវាមិនមែនជារឿងតូចតាចទេដែលអ្នកយក... ឬ រឿងចម្លែកក្នុងការយករឿងរបស់អ្នក និងបញ្ជារបស់អ្នកទៅកាន់ច្បាប់ តើមិនដឹងទេ ឬអីថាថ្ងៃណាមួយពួកបរិសុទ្ធនឹងវិនិច្ឆ័យផែនដី?” ពួកបរិសុទ្ធវិនិច្ឆ័យផែនដី! ហា លេលូយ៉ា! ខ្ញុំគិតដល់ហ្នឹងហើយ ខ្ញុំអើយ! ដើម្បីឃើញទ្រង់នឹងយាងមក នៅទីនោះ ជាមួយនឹងការលាងឈាម បន្ទាប់ពីសហស្សវត្សរ៍ ការប្រោសលោះនិងការលោះ គ្រប់វ័យ ដែលឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ កូនក្រមុំលាងដោយឈាម!

102 មិនមែនត្រឹមតែមនុស្សល្អប៉ុណ្ណោះទេ ពួកគេប្រាកដជាខកខានដល់ការ ប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញដំបូង។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ហើយអ្នកស្លាប់ទៀតៗ រស់នៅមិនបានរហូតដល់មួយពាន់ឆ្នាំត្រូវបានបញ្ចប់។” តើវាត្រូវទេ? នោះគឺជាអ្នក

ដែលមានឈ្មោះរបស់ពួកគេបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម ប៉ុន្តែ បានបដិសេធពីបុណ្យជម្នះជំនុំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

103 គ្រាន់តែអ្នករើសតាំងទៅក្នុងពេលនោះ។ គ្រាន់តែអ្នករើសតាំង—នេះ—ក្នុង គ្រាសហស្សវត្សរ៍។ អូ អញ្ចឹង បងប្រុស តើយើងគួរជាមនុស្សប្រភេទណា? ខ្ញុំចង់ រស់នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍! ចូរយើងទុកចោលរាល់ទម្ងន់ និងអំពើបាបដែលងាយមក រំខានយើង។ ប្រសិនបើមិត្តនិយាយអ្វីខុស ឬធ្វើអ្វីតាមរបៀបនេះ សូមអធិស្ឋានឲ្យ គាត់ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ អនុញ្ញាតឱ្យជម្រើសមួយរបស់អ្នកត្រូវបានកំណត់ ឆ្ពោះទៅរកព្រះ។ បើគ្មានអ្នកណាធ្វើទេ អ្នកធ្វើ! ដ្បិតនឹងមានអ្នករើសតាំងដែល នឹងរស់នៅតាមរយៈសហស្សវត្សរ៍ ហើយនឹងចូលទៅក្រៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទអស់ មួយពាន់ឆ្នាំ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេនឹងឡើងទៅក្នុងសិរីល្អជាមួយទ្រង់ ហើយ ត្រឡប់មកវិញ។ នៅពេលដែលការប្រោសមនុស្សអាក្រក់បានរស់ឡើងវិញ នោះ សហស្សវត្សរ៍នឹងកំណត់...បន្ទាប់ពីសហស្សវត្សរ៍បានបញ្ចប់ បន្ទាប់មក ព្រះគ្រីស្ទ នឹងយាងឡើងជាមួយនឹងក្រុមជំនុំ ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃមួយពាន់ឆ្នាំ ទ្រង់នឹង យាងមកជាមួយនឹងក្រុមជំនុំ។

104 ព្រះគ្រីស្ទយាងមកបីដង។ ជាលើកដំបូង ទ្រង់បានយាងមកដើម្បីប្រោស លោះក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ តើវាត្រូវទេ? ជាលើកទីពីរ ទ្រង់យាងមកទទួលក្រុមជំនុំ របស់ទ្រង់។ លើកទីបី ទ្រង់យាងមកជាមួយនឹងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ឃើញ ទេ? ទ្រង់មកដើម្បីលោះនាង ទ្រង់បានមកដើម្បីលើកនាងឡើង ហើយត្រូវ ចាប់យកទៅ នៅក្នុងពេលវេលានៃគ្រោះកាច និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ត្រលប់មកវិញ សម្រាប់សហស្សវត្សរ៍ រស់នៅតាមរយៈសហស្សវត្សរ៍។

105 ហើយបន្ទាប់មកព្រះមហាក្សត្រនិងមហាក្សត្រីយាងចុះមកសម្រាប់ការ ជំនុំជំរះ។ ការជំនុំជំរះបង្អស់ត្រូវបានកំណត់ ហើយសៀវភៅត្រូវបានបើក។ ហើយនៅទីនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលប្រសូតមកជាក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មាន ព្រះជន្មរស់ ឈរនៅទីនោះក្នុងភាពស្រស់ស្អាតរបស់នាងដើម្បីជំនុំជំរះ។ “សៀវភៅ ត្រូវបានបើក ការជំនុំជំរះត្រូវបានកំណត់ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវបានជំនុំជំរះ ដូច្នោះ” នោះគឺជាមនុស្សមានបាប។ “ហើយសៀវភៅមួយទៀតត្រូវបានបើក” មិនមែនសម្រាប់កូនក្រមុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ នាងនឹងមិនទទួលវាឡើយ ព្រោះ នាងនៅក្នុងការលើកឡើង។

106 ប្រសិនបើអ្នកពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅព្រឹកនេះ ហើយ ព្រះចេស្ដារបស់ព្រះកំពុងធ្វើការនៅគ្រប់សរសៃនៃរូបកាយអ្នក តើវានឹងល្អសម្រាប់ អ្នកយ៉ាងណាដើម្បីឈរនៅក្នុងការជំនុំជំរះ? អ្នកត្រូវបានជំនុំជំរះរួចហើយ ហើយ ត្រូវបានទទួល និងបំពេញ ហើយ—បានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ជាមួយ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវរួចហើយ។ មិនមែនអ្នកនឹងទៅ អ្នកទៅឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះបាន លើកឡើង!

107 “អស់អ្នកដែលទ្រង់បានត្រាស់ហៅ ទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត។ អស់អ្នក ដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើង។” ហើយរាល់មនុស្សដែល បានប្រោសលោះនៅក្នុងពិភពលោកនៅព្រឹកនេះ គឺនៅក្រោមព្រះលោហិត នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច ហើយមិនអាចវិនាសបានឡើយ ហើយបានគង់នៅស្ថានសួគ៌ជាមួយនិង ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវរួចហើយ ហើយនឹងមិនមានការកាត់ទោសឡើយ។ បានលោះ រួចហើយ! អស្ចារ្យមែនអត់? ឃើញទេ? បានប្រោសលោះរួចហើយ អង្គុយនៅ ស្ថានសួគ៌ឥឡូវនេះជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ហើយក្នុងសិរីរុងរឿង...លើកតម្កើងរួចហើយ!

108 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប៊ីល តើបទគម្ពីរចែងយ៉ាងនោះទេ?”

109 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ ឬបទគម្ពីរចែងអញ្ចឹង ឬអ្នកសរសេរ។ លោក ប៉ុលបាននិយាយថា “អស់អ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើង ហើយ។ អស់អ្នកដែលទ្រង់បានកំណត់ទុកជាមុន ទ្រង់បានកំណត់ទុកជាមុន អស់អ្នកដែលទ្រង់បានកំណត់ទុកជាមុន ទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត អស់អ្នកដែល ទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើងរួចហើយ។” តើវាគឺជាអ្វី? អូ ខ្ញុំ អើយ! (សុំទោស។) លើកតម្កើងហើយ! បន្ទាប់មក ប្រសិនបើយើងពោរពេញ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះសរសៃនិងជីវិតរបស់យើងត្រូវបានរក្សាទុកក្នុងព្រះ រួចហើយ មានរូបកាយដ៏រុងរឿងកំពុងរង់ចាំ ហើយអ្នកត្រូវតែទៅវាភ្លាមៗ នៅពេល ដែលរឿងនេះចប់។ អ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើងហើយ!

110 អ្វីដែលខ្ញុំនិយាយកាលពីមុន គឺអវិជ្ជមាននិងវិជ្ជមាន។ ខ្ញុំសូមជូនពរឱ្យ ខ្ញុំមានការអប់រំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីនាំយកវាចេញ ហើយធ្វើឱ្យវាយល់បាន និង ច្បាស់លាស់សម្រាប់អ្នក ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចរកឃើញវាទេ។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុង និយាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចបង្ហាញវាតាមរបៀបដែលខ្ញុំចង់បាន។

111 ក្រន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។...សមុទ្រក្រហម និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ ដែលពួកគេបានដាក់។ សម្ភារៈគឺនៅទីនោះ ជនជាតិយូដា អ្នកមានពិតប្រាកដ បន្ទាប់មករបស់ដដែលនឹងបំពុលជំរុំរបស់ពួកគេម្តងទៀត។ បាទ! ពួកគេនឹងចុះមក ភ្លាម ពីទីក្រុងនានាក្នុងពិភពលោក។ រុស្ស៊ីនឹងចុះមក និយាយថា “យើងគ្រាន់តែត្រូវ មានរឿងនោះ។ នោះជាសារធាតុអ៊ុយរ៉ាញ៉ូម ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅទីនោះ យើងត្រូវ ទៅយកវាទៅ។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេចុះទៅ នោះនឹងជាសមរម្យមិអើម៉ាគេ ជូន។ នោះនឹងជាពេលដែលព្រះនឹងឈរដូចទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងជ្រលងភ្នំសម្រាប់ ពួកកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ហើយច្បាំងម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែ វានឹងកើតឡើងរហូតដល់គ្រា កាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។ ហើយពេលនោះចប់ នាង ក៏ត្រូវកាត់ចេញ។

112 ក្រន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។] ឥឡូវនេះចំពោះគំនិតដ៏រាបទាបរបស់ខ្ញុំ អ្នកដែលសួរសំណួរនេះនៅទីនេះចំពោះគំនិតដ៏រាបទាបរបស់ខ្ញុំអំពីរឿងនេះ៖

10. តើយក្សទាំងនោះជានរណាក្នុងសម័យនោះ?

113 ឥឡូវនេះ យ៉ូសែបកិស នៅទីនោះ...ពិតណាស់ ខ្ញុំដឹងថា ក្រុមជំនុំរបស់យើង អ្នកក៏ដូចខ្ញុំដែរ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាសិស្សថ្នាក់ទីប្រាំពីរ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីការអប់រំ និងអ្វីនោះទេ។ ខ្ញុំគិតថា វាជាឧបសគ្គដ៏ធំបំផុតដែលដំណឹងល្អមិនធ្លាប់មាន។ ប៉ុន្តែ ពេលខ្លះខ្ញុំយកសៀវភៅមួយទៅពីរក្បាល។ ឥឡូវនេះ ទំនាក់ទំនងរបស់ខ្ញុំ ជាមួយមនុស្សដូចខ្លួនខ្ញុំ យើងគ្រាន់តែនៅលើបន្ទាត់តែមួយ យើងគ្រាន់តែជា មនុស្សសាមញ្ញប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំពិតជាដឹងគុណណាស់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “មនុស្សសាមញ្ញបានស្តាប់ទ្រង់ដោយរីករាយ។” ពួកអភិជនកាលនោះមានវណ្ណៈ មួយទៀត តែមនុស្សសាមញ្ញ...គ្រាន់តែជាការត់ធម្មការរបស់មនុស្សដូចយើង មនុស្សដែលស្រឡាញ់ព្រះ ហើយមិនសូវមានផ្នែកនៃលោកិយនេះ មានកូននិង គ្រួសារ យើងស្រឡាញ់ព្រះ ហើយចូលចិត្តទៅព្រះវិហារ ផ្តល់—សម្លៀកបំពាក់ ចេញពីរូបកាយរបស់យើងសម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់ អ្វីក៏ដូច្នោះដែរ។ យើងស្រឡាញ់ទ្រង់ យើងនឹងធ្វើអ្វីក៏បាន នោះគឺជាមនុស្សសាមញ្ញដែលបាន ស្តាប់ទ្រង់។ ហើយនៅតែដូចសព្វថ្ងៃនេះ មនុស្សសាមញ្ញបានស្តាប់ទ្រង់ដោយ រីករាយ។

114 ឥឡូវនេះ សេដ្ឋីមានដីច្រើនពេកក្នុងការគិត ឃើញទេ? ហើយ—ហើយអ្នកដែលមិនអាចធ្វើអ្វីបានជាមួយគាត់ នៅលើផ្លូវបន្ទាត់ច្បាប់ គាត់គ្រាន់តែនឹងមិនយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះវាទេ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមនុស្សសាមញ្ញបានស្តាប់ទ្រង់ដោយរីករាយ។

115 ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងយ៉ូសែបភិស ដែលជាការសរសេររបស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា... ឥឡូវនេះ នេះគឺជាការបកស្រាយរបស់គាត់អំពីរឿងទាំងនេះ “កូនប្រុសរបស់ព្រះ” ដែលបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្ស។ គាត់បាននិយាយថា “វិញ្ញាណដែលធ្លាក់មកលើផែនដី...”

116 ឥឡូវនេះអ្នកដឹងថា...នៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី១១ ឬទី៧។ អត់ទេ សូមទោស... ជំពូកទី១២ នៃវិវរណៈ ស្ត្រីឈរនៅក្នុងព្រះអាទិត្យ។ “នាគក្រហមដាក់កន្ទុយជុំវិញផ្កាយពីរភាគបី ហើយទាញពួកវាមកផែនដី។” យើងដឹងថាជាសាតាំង តាំងពីដើមដំបូងមក តាំងនគរមួយនៅភូមិភាគខាងជើងឲ្យស្អាតជាងនគរ—ជាងអ្វីដែលមីកែលមាន ហើយមានមួយ...បន្ទាប់មកវាបានប្រកាសសង្គ្រាមនៅស្ថានសួគ៌។ ហើយវាបានទាញពីរភាគបីនៃទេវតាមកជាមួយវា។ តើវាត្រូវទេ?

117 នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងគ្រាន់តែជាជនជាតិភាគតិច។ ខ្ញុំមានន័យថា—នេះ—ជាចម្បាំង... ផ្នែកតូចមួយនៃប្រជាជននៅព្រឹកនេះ នៅក្នុងអាណាចក្រគ្រីស្ទាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបង្កើតមនុស្ស ពីព្រោះពួកគេនៅក្នុង—នេះ—ផ្នែកតូចនេះ។ ត្រូវហើយ។

118 ហើយប្រសិនបើអ្នកមើលវិញ្ញាណដែលចេញពីលោកុប្បត្តិ ហើយចាប់ផ្តើមកើនឡើង មើលការថ្វាយបង្គំព្រះវិហារ បុរាណដ៏ពិតប្រាកដនោះ។ សូមក្រឡេកមើលវានៅអតីតកាលគ្រាកាអ៊ិន សូមមើលវានៅថ្ងៃនេះ។ ចូលទៅត្រង់ចុះក្រោមហើយបន្តចុះទៅក្នុងពួកជានិស្សី។ ហើយមាននិកាយពីរគឺពួកជានិស្សី និងសាខុស៊ី។ ឃើញទេ ផ្លាស់ទៅខាងមុខ ហើយមើលវានៅថ្ងៃនេះនៅក្នុងសាសនាកាតូលិក និងការផ្លាស់ប្តូរដ៏អស្ចារ្យដូចនោះ កន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតដ៏អស្ចារ្យ។

119 សូមក្រឡេកមើលអេបិលជាមួយកូនចៀមតូច ឃើញទេ គ្រាន់តែជារឿងធម្មតា។ ឃើញទេ វានៅក្នុងថ្ងៃនៃព្រះយេស៊ូវ។ សូមក្រឡេកមើលវាទាំងអស់ចុះក្រោមតាមរយៈបទគម្ពីរនៅពេលអ្នកបន្តវាឡើងដោយមើលឃើញពីរបៀបដែលវាគឺជាអ្វី។ យើងកំពុងតែរស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះដែលព្រះបានហៅក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់

រហូតដល់ចុះក្រោម។ ខ្សែកូតនោះ ខ្សែក្រហមកូតនោះ ដែលចុះមកផ្ទាល់តាម ព្រះគម្ពីរ គ្រប់វិធីទាំងអស់នៃមនុស្សលាងដោយឈាម។ សូមកត់សម្គាល់!

120 ឥឡូវនេះ ទាំងនេះគឺ “កូនរបស់ព្រះ” តាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ មិនមែន ប្រាកដជាមិន យល់ស្រប ឬព្យាយាមធ្វើសកម្មភាពឆ្លាតវៃ ឬនិយាយថា យ៉ូសែបកិស មិនដឹងថា គាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី ប៉ុន្តែគាត់ជាមនុស្សដូចខ្ញុំ។ មិនថាគាត់ជាអ្នកចេះដឹង ប៉ុន្មានទេ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតា។ ហើយរឿងតែមួយគត់ លោកបាន ស្រាវជ្រាវគម្ពីរចាស់ៗដូចនោះ និងវត្ថុបុរាណជាដើម និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែ គាត់មិនមានអ្វីលើសពីអ្វីដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះទេ គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ គាត់គ្រាន់តែទៅដោយគំនិតធម្មជាតិ។

121 ប៉ុន្តែយើងយកវាដោយចិត្តខាងវិញ្ញាណ។ ទាំងនោះគឺ “កូនរបស់ព្រះ” នៅពេលដែលពួកគេក្លាយជាទេវតា។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេមាន។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថា...

122 ឥឡូវនេះ យ៉ូសែបបាននិយាយដូចគ្នា ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “ពួកគេ បង្ខំខ្លួនឯង ហើយដាក់ខ្លួនឯងឲ្យចូលក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ហើយបានយកកូន ប្រុស...ហើយ—ហើយបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្ស។” ឥឡូវនេះ យើងជាហ្វូង មនុស្សចម្រុះ យើងខុសគ្នានៅព្រឹកនេះ បុរស ស្រ្តី និងក្មេងស្រី និងក្មេងប្រុស ហើយ ខ្ញុំនិយាយនេះ ដូច្នេះមនុស្សពេញវ័យប្រាកដជាយល់។ ប៉ុន្តែនៅពេលណា...គាត់ និយាយថា “កាលទេវតាបានឃើញសេចក្តីប្រាថ្នារបស់ស្រ្តី បុរសក៏នៅជាមួយស្រ្តី ទោះជាយ៉ាងណា ថាពួកគេបានបង្ខំខ្លួនចូលទៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ដូច្នេះ... ហើយពួកគេបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្សមក។”

123 អញ្ជឹង ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿនោះទេ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេកើតនៅស្រុកកាណាន ហើយ ពួកគេបានកើតចេញពី—ក្រុមមកអ៊ីនដែលត្រូវបញ្ជូនទៅស្រុកណូដ។ ហើយ គាត់មានសញ្ញាសម្គាល់ថាគ្មានអ្នកណាសម្លាប់គាត់ទេ ដោយសារស្ថានភាព ឃាតកម្មគាត់ ដែលបានសម្លាប់ប្អូនប្រុសគាត់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ សូមអ្វីតែជនជាតិអ៊ីស្រាអែលក៏បានរកឃើញមនុស្សទាំងនោះខ្លះដែរ ពេលពួកគេ ទៅទីនោះ។ ពួកគេដំណាស់ហើយគាត់និយាយថា “យើងមើលទៅដូចជាកណ្តាប់ នៅខាងលើ។” តើវាត្រូវទេ? រាប់រយឆ្នាំក្រោយមក មានមនុស្សធំ ធំ មានអ្នកធំ។ ហើយពេលខ្លះពួកគេដឹកដី—សាកសពពួកគេ ហើយពួកគេបានរកឃើញថាពួកគេ ជាមនុស្សមាឌធំ។

124 ឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាវាមកពីណា។ ឥឡូវនេះ នេះជាគោលលទ្ធិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំបន្តិច។ វាគ្រាន់តែជាមនុស្សលទ្ធិ ឃើញទេ? ខ្ញុំគិតថា កាអ៊ីនជាកូនរបស់សាតាំង។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមិនយល់ស្របនឹងការនោះ ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ជឿ។ ប៉ុន្តែនោះនៅតែ...រហូតដល់ព្រះបង្ហាញខ្ញុំពីភាពខុសគ្នា ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងជឿដូចគ្នា ឃើញទេ ថាវាជាកូនរបស់សាតាំង។ ដោយសារខ្ញុំមិនអាចដាក់វិញ្ញាណសម្លាប់នោះ ទៅក្នុងព្រះបានទេ។ អត់ទេ បាទ។ គាត់ត្រូវតែតាមប៉ារបស់គាត់ ហើយប៉ារបស់គាត់គឺនេះ...នៅទីនេះ នៅពេលដែលអារក្សសាតាំងសណ្ឋិតលើសត្វពស់។

125 ហើយពស់មិនមែនជាសត្វល្អទេ បណ្តាសាបានធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាសត្វល្អ។ គាត់ដូចជាមនុស្ស គាត់ដើរត្រង់។ ហើយគាត់បាននៅជាមួយស្ត្រីនេះនៅទីនោះ នាងបានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់នេះ ហើយបង្កើតបានកូនប្រុសដំបូងរបស់នាងដែលជាកាអ៊ីន ដែលជាលក្ខណៈរបស់ឪពុកគាត់។ ហើយខ្ញុំជឿថាសត្វធំឡើងដូចមនុស្ស ហើយវាដើរត្រង់ ហើយនោះជាកន្លែងដែលយក្សដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះបានមក។ បាទ នោះជាការពិត។ ឥឡូវនេះជាគំនិតរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចខុស។ នោះជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេជាមនុស្សមាឌធំ។

126 ហើយប្រសិនបើអ្នកបានកត់សម្គាល់ នោះព្រះកំពុងឈរនៅមុខអំជាម និងអេវ៉ា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានបង្កើតអ្នកចេញពីផ្ទៃដី អ្នកនឹងត្រលប់ជាដីវិញ។ ខ្ញុំ...”

127 “ហើយដោយសារតែអ្នកបាននាំយក...អ្នកបានស្តាប់...សត្វជំនួសឱ្យប្តីរបស់អ្នក ដែលអ្នកបានយកជីវិតចេញពីពិភពលោក អ្នកនឹងនាំវាមកក្នុងពិភពលោកវិញ។”

128 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងពស់អើយ ឯងនឹងគ្មានជើង ឃើញទេ ឯងនឹងមិនដើរឡើងបានទៀតទេ។ ហើយឯងនឹងមិនក្លាយជាសត្វទេ ឯងនឹងក្លាយជាសត្វល្អឥឡូវនេះ។ ហើយរៀននៅលើពោះ ហើយស៊ីផ្ទៃដីជាអាហាររបស់ឯង។”

129 មានកន្លែងដែលខ្ញុំគិតថា...កាអ៊ីនបន្ទាប់ពីធម្មជាតិសត្វព្រៃដែលរស់នៅជាមួយ...ដូចជាសត្វមួយ ដែលរស់នៅជាមួយនារីម្នាក់នេះ ដែលបង្កើតបានកូននេះ ដែលពាក់កណ្តាលដីសាហារ៉ា និងដូចមនុស្ស ជាអ្នករួមដំណើរដ៏មានមាឌធំ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានចេញទៅទីនោះ ហើយកូនរបស់គាត់ចាប់ផ្តើមចេញពីគាត់។ ហើយសត្វតិរច្ឆាន មានតណ្ហាដូចឪពុកដើម សត្វមានតណ្ហានោះរក

ឃើញកូនស្រី និងរឿងទាំងនោះ ហើយបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្សមកឲ្យគេ។
ត្រូវហើយ។

130 ហើយអ្វីដែលបាននាំមកលើមិត្តទាំងនេះ ប្រាកដណាស់ វាចុះមកតាម
ពូជពង្សតែមួយ ដែលជាវិញ្ញាណដែលធ្លាក់មកលើមនុស្ស។ សូមចាំថា វិញ្ញាណ
ដូចគ្នាដែលបានរស់នៅទីនោះ សព្វថ្ងៃនេះ...រស់នៅថ្ងៃនេះ។

131 ចាំមើលថ្ងៃនេះ! យើងមានមនុស្សនៅក្នុងប្រទេសនេះ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ
មិនមែន...នេះខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក អ្នកដឹងថាខ្ញុំគឺមែន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក
ថា នេះជាប្រទេសទាបបំផុតនៅក្រៅទីក្រុងប៉ារីស ប្រទេសបារាំង ដែលខ្ញុំដឹងគ្រប់
ទីកន្លែងក្នុងពិភពលោក។ ថោកទាបណាស់!

132 ហេតុអ្វីបានជាសូម្បីតែជនបរទេសនៅទ្វីបអាហ្វ្រិក—នៅប្រទេសស៊ុយអែត
និង...នៅទីនោះ ពួកគេនិយាយថា “តើពិភពលោកមានបញ្ហាអ្វីជាមួយអ្នកជនជាតិ
អាមេរិក តើអ្នកទាំងអស់គ្នាលែងមានការគោរពចំពោះស្ត្រីរបស់អ្នកទៀតហើយឬ?
ដ្បិតបទចម្រៀងទាំងអស់នៅលើវិទ្យុ ជាប្រភេទចម្រៀងអសុធារៈ និងពាក្យជេរស្តី
អំពីស្ត្រី។ តើអ្នកមិនមានការគោរពចំពោះស្ត្រីរបស់អ្នកនៅទីនោះទេឬ?”

133 បទចម្រៀងរបស់យើងទាំងអស់គឺនិយាយអំពីស្ត្រី ឬការរួមភេទនិងតណ្ហា និង
រឿងបែបនោះ។ វាដោយសារតែអារក្សបានកាន់កាប់វា។ នោះពិតជាមែនហើយ។
ទូរទស្សន៍ហូលីវូដពីដើម និងទូរទស្សន៍ និងអ្វីៗទាំងអស់កំពុងជំរុញអ្វីដែល
អាសអាភាស និងអសីលធម៌ នឹងទៅកន្លែងថ្មីចាស់ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀត។ អ្វី
គ្រប់យ៉ាងគឺជាស្ត្រីដែលបានដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញខ្លះឬអ្វីមួយបែបហ្នឹង។ នោះ
ជាអ្វីដែលវាបានចាប់ផ្តើមនៅដើមដំបូង និងទីបញ្ចប់ដូចគ្នា។ វាជាការអាម៉ាស់
មួយ!

134 ហើយឆ្អឹងខ្នងនៃជាតិសាសន៍នីមួយៗគឺជាស្ត្រីនៅពេលដែលវាមកដល់
សីលធម៌។ ហើយអ្នកបំបែកភាពជាម្តាយ អ្នកបានបំបែកជាតិសាសន៍របស់អ្នក។
យើងបានទៅកន្លែងមួយនៅថ្ងៃនេះរហូតដល់ស្ត្រីរបស់យើង...បានជក់បារី និងធ្វើ
រឿងបែបនេះ ហើយជីកស្រាវីស្តី និងបន្តទៅមុខ ហើយវា—គួរឲ្យអារម្មណ៍ម៉ាស់ណាស់!

135 យុវជនព្យាយាមស្វែងរកប្រពន្ធដែលមានព្រហ្មចារី នោះជាសីលធម៌ គាត់
ត្រូវតែទៅ ជុំវិញ ក្រុមជំនុំបរិសុទ្ធ ក្រុមជំនុំព្រះវិញ្ញាណ តូច ចាស់ ស្ទើរតែ រកមួយ

មួយមិនឃើញផង ហើយនោះជាការពិត ដែលបុរសម្នាក់គ្រាន់តែរក្សានាងឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់ និងរឿងបែបនោះ ហើយមានភាពសមរម្យខ្លះអំពីនាង។

136 អ្នកប្រហែលជាគិតថាវាឆ្គុត ប៉ុន្តែ បងប្រុសអើយ អ្នកមើលវាហើយរកឱ្យឃើញ ហើយមើលថាតើវាមិនមែនជាការពិតទេឬ? វាជាការអម៉ាស់មួយ! មែនហើយ។

ពួកគេគឺជាកូនរបស់ព្រះដែលនៅ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចពន្យល់ ខ្ញុំបាន... ពេល—នៅពេលដែលខ្ញុំដឹងថាប្រសិនបើ...

137 ថ្ងៃនេះខ្ញុំមានសំណួរមួយទៀត គេនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាបងប្រុស បីល ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា អេវ៉ាបាននិយាយថា ‘ខ្ញុំមានកូនប្រុសម្នាក់មកពីព្រះអម្ចាស់’។” ត្រូវណាស់។ វាត្រូវតែមកពីព្រះអម្ចាស់។ ជាអ្នកបង្កើតតែមួយគត់គឺព្រះអម្ចាស់នៅទីនោះ។ ទ្រង់... ព្រះបានបង្កើតអារក្ស។ តើវាយ៉ាងមិចដែរ? ព្រះបានបង្កើតអារក្ស។ ព្រះបានបង្កើតទេវតាដែលធ្លាក់នៅទីនោះ។ តើវាត្រូវទេ? ហេតុអ្វីប្រាកដមែន? នោះគឺជាជម្រើសរបស់ពួកគេ មិនមែនទ្រង់ទេ។ ទ្រង់បានបង្កើតអ្នក តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីអំពីខ្លួនអ្នក? អ្នកនឹងត្រូវបានជំនុំជំរះដូចគ្នានឹងពួកគេដែរ។ ហ្នឹងហើយ។ ប្រាកដណាស់!

138 អ្នកទាំងនេះជាកូនរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេបានធ្លាក់ចេញពីព្រះគុណ ហើយបានចូលមកក្នុងភាពជាសត្វសាហាវទាំងនេះ ហើយរត់ចេញដោយចំណង់តណ្ហា។ ពេលឃើញមនុស្សស្រី គេក៏ចាប់ពួកនាង។ ហេតុអ្វី គឺពួកគេនៅតែនៅទីនេះ។ អំពើអសីលធម៌របស់អាមេរិកគឺពេញទៅដោយ... បុរសម្នាក់ដែលគ្មានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ នឹងបោះទារកចេញពីដៃម្តាយហើយធ្វើឱ្យនាងរំជើបរំជួល។ បើគ្មានព្រះ គាត់មិនមែន—គាត់គឺមិនលើសជាងសត្វសាហាវទេ។ វានៅតែមានភាពជាសត្វតិរច្ឆាននោះ ជាធម្មជាតិមិនបរិសុទ្ធ។ ហើយបុរសម្នាក់... ពួកគេនិយាយថាសាសនាអ្នកនិយាយថាមនុស្សនេះឆ្គុតលើសាសនា។ សាសនាជារឿងតែមួយគត់ដែលអាចឲ្យមនុស្សមានចិត្តត្រឹមត្រូវ នោះគឺជំនឿរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

139 ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់តាមរយៈព្រះគម្ពីរថា អ្នកមិនមានគំនិតត្រឹមត្រូវរហូតដល់អ្នកបានរកឃើញព្រះគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ វាល្អខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំអាចបញ្ជាក់បានតាមរយៈបទគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកក្លាយទៅដូចជាសត្វសាហាវ លោភលន់ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង រហូតដល់អ្នកបានរកឃើញព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ទ្រង់ជាព្រះដ៏គួរឲ្យស្រឡាញ់។

140 ឥឡូវខ្ញុំនឹងទទួលស្គាល់ថាមនុស្សសិក្សាច្រើនពេកហើយព្យាយាមទៅឆ្ងាយពេក ហើយព្យាយាមគិតខ្លាំងពេក ហើយពេលខ្លះមានការខូចចិត្តនិងរឿងខ្លះដោយសារតែការសិក្សាអំពីព្រះអម្ចាស់។ អ្នកត្រូវតែបោះបង់វាចោល! អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើដូច្នោះទេ។ រឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺលង់ស្រលាញ់ទ្រង់ ហើយគ្រាន់តែទៅស្រឡាញ់ទ្រង់។ អាម៉ែន។ វាមិនមែនជាការព្យាយាមព្រហ្មទូលទៅក្នុងអ្វីមួយ ឬធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកនូវអ្វីដែលមិនមែនជាអ្នកទេ គ្រាន់តែទៅមុខ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យព្រះប្រើអ្នកតាមរបៀបដែលទ្រង់ចង់។ គ្រាន់តែលះបង់ខ្លួនឯង តាំងចិត្តខ្លួនឯង ហើយដើរទៅមុខ សប្បាយ ច្រៀង ត្រេកអរ។ នោះជាផ្លូវ។

141 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្វីៗទាំងអស់កើតឡើងសម្រាប់ការល្អចំពោះអ្នកដែលស្រឡាញ់ទ្រង់” ដូច្នោះត្រូវប្រាកដថាអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវដឹង។ អាម៉ែន! គ្រាន់តែស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយដើរទៅមុខ! និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់ ទ្រង់ដឹងថាទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។”

“អ្នកស្រលាញ់អញ្ចឹងទេ?”

“អត់ទេ បាទ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។” ឃើញទេ?

142 និយាយថា “អញ្ចឹងតើអ្នកមិនចង់ក្លាយជា...តើអ្នកមិនចង់ក្លាយជាគ្រូអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យទេឬ? តើអ្នកមិនចង់ក្លាយជាបែបនេះទេឬ?”

143 “ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់អើយ...ប្រសិនបើទ្រង់ចង់ឱ្យខ្ញុំក្លាយជាអញ្ចឹង។ ប្រសិនបើទ្រង់មិនចង់ទេ អាម៉ែន។ ខ្ញុំនឹងនៅទីនេះ នៅបោសកំរាលព្រំនៅព្រះវិហារនេះ។”

144 “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើអ្នកធ្វើអ្វីមួយបែបនេះមនុស្សនឹងគិតច្រើនអំពីក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។”

145 “ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាមនុស្សគិតយ៉ាងណាទេ ខ្ញុំចង់ដឹងថាទ្រង់គិតយ៉ាងណា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយទ្រង់ អ្វីដែលទ្រង់ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើ។ ខ្ញុំស្រលាញ់ពួកគេទាំងអស់ ប្រាកដមែន។”

“ឥឡូវនេះអ្នកស្គាល់បងស្រីម្នាក់នេះ-និង-ម្នាក់នេះហើយថាអ្នកមិនស្រឡាញ់នាងទេ។”

“បាទ ទូលបង្គំស្រឡាញ់នាង ព្រះអម្ចាស់អើយ។ បាទ ទូលបង្គំប្រាកដជាស្រឡាញ់នាងមែន។ ទូលបង្គំស្រឡាញ់នាង។”

“ហេតុអ្វី?”

146 “ដោយសារតែទ្រង់ស្រឡាញ់នាង ហើយទ្រង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំត្រូវតែស្រឡាញ់នាង ព្រោះវាជាទ្រង់នៅក្នុងខ្ញុំដែលស្រឡាញ់នាងចេញពីខ្ញុំ។” វ៉ាវ! នោះនឹងទទួលបានវា។

147 ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា នោះគឺជាសត្វដែលធ្លាក់ចុះនៅទីនោះ នោះជាសត្វដែលចង់ឡើងខ្ពស់ហើយធ្លាក់ចុះ ឃើញទេ។

11. តើ “កូនរបស់ព្រះ” មានន័យថាទេវតាឬវិញ្ញាណមកពីស្ថានសួគ៌ឬ?

148 នោះជាសំណួររបស់មនុស្សម្នាក់។ មិនអីទេ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេមិនមែនជាទេវតាទេ។ ឃើញទេ ពួកគេគឺជាមនុស្ស “កូនរបស់ព្រះ” ដូចជាបទគម្ពីរចែង។ មិនមែនទេវតាទេ ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ ហើយពួកគេមកពីស្ថានសួគ៌ចុះមកផែនដី ហើយត្រូវបានចូលទៅក្នុងសាច់ឈាម មិនមែន “សង្កត់ខ្លួនឯងចូលទៅក្នុងសាច់ឈាម” ខ្ញុំជឿថាគ្រប់សាច់ឈាមសុទ្ធតែកើតមកតាមផ្លូវភេទក្រៅព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់មកពីព្រហ្មចារីតែមួយគត់ដែលមិនធ្លាប់មាន គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនយល់ស្របជាមួយយ៉ូសែបភិសលើរឿងនោះទេ លើប្រវត្តិវិទ្យាអស្ចារ្យនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿជាក់ថាពួកវាជាអព្វគហេតុដែលចុះមកចាប់យកវិញ្ញាណមនុស្ស។ ហើយខ្ញុំជឿថាពួកគេនៅទីនេះនៅថ្ងៃនេះ ហើយនៅតែដើរជុំវិញនៅ ជេហ្វីសាន់វិលនៅថ្ងៃនេះ ជាសត្វតិរច្ឆាន មានតណ្ហា ជាវិញ្ញាណអាក្រក់ រស់នៅដោយក្នុងមនុស្ស។ ឥឡូវនេះ ថ្ងៃណាមួយបុរសទាំងនេះនឹងត្រូវស្លាប់ ហើយប្រសិនបើមានជំនាន់ផ្សេងទៀត នោះពួកគេនឹងចុះមកលើពួកគេ។

149 សូមចាំថា ព្រះយកមនុស្សរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមិនដែលយកព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទេ នេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាដែលពួកគេបានទទួលនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។

150 វាជាអារក្សដូចគ្នា (ក្នុងទម្រង់សាសនា) ដែលបានបៀតបៀនព្រះគ្រីស្ទ គឺជាអារក្សដែលដែលនៅក្នុងព្រះវិហារសព្វថ្ងៃនេះ ដោយពាក់អាវវែង។ ហើយពួកគេមិនចាំបាច់ពាក់... ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថាអាវនៅលើរាងកាយរបស់ពួកគេទេ ខ្ញុំ

មានន័យថាអាវុធនៅលើព្រលឹងរបស់អ្នក។ ឃើញទេ “ហេតុអ្វី គឺថ្ងៃនៃអព្វតហេតុ បានកន្លងផុតទៅហើយមិនមានរឿងបែបនេះទេ។” អ្នកនិយាយអំពីពួកជានិស្សិត សម័យទំនើប! ពិតប្រាកដហើយ។

151 “ការមាន...” ព្រះគម្ពីរចែងថា “ពួកគេនឹងមានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែ នឹងបដិសេធអំណាចរបស់ទ្រង់។ ពីការងាកចេញឆ្ងាយពីវា។ សូមនៅឲ្យឆ្ងាយ រក្សាខ្លួនឲ្យឆ្ងាយពីវា។” នោះនៅតែជាកូនរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេស្ថិតក្នុងស្ថានភាព ធ្លាក់ចុះ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? អ្នកខ្លះជាអ្នកបម្រើព្រះ ខ្លះជាឌីកុន ខ្លះជា ចាស់ទុំ ខ្លះជាប៊ីស្ស្យ ដូចជាអ្នកគោរពតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន! ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរ...

152 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងឆ្លើយសំណួរដែលបងប្អូនបានសួរខ្ញុំកាលពីមុន។ នរណាម្នាក់ បានសួរថា:

12. បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់ដឹងពីកន្លែងដែលខ្ញុំអាចចងបានហើយនិយាយ “បុរសនេះមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយសារគាត់បានធ្វើការ នេះ” ឬ ស្ត្រី នេះមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយសារនាងបានធ្វើការ នោះ។”

153 នៅលើលោកនេះមិនមានផ្លូវសម្រាប់អ្នកដើម្បីដឹងរឿងនោះទេ។ ត្រូវហើយ។ នៅលើលោកនេះមិនមានផ្លូវសម្រាប់អ្នកដើម្បីដឹងរឿងនោះទេ។ ព្រះជាចៅក្រម យើងមិនត្រូវវិនិច្ឆ័យទេ។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែផ្សាយដំណឹងល្អរស់នៅ...

154 អ្នកម្នាក់មករកខ្ញុំនៅទីនេះមួយរយៈមុន ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយអំពីអ្វីដែលខ្ញុំបាន និយាយកាលពីយប់មិញ។ គាត់ឡើងមកផ្ទះខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ បងប្រុសខ្ញុំចង់បាន—ខ្ញុំចង់បាន—ខ្ញុំចង់ក្លាយជា... ខ្ញុំចង់កម្ចាត់ អំពើបាបរបស់ខ្ញុំចេញ។ ខ្ញុំចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទាន។” គាត់បានអង្គុយនៅលើរាន ហាលរបស់ខ្ញុំ។

155 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានឮអំពីបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ជាបុរសដែល មានឈ្មោះល្បីជាអន្តរជាតិដោយឈ្មោះ ប៊ីលី ហ្គ្រាហាំ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានទៅក្នុងកិច្ចប្រជុំរបស់គាត់ហើយ—និង—ហើយគាត់បាននិយាយថា ‘អ្វី ទាំងអស់ដែលអ្នកចង់បានគឺក្លាយជាគ្រីស្ទានពិត លើកដែរឡើងហើយទទួលយក ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួន។’ ដូច្នេះខ្ញុំលើកដៃឡើង។ គាត់បាននិយាយ ថា ‘ឥឡូវនេះ ឈរទាំងអស់គ្នា យើងនឹងមានការអធិស្ឋាន។’ ដូច្នេះ ខ្ញុំបាននៅតែ

អធិស្ឋាន...” (អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ) “ស្មោះត្រង់តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។” គាត់បាននិយាយថា “ហើយ ប៉ុន្តែនោះមិនបានធ្វើអ្វីល្អដល់ខ្ញុំទេ។”

156 គាត់បាននិយាយថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំបានចុះទៅ—ទៅកិច្ចប្រជុំរបស់ អូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានស្តាប់ឮពីគាត់ ហើយខ្ញុំបានឮថាពួកគេទាំងអស់គ្នាមានសេចក្តីរីករាយយ៉ាងដូច្នោះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានចុះទៅឯអូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត ហើយខ្ញុំបានសួរគាត់ថា ‘តើខ្ញុំត្រូវធ្វើអ្វីដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទានពិត?’ គាត់បាននិយាយថា ‘អ្នកត្រលប់ទៅទីនោះ...’ ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថាខ្ញុំបានលើកដៃរបស់ខ្ញុំនៅឯកិច្ចប្រជុំប៊ីលី ហ្គ្រាហាំ។ គាត់បាននិយាយថា ‘អ្នកនៅក្នុងបន្ទប់ស៊ើបអង្កេតនោះរហូតដល់អ្នកសប្បាយចិត្តខ្លាំងរហូតអ្នកអាចនិយាយភាសាដទៃបាន។’” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានចូលទៅទីនោះ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានរហូតដល់ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃបាន។” បានបន្តថា “ខ្ញុំចេញមក ខ្ញុំមិនបានទទួលអ្វីល្អសោះ។”

157 គាត់បាននិយាយថា “ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានទៅការប្រជុំមួយទៀត ហើយពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំថា ខ្ញុំមិនទាន់បានញែកជាបរិសុទ្ធនៅឡើយទេ បាននិយាយថា ខ្ញុំ ត្រូវតែញែកជាបរិសុទ្ធ ហើយសប្បាយចិត្ត ហើយស្រែកឡើង ទទួលបានសេចក្តីអំណរគ្រប់គ្រាន់។ ដូច្នោះ ខ្ញុំបានអធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋានរហូតដល់ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានស្រែក។” គាត់បាននិយាយថា “នៅនៅឡើយទេ...”

158 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្អូន រាល់ការទាំងនោះគឺមិនអីទេ គ្រប់ទាំងអស់គឺល្អ។ លើកដៃឡើង និយាយភាសាដទៃ ស្រែក ខ្ញុំជឿជាក់លើវាគ្រប់បែបយ៉ាង ប៉ុន្តែនៅតែមិនមែនជារឿងដែលខ្ញុំចង់បាន។ ឃើញទេ វាជាការទទួលយកបុគ្គលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ វាមិនមែន...

159 រឿងទាំងនេះគឺជាលក្ខណៈ។ ស្រែក និយាយភាសាដទៃ រត់ ស្រែក យំ អធិស្ឋាន អ្វីក៏ដោយ នោះគ្រាន់តែជាគុណលក្ខណៈដែលមកតាមក្រោយ។ រឿងដំបូងគឺត្រូវទទួលយកបុគ្គលនោះ គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះគ្មាន—មិនមានភស្តុតាងដែលយើងអាចនិយាយបានទេ។ ដោយសារតែបុរសម្នាក់គាត់យំ? ធ្លាប់តែឃើញមនុស្សយំ ទឹកភ្នែកក្រពើ ហើយគាត់នៅតែជាមនុស្សមានបាបធំដូចដែលគាត់បានធ្វើ។

160 សូមស្តាប់ ព្រះយេស៊ូវបានប្រដូចយើងទៅនឹងចៀម។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកគង្វាលស្គាល់ចៀមរបស់គាត់។ អ្នកណាខ្លះនៅទីនេះធ្លាប់ឮសត្វពពែយំ? បងប្រុស អ្នកធ្វើ

ជាអ្នកគង្វាលប្រសើរជាង បើចង់ដឹងពីភាពខុសគ្នា។ ព័ត៌មាននឹងយំដូចចៀម។ អូ-ហូ។ ទុកអោយកូនពពែ ប៊ីលី តូចមួយបានចងនៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ និងចៀមតូចមួយនៅម្ខាង “បា” ហើយបន្ទាប់មក “បា” គ្រាន់តែដូចគ្នាបែបនេះ។

161 ហើយខ្ញុំបានពពួកគេចុះនៅអាសនៈគ្រាន់តែយំ ហើយស្រែកថា “អូព្រះអង្គ អើយ!” ស្រក់ទឹកភ្នែកបែបនេះ “ព្រះអើយ!” និងពពែស្រែកគ្រប់ពេលវេលា។ ត្រូវហើយ។ វាស្រែក? អញ្ចឹង ខ្ញុំអើយ បានឃើញពួកវាស្រែករហូតដល់ពួកវា បាន...ហើយពួកគេរត់ឆ្លងកំរាលហើយលោតចុះក្រោម ហើយស្រែក។

162 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ អ្នកមិនជឿលើការយំទេឬ!”

163 កុំយល់ថាខ្ញុំខុស។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿលើការស្រែក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយ ថានោះមិនមែនជាកសុតាងទេ ឃើញទេ ព្រោះពួកគេទាំងពីរស្រែកដូចគ្នា។ ខ្ញុំ បានឃើញពួកគេស្រែកខ្លាំងតាមដែលគេអាចស្រែកបាន។ បាទ មែនហើយ។ ហើយគ្រាន់តែបន្តរស់នៅបែបនោះ ហើយមានផ្លូវវែងឆ្ងាយ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងនិយាយទេ? ខ្ញុំធ្លាប់ឮគេនិយាយភាសាដទៃ ចេញទៅរស់នៅបែបណា ធ្វើអ្វី ក៏បាន។ នោះមិនមែនជាសញ្ញាទេ។

ប៉ុន្តែអ្នកនិយាយថា “អ្នកប្រឆាំងនឹងវា។”

164 អត់ទេ មិនមែនខ្ញុំប្រឆាំងទេ។ ខ្ញុំជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ វាជាអំណោយ របស់ព្រះក្នុងក្រុមជំនុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំយកវាចេញ ខ្ញុំនឹងយកផ្នែកមួយនៃព្រះចេញ។ ប្រសិនបើខ្ញុំយកភាសា—ភាសារបស់ខ្ញុំចេញពីរាងកាយរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ខ្ញុំនឹងមិន មានរាងកាយពេញលេញទេ។ រូបកាយនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មានភាសានៅក្នុងវា។ រូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅទីនេះមានភាសា ហើយអ្នកយកវាចេញ គឺអ្នក យកផ្នែកមួយនៃព្រះគ្រីស្ទចេញហើយ។ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែមិនអាចនិយាយថានោះជា រូបកាយ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ?

165 ប៉ុន្តែវាជាការទទួលយកបុគ្គល ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ និងរបស់ផ្សេងទៀតមក ហើយវាសមនឹងគ្នា។ សូមអោយសមាជិកគ្រប់រូបនៅក្នុងរូបកាយនេះ ព្រឹកនេះ សូមអោយក្រុមមនុស្សតូចនេះ ប្រសិនបើយើងអាចទាញរាំងននចុះនៅតាមផ្នែក ម្ខាងៗ ហើយអ្នករាល់គ្នានៅទីនេះទទួលយកព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នឹងមិនមានការ ឈ្លោះប្រកែកគ្នា ឬមិនដែលមានការឈ្លោះប្រកែកគ្នាឡើយ។ វានឹងមានសេចក្តី

ស្រឡាញ់ដ៏គ្រប់លក្ខណ៍។ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែជឿបែបនេះ និងជឿវាអញ្ចោះ ប៉ុន្តែវា
នឹងពោរពេញដោយក្តីស្រឡាញ់ដែលអ្នកចង់បាន... ហើយទេ? នោះហើយ។
ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ដោយផលផ្លែរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់គេ។”
ហើយផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណគឺសេចក្តីស្រឡាញ់ សេចក្តីអំណរ មេត្រីភាព សុភាព
សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្លូតបូតដឹងខ្នាត។

166 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងទៅ... ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការប៉ាន់ស្មានរបស់ខ្ញុំអំពីអ្វីដែល
ខ្ញុំគិតថាជារឿងដែលនៅជិតបំផុតទៅនឹងភស្តុតាង ថាបុរសម្នាក់ជាគ្រីស្ទាន
ពិត ជាជាងអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។ តើអ្នកដឹងថាវាជាអ្វីទេ? វាជាដំណើរនៃព្រលឹង។
មនុស្សម្នាក់ដែលតែងតែស្រែកឃ្លាននិងស្រែកឃ្លានចំពោះព្រះ។ ពួកគេគ្រាន់តែ
សាមញ្ញ...ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ—ពួកគេគ្រាន់តែមិនអាចទ្រាំបាន។ ពួកគេ—ពួកគេ
—ពួកគេត្រូវធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ព្រះ។ ពួកគេ—ពួកគេពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់
ហើយពួកគេគ្រាន់តែ...ដំណើររបស់ព្រលឹង គ្រាន់តែធ្វើដំណើរគ្រប់ពេលវេលា។
ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ្នកណាដែលចេញទៅសាបព្រួសដោយទឹកភ្នែក អ្នកនោះ
នឹងច្រូតមកវិញដោយ អំណរឥតសង្ស័យ យកចំរូតដ៏មានតម្លៃមកជាមួយ។” តើវា
ត្រូវទេ? របស់ទាំងអស់នោះ។

167 ឥឡូវនេះ មើល ប្រសិនបើនៅទីនោះ...ប្រសិនបើព្រះវិហារនេះ... បើខ្ញុំនិយាយ
ព្រឹកនេះ ថានេះជាក្រុមមនុស្សហើយខ្ញុំ...ហើយព្រះមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ មើល
លោក រីលៀម ប្រាណហាំ ខ្ញុំនឹងឱ្យអ្នកឆ្លើយសម្រាប់ក្រុមមនុស្សនោះថាតើអ្នក
ប្រាប់ពួកគេអ្វី? តើអ្នកចង់ឱ្យពួកគេទាំងអស់គ្នាស្រែកទេ?”

“ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេស្រែក។”

“តើអ្នកចង់ឱ្យពួកគេទាំងអស់គ្នានិយាយភាសាដទៃទេ?”

“ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេម្នាក់ៗនិយាយ។”

“តើអ្នកចង់ឱ្យពួកគេទាំងអស់គ្នាក្នុងព្រះវិញ្ញាណឬទេ?”

“ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេម្នាក់ៗវា។”

168 “មិនអីទេ វាល្អណាស់ ប៉ុន្តែតើអ្នកចង់ឱ្យពួកគេធ្វើអ្វីជាង?” អូ-ហូ។

169 “ខ្ញុំចង់បានក្រុមជំនុំមួយដែលមានបន្ទុកបែបនេះនៅលើចិត្តរបស់ពួកគេ
សម្រាប់ការអធិស្ឋាន ដែលពួកគេត្រឹមតែនៅអាសនៈនេះ ហើយនឹងនៅទីនេះ

ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយនៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ តែងតែអធិស្ឋាន ហើយបន្ទាបខ្លួន ហើយព្យាយាមទាក់ទាញមនុស្សឱ្យមករកព្រះ ហើយហៅទូរស័ព្ទ ទៅមន្ទីរពេទ្យ និងសួរសុខទុក្ខអ្នកជំងឺ ហើយព្យាយាមនាំមនុស្សមកព្រះវិហារ ហើយធ្វើអ្វីដែលត្រូវ។ ខ្ញុំចង់បានវាជាងរបស់ផ្សេងទៀតដាក់បញ្ចូលគ្នា។ ថ្វីត្បិតតែ ម្ខាងទៀតត្រឹមត្រូវក៏ដោយ វាជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងព្រះវិហារ។”

170 ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវមានវា ខ្ញុំដាក់វាជាមុនសិន។ ព្រោះបើអ្នកទទួលវាបាន នោះ របស់ផ្សេងនឹងកើតឡើង។ អូ-ហូ។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកបានទទួល វា ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែស្រែកឃ្លានចំពោះព្រះ នោះការស្រែកនឹងកើតឡើង។ ប្រសិនបើអ្នកស្រែកឃ្លានចំពោះព្រះខ្លាំង ការនិយាយភាសាដទៃនឹងកើតឡើង។ ប្រសិនបើអ្នកស្រែកឃ្លានចំពោះព្រះ ហើយអ្នកនៅតែស្រែកឃ្លាន សូមរក្សាវា។ ទៅ មើលខ្លួនឯងព្រងើយកន្តើយ ត្រូវតែចងចាំ មើលទៅ មានវិញ្ញាណមួយទៀតកំពុង ព្យាយាមធ្វើការដោយខ្លួនឯងនៅទីនោះ។ ចូរនៅខាងមុខព្រះ ដោយបន្ទាបខ្លួន ដោយមានដំណើរនៃព្រលឹង។ គ្រាន់តែ...មានភាពចាស់ទុំល្អ...

171 ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ដោយព្រះគម្ពីរថា “ជាលើកដំបូងដែលទេវតារបស់ព្រះបាន ឆ្លងកាត់ដែនដីដើម្បីផ្សារភ្ជាប់នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់បានបោះត្រាដល់ អស់អ្នកដែលយំសោកចំពោះការគួរស្អប់ខ្ពើមដែលបានប្រព្រឹត្តនៅក្នុងទីក្រុង” អេសេគាល ជំពូកទី៩។ តើវាត្រូវទេ? ចូរដៅចំណាំនៅលើថ្ងាសរបស់អស់អ្នកដែល ដកដង្ហើមធំ ហើយយំចំពោះការគួរស្អប់ខ្ពើមដែលបានប្រព្រឹត្តនៅក្នុងទីក្រុង។

172 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកមួយសំណួរ ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកនូវសំណួរនេះ។ (ឥឡូវនេះ យើងនឹងបិទឲ្យឆាប់តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។) តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានឆ្លងកាត់ជេហ្វីសាន់វិល ញូវ អាល់បានី និងល្វី ស្វីល ដើម្បីដៅចំណាំអ្នកនៅសៀលនេះដែលនឹងនៅផ្ទះ: “ព្រះអើយ សូមបញ្ជូន ការរស់ឡើងវិញ ខ្ញុំស្រែកឃ្លានណាស់ចង់បានការប្រជុំ។ បពិត្រព្រះអង្គអើយ សូម មើលអំពើបាបរបស់ទីក្រុង។ អូ វាមិនគួរឱ្យខ្លាចទេឬព្រះអើយ? អូ ព្រះអង្គ តើ ទ្រង់មិនមេត្តាបញ្ជូនការប្រជុំទេឬ? បញ្ជូនត្រូវអធិប្បាយល្អ បញ្ជូននរណាម្នាក់។ ឱ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...” តើទ្រង់នឹងបោះត្រានៅឯណា? គិតមើលទៅ។

173 ឥឡូវនេះ “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកចង់មានន័យពីអ្វី?”

174 ខ្ញុំមានន័យថាបែបនេះ ហើយខ្ញុំនិយាយបែបនេះឥឡូវនេះដោយក្តីគោរព ដោយដើរលើខ្សែស្រួយ។ ខ្ញុំជឿថាថ្ងៃនោះជិតចប់ហើយ ពួកគេដែលចូល។ ឃើញ ទេ? ឃើញទេ? ទ្វារបិទជិត អ្នកមិនមានបន្ទុកនោះទៀតទេ។

175 បីលី ប្រាហាំ មានការប្រជុំទូទាំងប្រទេស និងអូរីល រ៉ូប៊ីតនិងពួកយើង ទាំងអស់គ្នា។ យើងបានយំ ហើយអធិស្ឋាន និងអធិស្ឋាន ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ទ្វារកំពុងបិទ។ “ទុកឱ្យគាត់ដែលកខ្វក់” ខ្ញុំកំពុងដកស្រង់បទ គម្ពីរ “នៅតែកខ្វក់ចុះ។ ចូរឱ្យអ្នកនោះដែលសុចរិតនៅតែសុចរិត។ គាត់ដែល បរិសុទ្ធ នៅតែបរិសុទ្ធ។” ហើយខ្ញុំជឿថា ទ្វាររបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបិទជាមួយគ្នា។ ឃើញទេ? ដល់ថ្ងៃដូវកាលជិតដល់ហើយ សល់តែប៉ុន្មានទៀតទេចូលមក។ ហេតុផលដែលអ្នកមិនអាចមានការប្រជុំបែបនេះ បើគ្មានដំណើរនៃព្រលឹងទេ។ អ្នកមិន—អ្នកមិនទទួលបន្ទុកនោះទេ។

176 ខ្ញុំចាំថាឆ្នាំមុន។ អ្នកតែងតែឮពួកគេនិយាយអំពីផ្លូវកាត់ស្មៅ និងរបស់របរ នៅក្នុងរោងឧបោសថ។ វាមិនបានធ្វើកើតទៀតទេ គ្មានបន្តិចសោះ។ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់មកវាស្រស់ ព្រះកំពុងហៅក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំបានឃើញពួកគេយំសោក ហើយដេកលើអាសនៈពេញមួយយប់។ ខ្ញុំបានទៅផ្ទះគេ ហើយអ្នកអាចឮគេពេល អ្នកឡើងមក គ្រាន់តែនៅក្នុងពួកគេ...នៅក្នុងបន្ទប់គេរបស់ពួកគេ បុរសនិងស្ត្រី ស្រែករក “ព្រះអើយ!”

177 ទ្រង់នឹងឃើញពួកគេដើរកាត់ព្រះវិហារ ហើយខ្ញុំនឹងឃើញព្យាណូចាប់ផ្តើម លេង ព្រះយេស៊ូវរក្សាខ្ញុំនៅជិតឈើឆ្កាង ហើយទឹកភ្នែកដែលហូរចុះនៅទីនោះ អ្នកដឹងទេ។ “ស្រក់តក់ តក់ តក់ តក់ តក់។” ដើរចូលទៅក្នុងព្រះវិហារនេះ បន្ទាប់មក ដើរចុះទៅព្រះវិហារមួយទៀត ហើយស្តាប់ពួកគេនៅទីនោះ មានប្រភពទឹកដ៏ មានតម្លៃមួយ។ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមសង្គ្រោះកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ជួយសង្គ្រោះ កូនស្រីខ្ញុំ គាត់បានរង្វេងចេញ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមមេត្តា!”

178 អ្នករកមិនឃើញរឿងនោះទៀតទេ។ តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? ព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះត្រូវបានដកចេញ។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូល ទាយសេចក្តីនេះថា សេចក្តីស្រឡាញ់...ដោយសារតែសេចក្តីស្រឡាញ់របស់មនុស្សជាច្រើន...សេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ពួកគេនឹងបាត់បង់។ “ដោយសារអំពើទុច្ចរិតកើនមានច្រើន សេចក្តី ស្រឡាញ់របស់មនុស្សជាច្រើននឹងបាត់បង់។” ឃើញទេ? ឃើញទេ ហើយអន់ថយ

រសាត់ទៅ។ សេចក្តីស្រឡាញ់ត្រូវស្លាប់ទៅ។ ហើយតើអ្វីដែលពួកគេបានចូលទៅ ក្នុងវា? គឺជាទម្រង់មួយ វាយព្យាណូឡើងចុះ ខ្លាំងៗ ហើយស្រែកថា “ថ្វាយសិរីល្អ ដល់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! អាម៉ែន! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!” ឃើញទេ រឿងបែប នោះ វាគ្រាន់តែជាទម្រង់មួយ។ កុំបញ្ឆោតខ្លួនឯង ឃើញទេ គ្រាន់តែបន្តខ្លួនឯង។ ឃើញទេ ស្តាប់ បងប្អូន ទាល់តែ...ខ្ញុំទៅជាបែបនេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយ...

179 ខ្ញុំមិននិយាយអំពីរោងឧបោសថរបស់យើងទេ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីអ្វីដែល ខ្ញុំរកឃើញនៅជុំវិញសហរដ្ឋអាមេរិក។ វាបានក្លាយជាទម្រង់មួយ ជាប្រភេទនៃ ការសម្តែងដែលយើងធ្លាប់មាន។ ហើយដំណើរនៃព្រលឹងនោះ វាជិតចប់ហើយ។ ឱបងប្អូនអើយ (ព្រះអើយ សូមអាណិតមេត្តាដល់យើងខ្ញុំផង) សូមព្រះមេត្តា ប្រោសផង!

180 សូមក្រឡេកមើលការប្រជុំទាំងនេះ និងអ្វីៗដែលកំពុងតែទ្រុឌទ្រោម និង អន់ថយទៅ ហើយដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយកាន់តែច្បាស់ វា...សូមមើល វាកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ ដរាបណាការប្រជុំបានបិទ ពួកគេរសាត់ទៅ។ អ្នកដឹង ថាម៉េចទេ?

181 ខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនអាចចាកចេញ ពីរឿងនេះ។ ប៉ុន្តែ មើល ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “គរស្ថានសួគ៌ប្រៀបដូចជា មនុស្សម្នាក់ដែលយកអ្ននបោះទៅក្នុងសមុទ្រ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បាន លើកវាឡើង គាត់ចាប់បានសត្វសមុទ្រជាច្រើនប្រភេទ។ គាត់ចាប់បានអណ្តើក ហើយចាប់បានពស់ ហើយគាត់ចាប់បានត្រីក្អក ព្រុយទឹក ត្រី។ ឃើញទេ? ហើយ ខ្ញុំជឿលើសំណាញ់...

182 ឥឡូវ សូមមើល! នេះគឺជាអណ្តើក ហើយនេះគឺជាត្រី។ អណ្តើកនោះមិន អាចយកធ្វើអីបានទេ ព្រោះវាជាអណ្តើក វាជាអណ្តើកតាំងពីដើមមកហើយ។ ធម្មជាតិរបស់វាគឺជាអណ្តើក ហើយវាមានក្នុងសំណាញ់។ (ឥឡូវចាំថា ខ្ញុំ—ខ្ញុំ បាននិយាយថាខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន។) ឃើញទេ វាគឺជាអណ្តើកតាំងពីដើមមកហើយ វា ជាអណ្តើកឥឡូវនេះ។ បើវាជាពស់តាំងពីដើមមក វាជាពស់ឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើ វាជាសត្វល្អិតក្នុងទឹកតាំងពីដើមមកហើយ...

183 ហើយខ្ញុំជឿថាសំណាញ់ត្រូវបានគេបោះហើយបោះទៀត ទាល់តែត្រីទាំងអស់ ត្រូវបានចាប់ចេញពីស្រះ។

184 នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេនិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំលើកដៃឡើង។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំចង់បានសេចក្តីសង្គ្រោះ។ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!” ហើយពីបីថ្ងៃក្រោយមក “អូ លីខា អ្នកដឹងថាមានរឿងមិនសមហេតុផលអីទេ?” “ខ្ញុំគិតថាវាមិនអីទេ?” ហេតុអ្វី? ធម្មជាតិគឺនៅទីនេះគឺជាសត្វក្នុងទឹកតាំងពីដើមមក គឺជាសត្វពស់ ដែលមានតាំងពីដើមមកហើយ។

185 ត្រីនេះទើបតែកើតចេញពីបឹងឥឡូវ។ សំណាញ់នឹងត្រូវស្លូត។ ហើយព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមក ទ្រង់នឹងចាប់យកត្រីរបស់ទ្រង់នៅពេលនោះ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? អូ បើសិនជាមានចំនុចមួយនៃជំនឿនៅក្នុងអ្នក ប្រសិនបើមានចំនុចមួយនៃបំណងប្រាថ្នាសម្រាប់អ្នកដើម្បីបម្រើព្រះ សង្កត់វាឱ្យតឹងតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាននៅព្រឹកនេះ ហើយស្រឡាញ់វាដោយអស់ពីចិត្ត។

186 “កូននៃព្រះបានយកកូនស្រីរបស់មនុស្ស។” ប្រាកដណាស់ ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ សព្វថ្ងៃនេះ ពួកគេនៅតែជាកូនរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេជាកូនព្រះដែលធ្លាក់ចុះ។ ពួកគេខ្លះ តាមបទគម្ពីរ វ៉ាវ! របៀបដែលពួកគេអាចថ្លែងបទគម្ពីរ! ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ។ អ្នកដឹងទេ សាតាំងគឺជាបុរសដៃស្តាំរបស់ព្រះ។ អ្នកដឹងទេ វាដឹងអំពីបទគម្ពីរច្រើនជាង—ទេវវិទូណាមួយ—និងអ្នកទ្រើស្តីក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃទាំងអស់។ និយាយអំពី...វាកំពុងបង្វែរថ្នាក់សិក្ខាសាលា ជាពិសេសបាទីស្ទម្នាក់នៅទីនេះនិយាយបែបនោះថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានប្រសូតពីជនជាតិម៉ូស៊ីម ឬទាហានអាណ្លីម៉ង់។” ខ្ញុំមានសៀវភៅមួយក្បាល ខ្ញុំចង់បង្ហាញវាដល់អ្នកខ្លះក្នុងថ្ងៃនេះ។ ត្រូវហើយ។

187 យ៉ាងឆាប់ និក្ខមន៍...អូ យើងមិនដែលបានចូលក្នុងវាទេ លុះត្រាតែយើងដាក់នៅខាងក្រោយ។ ខ្ញុំនឹងចូលក្នុងវាភ្លាមៗ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុងចំណាយពេលច្រើនរបស់អ្នក។ អ្នកទាំងអស់គ្នាទ្រាំជាមួយខ្ញុំតែប៉ុន្មាននាទីទៀតបានទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អដ។]

13. តើ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងវិវរណៈ សាសន៍យូដាដែលនៅសេសសល់ដែលយើង...នឹងជាផ្នែកមួយនៃការរលឹកឡើងនៃក្រុមជំនុំឬ? (ហួសហើយ) មិនមែនជាអ្វីស្រាវអែល នៃការចាប់ផ្តើមទេ...ពួកគេបានចាប់ផ្តើម...(ខ្ញុំសុំទោស)...ចូលទៅក្នុងសម័យ—សម័យនៃ...?

188 ខ្ញុំសុំទោស ចាំបន្តិចទៀតខ្ញុំសម្រេចរឿងនេះ។ វា—វាត្រូវបានឆ្លងកាត់ វាត្រូវបានរុញនៅលើក្រដាស។

...មកដល់ក្នុងអំឡុងពេលមួយពាន់ឆ្នាំនៃ—ពីព្រះគ្រីស្ទ ជាជាងមនុស្សនោះអាចរស់បាន ដូចដែលអ្នកជឿសម័យទំនើបនេះប្រាប់យើង? បាទ មែនហើយ។

189 ឥឡូវនេះ ចាំបន្តិច ដើម្បីឱ្យខ្ញុំរៀបចំបានល្អ។ សំណួរគឺ:

១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលយើងជាសំណល់...?

190 ខ្ញុំចង់កែពាក្យពួកយើងលើរឿងនោះជាមុនសិន ដើម្បីឱ្យប្រាកដថាអ្នក... សូមមើល ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់...

គឺ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងវិវរណៈ សំណល់របស់សាសន៍យូដា ដែលនឹងក្លាយជាផ្នែកមួយនៃការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំឬ? គឺ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់...?

191 ឥឡូវនេះ...ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ខ្ញុំចង់យល់ឱ្យបានច្បាស់នៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំមុនពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមវា។

តើ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ដែលមានចែងក្នុងវិវរណៈ សំណល់សាសន៍យូដា ដែលនឹងជាផ្នែកមួយនៃការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំឬ?

192 ខ្ញុំចង់យល់វាជាមុនសិន។ ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់គឺជាសាសន៍យូដាដែលនៅសេសសល់ ប៉ុន្តែមិនមែនជាក្រុមជំនុំដែលបានលើកឡើងនោះទេ។ ឃើញទេ? សូមក្រឡេកមើលឥឡូវនេះ នៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី៦ អ្នកនឹងឃើញវា។

193 បន្ទាប់មកយើងចូលទៅផ្នែកផ្សេងទៀតនៅម្ខាងទៀត—ផ្នែកម្ខាងទៀត ហើយពួកគេមានសំណួរមួយទៀតនៅទីនោះ។ កត់សម្គាល់រឿងទាំងនេះ។

194 មិនអីទេ សូមមើលនៅទីនេះ វិវរណៈទី៦ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នករកឃើញវា។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ យើងនឹងចាប់ផ្តើម គាត់បានទៅមុខ ហើយនិយាយអំពីអ្នកជិះសេះ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ “នៅពេលពួកគេបើក...” ចូរយើងចូលទៅខទី ៩ នៃជំពូកទី ៦ នៃវិវរណៈ:

លុះបកត្រាទី៥...

195 ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំខុស ខ្ញុំនៅជំពូកខុស។ វាជាជំពូកទី ៧:

...ក្រោយនោះមក ខ្ញុំឃើញទេវតាជួប ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤ ...

196 អូ សំណួរដ៏ស្រស់ស្អាត ហើយមានពេលបន្តិចទៀតដើម្បីចូលទៅក្នុងវា ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។

...ក្រោយនោះមក ខ្ញុំឃើញទេវតាជួប ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤ ទាំង ទប់ខ្យល់នៅផែនដីទាំង៤ទិស មិនឲ្យបក់មកលើផែនដី ឬសមុទ្រ ឬ ដើមឈើណាឡើយ។

រួចខ្ញុំឃើញទេវតា១ទៀត ដែលឡើងមកពីទិសច្រើន៖ មានទាំងក្រា របស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់: ...

197 អូ ត្រូវប្រាកដថា នេះគឺជាសំណួរដ៏អស្ចារ្យ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះមើលរូប ភាពដ៏អស្ចារ្យមួយ យ៉ូហានបាននិយាយថា ឥឡូវនេះនៅទីនេះ... ឆ្ងាយពីផែនដី ឥឡូវនេះ ដោយព្រះវិញ្ញាណ មើលទៅផែនដីវិញ។ គាត់បានឃើញទេវតាបួនអង្គ ឈរនៅជ្រុងទាំងបួននៃផែនដី ដោយទប់ខ្យល់ទាំងបួនទិសនៃផែនដី។

198 ឥឡូវនេះ “ខ្យល់” នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ... ខ្ញុំមិនមានពេលដើម្បីបើកបទគម្ពីរជូន អ្នកទេ។ ប៉ុន្តែយើងអាចឈានដល់ចំណុចនេះ។ បើឆ្លើយមិនបានត្រឹមត្រូវទេ ខ្ញុំ នឹងពន្យល់នៅពេលផ្សេងទៀត។ ទាំងបួន... ខ្យល់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរមានន័យថា “សង្គ្រាមនិងជម្លោះ។” ដូចកាលរបស់យ៉ូបដែរ អ្នកចាំថា ខ្យល់បានធ្លាក់មកហើយ —ហើយបានចាប់យកកូនប្រុស។ ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ—វាជា —វាជាបញ្ហា។ ឃើញទេ?

...ហើយខ្ញុំបានឃើញទេវតាបួន (ទេវតាបួន ឬ “អ្នកនាំសារបួននាក់”) ឈរនៅជ្រុងផែនដីទាំង៤ ... ទាំងទប់ខ្យល់នៅផែនដីទាំង៤ទិស...

...ទេវតានោះក៏បន្តិសំឡេងទៅទេវតាទាំង៤នោះ ដែលមានអំណាច និងធ្វើ—ទុក្ខផែនដី ហើយនិងសមុទ្រថា។ (ឥឡូវនេះ នោះគឺជាការ យាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ តើទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី? សូមមើល?)

ថា កុំឲ្យធ្វើទុក្ខផែនដី ឬសមុទ្រ ឬដើមឈើណាក្តី ទាល់តែបោះត្រា នៅត្រង់ថ្ងាសនៃពួកបារាំងរបស់ព្រះនៃយើងសិន។ (អ្នកបម្រើព្រះ។)

199 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ក្រុមជំនុំមិនមែនជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ។ យើងជាកូនរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ។ ជនជាតិយូដាតែងតែជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ក្រុមជំនុំមិនដែលធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ វាជាកូនចៅរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? អ្នកបម្រើ:

*ខ្ញុំក៏ឮចំនួនពួកអ្នក...ដែលបានបោះត្រានោះថា:
មាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ដែលមកពីគ្រប់ទាំងពូជអំបូរនៃជនជាតិ
អ៊ីស្រាអែល។ (ឥឡូវនេះ មើល ទាំងអស់ជាសាសន៍យូដា។)*

200 ឥឡូវនេះមើល! “ក្នុងកុលសម្ព័ន្ធយូដាត្រូវបានបោះត្រាមួយម៉ឺនពីរពាន់នាក់។ កុលសម្ព័ន្ធរូបេនមានដប់ពីរនាក់។ កុលសម្ព័ន្ធកាដ មានដប់ពីរ។ អេស៊ែរ ដប់ពីរ។ និង ណេបថាលីម ដប់ពីរ និង—និងចុះក្រោម។ ស៊ីម្មាន ដប់ពីរ។ អេស៊ែរ ដប់ពីរ។ និងសាប់យ៉ូលូន ដប់ពីរ។ និងបេនយ៉ាមីន ដប់ពីរ។” ហើយកុលសម្ព័ន្ធអ៊ីស្រាអែលទាំងដប់ពីរ ដូច្នោះដប់ពីរដងគុណដប់ពីរ...ជាអ្វី? ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ ឥឡូវនេះ ចូរមើលកុលសម្ព័ន្ធទាំងអស់នៃកូនចៅអ៊ីស្រាអែល។ ឥឡូវនេះ មើល ពួកគេមាន “អ្នកបម្រើ” នៃព្រះ។

201 ឥឡូវនេះខ្ញុំប្រហែលជាអាចបញ្ជាក់ឲ្យច្បាស់ហើយ។ ឥឡូវនេះមើល:

ក្រោយនោះមក...ខ្ញុំញុំក្រឡេកទៅឃើញមនុស្ស១ហូងយ៉ាងធំ ដែលគ្មានអ្នកណាអាចនឹងរាប់បានឡើយ (ឥឡូវនេះ នេះជាក្រុមមួយទៀតឃើញទេ) គេមកពីគ្រប់ទាំងសាសន៍ ...គ្រប់ទាំងពូជមនុស្ស ...គ្រប់ទាំងគ្រួសារ ហើយគ្រប់ទាំងភាសា ក៏ឈរនៅមុខបល្ល័ង្ក និងកូនចៀមទាំងពាក់អាវសង្កែ...ហើយ...កាន់ជាងចាកនៅដៃ

*គេបន្តិសំឡេង ថា ... (សូមស្តាប់ការប្រជុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ!)
... សេចក្តីសង្គ្រោះស្រេចនូវព្រះនៃយើងរាល់គ្នា ដែលគង់លើបល្ល័ង្ក ហើយស្រេចនឹងកូនចៀមផង។*

រួចអស់ទាំងទេវតា...ដែលឈរនៅជុំវិញ—បល្ល័ង្ក ព្រមទាំងពួកចាស់ទុំ និងតួមានជីវិតទាំង៤ ...ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះនៅចំពោះបល្ល័ង្ក ថ្វាយបង្គំដល់ព្រះ

ទាំងទូលថា អាម៉ែនៈ សូមថ្វាយព្រះពរ... សិរីល្អ ...ប្រាជ្ញា ...ពាក្យ
អរព្រះគុណ ...កិត្តិនាម... ព្រះចេស្ដា... និងឥទ្ធិប្រទ្ធិ ដល់ព្រះនៃយើង
រាល់គ្នា នៅអស់កល្បជានិច្ចរៀងរាល់តទៅ។ អាម៉ែន។

នោះពួកចាស់ទុំម្នាក់... (ឥឡូវនេះ មើលឥឡូវនេះ នោះគឺជា... យ៉ូហាន
ស្ថិតនៅក្នុងការនិមិត្ត)... ពួកចាស់ទុំម្នាក់... សូមកខ្ញុំថា សូមកខ្ញុំថា តើ
អស់អ្នក... (ឥឡូវនេះ យ៉ូហានជាសាសន៍យូដា ហើយគាត់បានឃើញ
កុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរនៃអ៊ីស្រាអែល គាត់ស្គាល់ពួកគេ) ...ថា តើ
អស់អ្នកដែលពាក់អាវសនោះជាពួកណា? ហើយមកពីណា? តើពួកគេ
មកពីណា? ឥឡូវនេះ អ្នកបានឃើញជនជាតិយូដា អ្នកស្គាល់ពួកគេ
គ្រប់គ្នា អ្នកបានរាប់ពួកគេក្នុងបណ្តាកុលសម្ព័ន្ធ ហើយប្រាប់ថាប៉ុន្មាន
ពាន់នាក់ត្រូវបានបោះត្រា។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកទាំងនោះជានរណាក្នុងគ្រប់
ពូជសាសន៍ គ្រប់ភាសា និងគ្រប់ជាតិសាសន៍? តើពួកគេមកពីណា?

ខ្ញុំក៏ឆ្លើយទៅថា លោកម្ចាស់អើយ លោកជ្រាបហើយ។ (និយាយ
ពាក្យម្យ៉ាងទៀត យ៉ូហាន “ខ្ញុំមិនដឹងថាពួកគេមកពីណាទេ។ ខ្ញុំជា
ជនជាតិយូដា ហើយខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំឃើញសាសន៍
របស់ខ្ញុំ—មនុស្សរបស់ខ្ញុំ ហើយឃើញពួកគេនៅទីនេះ។”)... រួចអ្នកនោះ
និយាយមកខ្ញុំថា អ្នកទាំងនោះជាពួកអ្នក ដែលបានចេញពីគ្រា
វេទនាយ៉ាងធំមក... (ឃើញទេ?)... គ្រាវេទនាយ៉ាងធំ គេបានបោកអាវ
ហើយធ្វើឲ្យឡើងសក្តានុពលរបស់កូនចៀម (មិនមែនជាសមាជិកនៃ
ក្រុមជំនុំទេ) ប៉ុន្តែនៅក្នុងឈាមរបស់កូនចៀម។ (ឃើញទេ?)

ហេតុនោះបានជាគេស្ថិតនៅចំពោះបណ្តឹងព្រះ ព្រមទាំងបំរើទ្រង់
នៅក្នុងព្រះវិហារ...

202 ឥឡូវនេះ តើលោកស្រីប្រាណហាំ បម្រើខ្ញុំនៅឯណា? នៅក្នុងផ្ទះ។ នោះ
គឺជាកូនក្រមុំ។ លោកស្រីនេរីល នោះហើយជាកន្លែងដែលនាងស្នាក់នៅ នៅក្នុង
ផ្ទះបម្រើអ្នក។ នោះហើយជាកន្លែងដែលកូនក្រមុំនៅ មិនមែនអ្នកបម្រើទេ គឺ
កូនក្រមុំ។

...ព្រមទាំងបំរើទ្រង់...នៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយព្រះអង្គ ដែល...
គង់នៅលើបណ្តឹងនោះ ទ្រង់នឹងធ្វើជាត្រសាលបាំងឲ្យគេ។

គេនឹងមិនឃ្លាន ឬស្រែកទៀត ... (ពួកគេខកខានអាហារពីបីពេល ហើយ មើលទៅ (មែនទេ?) នៅពេលពួកគេនៅទីនេះ) ...គេនឹងមិន ឃ្លាន ឬស្រែកទៀត...ក៏មិនត្រូវថ្ងៃចាំមកលើគេ ឬចំហាយណាទៀត ឡើយ។

ពីព្រោះកូនចៀមដែលនៅកណ្តាលបណ្តុំរដ្ឋ ទ្រង់នឹងឃ្លាល ហើយនាំគេ ទៅដល់ ហើយនាំគេ ទៅដល់រន្ធទឹក—នៃជីវិត... (ចាំបន្តិច)...ទៅដល់ រន្ធទឹកនៃជីវិត: ហើយព្រះទ្រង់នឹងជូត...អស់ទាំងទឹកភ្នែក (នោះជាក្រុម ដែលយំនៅទីនោះ) ពីភ្នែកគេចេញ។ (ឃើញ?)

203 ឥឡូវនេះ ចូរកត់សម្គាល់ថា ពួកគេស្រែកឃ្លាន ហើយយំ ហើយចូរអង្វរ ពួកគេ ចេញពីគ្រាទុក្ខវេទនា (បានចែងថា “ក្រឡេកមើលអ្នកជិះសេះជីវិតសុទ្ធនោះ អូ គេ ឆ្ងុតហើយ!”). អូ ខ្ញុំអើយ! បាទ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែគេស្រែកអង្វរ គេមិនច្របូក ច្របល់រញ្ជ័រឡើយទេ។ ហើយគេបានត្រឹមតែយំអង្វរ។ ហើយ សូមមើល ហើយពួកគេ ទាំងអស់សុទ្ធតែជាពូជសាសន៍ មានភាសា និងជាជាតិសាសន៍។

204 ឥឡូវនេះ ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់នោះ គឺជាជនជាតិយូដា។ អំប្រាហាំ គឺជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ ជនជាតិយូដាតែងតែជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ សាសន៍ដទៃ មិនដែលជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ទេ។

205 ឥឡូវនេះ ត្រូវតែប្រញាប់ប្រញាល់ឆ្លងកាត់វាឥឡូវនេះ ព្រោះយើងមានពីរបី ទៀត។ ហើយខ្ញុំនឹងប្រញាប់ឲ្យបានលឿនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើទៅបាន ហើយមិន ព្យាយាមធ្វើហួសហេតុពេកនោះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញភ្លាម ហើយចូល ទៅពួកគេម្តងទៀតនៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ (ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ) ហើយចំណាយពេលបន្ថែមទៀតលើពួកគេ។

206 ប៉ុន្តែ មើលឥឡូវនេះ គាត់បានឃើញជ្រុងទាំងបួននៃផែនដី ហើយទេវតាលរ នៅលើជ្រុងទាំងបួននៃផែនដី។ ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាវាមានរាងមូល” ដែលមិនមកពីជ្រុងទាំងបួន អ្នកឃើញទេ? មិនអីទេ។

207 ឥឡូវនេះ: “នៅលើជ្រុងទាំងបួននៃផែនដី ទប់ខ្យល់ទាំងបួនទិស។” ពាក្យម្យ៉ាងទៀត ខ្យល់បក់មកទីនេះ បក់បោកក្នុងសង្គ្រាម និងជម្លោះដែល កើតមានពាសពេញពិភពលោក។ តើវាកើតឡើងនៅពេលណា? រហូតមកដល់

សង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ។ “ទប់ខ្យល់” ហើយពួកគេបានខិតខំ ចូលទៅកាន់ កាប់។

208 ហើយឥឡូវនេះ មកមួយទៀត។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកមើល ហើយយោងទៅ ទៅតាមនោះ គាត់ជាទេវតាដដែលដែលចេញមកក្នុង អេសេគាល ៩ ពេលបុរស មកពីក្រោយខ្លោងទ្វារដោយអាវុធ គាត់បានធ្វើដំណើរកាត់ក្រុងយេរូសាឡឹម ដើម្បី សម្លាប់ជនជាតិយូដា។ ចាំទេ? គាត់បាននិយាយថា “ចាំសិន! ចាំសិន! ឈប់ចាំ សិន រហូតដល់អ្នកឆ្លងកាត់ទីក្រុង ហើយបោះត្រានៅត្រង់ថ្ងាសទាំងអស់គ្នា ដែល ដកដង្ហើមធំហើយយំចំពោះអំពើគួរស្អប់ខ្ពើមដែលបានប្រព្រឹត្តនៅក្នុងទីក្រុង។” តើ វាត្រូវទេ?

209 បន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះហើយ ទ្រង់ក៏អនុញ្ញាតឲ្យពួកគេចូល ទៅសម្លាប់ចោល។ នោះគឺជាការបៀតបៀននៅក្រោមទីតុស។ ឥឡូវនេះ អ្នក ឃើញហើយ គាត់ជាទេវតាដដែល ចេញមកម្តងទៀត ដោយមកពីបូព៌ា (ហើយ ជាកន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវនឹងមក) ហើយទ្រង់មានត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

210 ឥឡូវនេះ តើអ្វីជាត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់? អូ បើវាមិនមែនជាជម្លោះ ធំក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ! អ្នកខ្លះនិយាយថាវាគឺការរក្សាថ្ងៃសប្តិៗ ហើយ អ្នកខ្លះនិយាយថាវាសម្រាប់ធ្វើការនេះហើយការនោះ។ ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាត្រារបស់ព្រះ!” អេភេសូរ ៤:៣០ ប្រាប់ថា “កុំធ្វើឲ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃប្រោសលោះនោះឡើយ។” ឃើញទេ? មិនអីទេ។ វាជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

211 មានអីចុះមក? ឥឡូវមើល! អូ ពេលខ្ញុំគិតដល់ចំណុចនេះ បេះដូងខ្ញុំលោត។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទប់ខ្យល់ទាំងបួនទិសរហូតដល់” (ក្នុងន័យ ផ្សេងទៀត) “យើងបោះត្រាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះនៃយើងនៅលើថ្ងាស។” អ្នកបំរើ គឺ “ជនជាតិយូដា។” (យ៉ូហានបែរមក និយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញៗសែន៤ម៉ឺន៤ពាន់ នាក់បានបោះត្រា។”) ឥឡូវនេះ ខ្យល់បានចាប់ផ្តើមបក់ចូលហើយ ហើយពួកគេ នឹងគ្របដណ្តប់លើផែនដី ហើយសមរម្យមាម៉ាគេដូននឹងកើតឡើងនៅក្នុង សង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ ប៉ុន្តែ...

212 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវចូលក្នុងបទគម្ពីរមួយទៀតនៅទីនេះ ដើម្បីបង្ហាញអ្នក។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលអំពីមនុស្សនោះ...ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកខ្លះចូលក្នុង ម៉ោងមួយ និងអ្នកផ្សេងមកម៉ោងផ្សេងទៀត ហើយពួកគេជាមនុស្សមកម៉ោងដប់ មួយ។ ជាប្រជាជនដប់មួយម៉ោង។” ឥឡូវនេះ អ្នកដែលមានវិញ្ញាណបានអាន នៅចន្លោះបន្ទាត់ ព្រោះខ្ញុំត្រូវលោតមកទីនេះ ហើយប្រញាប់។ ឥឡូវនេះ មើល។ “ចូលមក ប្រជាជនដប់មួយម៉ោង។” ហើយឥឡូវនេះ... “អ្នកដំបូងចូលមកទទួល មួយកាក់ ហើយអ្នកបន្ទាប់ចូលមកទទួលមួយកាក់ ហើយមនុស្សដប់មួយម៉ោង ទទួលបានមួយកាក់ដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើនៅពេលដំបូង។” តើវាត្រូវទេ? ដប់មួយម៉ោង!

213 ឥឡូវនេះ មើល សាសន៍យូដាគឺជាចំងាយមុន យើងកំពុងតាមគាត់ ឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលសង្គ្រាមលោកលើកទីមួយមកដល់ វា បានដណ្តើមយកជនជាតិយូដាទាំងអស់ ហើយពួកគេបានខ្ចាត់ខ្ចាយទៅគ្រប់ ជាតិសាសន៍។ ដូចជាបទគម្ពីរទីមួយដែលត្រូវបានសូរនៅថ្ងៃនេះ របៀបដែលទ្រង់ នឹងកំចាត់កំចាយពួកគេ ក្នុងចំណោមប្រជាជាតិទាំងអស់ ពួកគេទាំងអស់គ្នានៅ ទីនោះ។ ហើយនៅទីនេះ ខ្យល់បក់ចូលមកក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម គ្រប់ទីកន្លែង សង្គ្រាមលោក។

214 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចាំ! ចូរឈប់រហូតដល់យើងបានបោះត្រាអ្នកបម្រើ របស់ព្រះនៃយើង។” ពាក្យផ្សេងវិញគឺ “យើងនាំពួកគេពីគ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ ទីកន្លែង នាំពួកគេចូល ពីព្រោះយើងត្រូវនាំពួកគេនៅទីនេះ ដើម្បីបោះត្រា ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ ចាំសិន!”

215 ហើយសង្គ្រាមលោកលើកទីមួយបានឈប់នៅថ្ងៃទីដប់មួយនៃឆ្នាំ ថ្ងៃទី ដប់មួយនៅក្នុងខែ ម៉ោងដប់មួយក្នុងថ្ងៃដែលមនុស្សដប់មួយម៉ោងអាចចូលមក។ ការអំពាវនាវចុងក្រោយសម្រាប់សាសន៍យូដា! ហើយគាត់នឹងទទួលពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដូចគ្នានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាពួកគេបានត្រឡប់មកឯកាលដើមវិញ នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមរបៀបដូចគ្នា ហើយអ្វីៗទាំងអស់គឺ ដប់មួយម៉ោង ប្រជាជនដែលចូលមក។

216 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចាំសិន ឥឡូវនេះ រហូតដល់យើងបានបោះត្រាចេញ។”
 “តើអ្នកនឹងចាំវាបានយូរប៉ុណ្ណា?”

217 “ដរាបណាយើងបោះត្រាអ្នកបំផ្លិចបំផ្លាញរបស់ព្រះរបស់យើងរួច។ ឥឡូវនេះយើង—យើងកំពុងបោះត្រាសាសន៍ដទៃ ពួកគេត្រូវបានបោះត្រាហើយ រាប់ពាន់ដង រាប់ពាន់ដងតាមរយៈការបៀតបៀន និងទុក្ខលំបាកទាំងនេះ ពួកគេត្រូវបានដោចំណាំ។ ប៉ុន្តែចាំបន្តិច! ត្រឹមតែមួយនាទី! កុំបណ្តោយឱ្យ...កុំឱ្យពេលនោះមកដល់ចាំទាល់តែយើងបោះត្រាអ្នកបម្រើទាំងនេះរួច។” ហើយគាត់បានបោះត្រាមួយ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។

218 បន្ទាប់មកខ្យល់ត្រូវបានបក់មកម្តងទៀត។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ហើយចាប់តាំងពីសង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ មានការបៀតបៀនប្រឆាំងនឹងជនជាតិយូដា ឥតឈប់ឈរ។ ហ៊ីត្លែរឡើងមកសម្រាប់សង្គ្រាមលោកលើកទីពីរ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើអញ្ចឹង គាត់ក៏ចាប់ផ្តើមធ្វើ...អ្វី? គាត់នឹងហែកពិភពលោកទាំងមូល។ តើវាត្រូវទេ? គាត់នឹងហែកវា ហើយនៅជុំវិញ។ បាទគាត់ធ្វើអញ្ចឹងមែន។

219 អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែជាកុម្មុយនិស្ត។ ចាំកាលគេចាប់ខ្ញុំដាក់គុកនៅទីនេះទេ? ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយរឿងដដែលនេះនៅឯសាល រ៉េដមែន នៅយប់នោះ។ បាទមែនហើយ។ និយាយថា “វានឹងមានបី។ ហើយពួកគេទាំងអស់នឹងប្រមូលផ្តុំនៅក្នុងលទ្ធិតែមួយ ហើយលទ្ធិនោះនឹងនាំមកនូវការបៀតបៀនដែលនឹងបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមកផែនដីម្តងទៀត។” ហើយនោះពិតជាដូច្នោះមែន។ ហើយនោះគឺជាលទ្ធិកុម្មុយនិស្ត—និង ហ៊ីត្លែរ និង—និងណាហ្វីជាដើម និងរបៀបដែលហ្វាស៊ីស្ទនិយមរបស់មូសូលីនី និងហ៊ីត្លែរ និងស្តាលីន។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនឹងកាន់កាប់។ ខ្ញុំមិនដឹងថាមួយណានឹងក្លាយជាស្តេចខាងជើង។” ប្រាកដណាស់ថាអ្នកចងចាំរឿងទាំងនោះ និងពីរបៀបដែលត្រូវបានបង្រៀននៅទីនេះ ហើយបងប្រុស ម៉ាហានី និងអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលនៅក្រោយនោះបានដឹង។

220 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកអធិប្បាយរឿងនោះ...”

221 ហើយនៅលើ អិន.អេ.អេ រឿងគឺ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះមិនមែនជាសញ្ញារបស់សត្វទេ ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ វាជាការធ្វើពហិការសាសនាមិនមែនវាទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគ្រាន់តែជាអ្នកនាំមុខដើម្បីរៀបចំមនុស្ស ហើយដោយដឹងថាការចាប់ផ្តើមនេះ ទីនេះគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃទុក្ខព្រួយ

ក្រុងនេះជាកន្លែងដែលយើងចាប់ផ្តើម។ នៅទីនេះគឺជាពេលដែល—នៅពេលដែលពេលវេលាចាប់ផ្តើមបិទ។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ នៅទីនោះនៅពេលនោះ។”

222 ឥឡូវនេះ ការបៀតបៀនបានមកដល់ជនជាតិយូដា ពួកគេចាប់ផ្តើមបៀតបៀនគេពីគ្រប់ជាតិសាសន៍ ហើយបណ្តេញគេចូលក្រុងយេរូសាឡឹម។ តើវាត្រូវទេ? ម្នាក់ៗ ពួកគេត្រូវ...ហើយទ្រង់នឹងមាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ រកមើលនៅទីនេះទៅមុខបន្តិចនៅក្នុងវិវិណៈដែលយ៉ូហាន...

223 លោកបូហានុនចុះមកទីនេះនិយាយប្រាប់ខ្ញុំថា “ខ្ញុំមិនអាចអានវិវិណៈនោះបានទេ។” បានបន្តថា “មានកូនក្រមុំឈរនៅលើភ្នំស៊ីណាយ។” បានបន្តថា “មានកូនក្រមុំឡើងនៅស្ថានសួគ៌។” ហើយបានបន្តថា “មានកូនក្រមុំ និងទឹក...នាគព្រួសទឹកចេញពីមាត់របស់វា ដើម្បីធ្វើសង្គ្រាមជាមួយនាង។” គាត់បាននិយាយថា...

224 ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោក បូហានុន រឿងហ្នឹងឯង អ្នកយល់ខុស ដែលហៅរឿងហ្នឹងថា ‘កូនក្រមុំ’។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ជនជាតិយូដានឹងឈរនៅលើភ្នំស៊ីណាយ ដែលមាន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ កូនក្រមុំ ត្រូវនៅ ស្ថានសួគ៌ជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ហើយនាគដែលហៀរទឹកចេញពីមាត់វានឹងធ្វើសង្គ្រាមជាមួយនឹងពូជស្ត្រីដែលនៅសសសល់។” នោះគឺជាក្រុមនេះនៅទីនេះដែលត្រូវចុះ មិនមែននោះទេ។ ឃើញទេ? សំណល់នៃពូជស្ត្រី “ព្រះវិហារបរិសុទ្ធ” ដោយមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះគឺជាអ្នកដែលវាបានធ្វើសង្គ្រាមជាមួយ។ ឃើញទេ?

225 នៅទីនេះពួកគេមានកុលសម្ព័ន្ធបី។ ចងចាំពួកគេទាំងបីក្នុងចិត្តជានិច្ច។ ហើយនៅទីនេះវាបានឃើញនៅជុំវិញ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់នៅជុំវិញកូនក្រមុំដ៏ប្រោសលោះដ៏អស្ចារ្យនោះ។ វាជាសំណល់ដែលនៅសល់ នៅទីនោះ ពួកគេនៅទីនោះ មានជនជាតិយូដា នៅទីនោះ បោះត្រា ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ នេះជាអ្នកដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធ ដែលបដិសេធមិនទទួលយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះវិហារនឹងបៀតបៀនប្រឆាំងនឹង...ពួក—ពួកជំនុំរ៉ូមនឹងបៀតបៀនពួកគេ។ ប៉ុន្តែកូនក្រមុំបានលើកឡើងហើយនៅស្ថានសួគ៌។ នៅទីនោះ ពួកគេត្រូវបានដាក់យ៉ាងពិតប្រាកដតាមរបៀបដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេនឹងក្លាយជាយ៉ាងណា។ ឃើញទេ?

226 ដូច្នោះ ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ជាសាសន៍យូដា ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានផ្សាយដំណឹងល្អដល់ពួកគេ ហើយ ពួកគេទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចពួកគេបានធ្វើ កាលពីដើមឡើយ គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់ ក្រុមជំនុំ ត្រូវបានដៅចំណាំទុក ការលើកឡើងមកដល់។

227 ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃ ដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយនៅគ្រប់ទីកន្លែង ដោយ ញញឹកក្នុងចំណោមសាសន៍ដទៃ ទាញត្រីសមុទ្រ ព្យាយាមយកត្រីទាំងអស់ដែល មានក្នុងទឹកចូលមក។ ហើយក្រឡេកមើលពួកគេ ដែលធំបំផុត...?...សំណាញ់ នោះសុទ្ធតែអណ្តើក និងពឹងពាងទឹក ជាដើម។ ដរាបណាការប្រជុំបានចប់ ពួកវា ត្រឡប់ទៅរកពិភពលោកម្តងទៀត។ ត្រីប្រឡាក់ជិតរួចហើយ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យទេ?

228 ដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយ! លែងឮហើយ លែងយំទៀតហើយ លែងថ្ងូរ លែងដកដង្ហើមធំទៀតហើយ លែងយំសុំពិធីជ្រមុជទឹកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គេចូលចិត្តចូលមកណាស់ គេដាក់ដៃលើមនុស្សរាប់រយ ហើយបន្តរាំទៀត ប្រហែលជា ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ។ មិនអីទេ ប៉ុន្តែនោះគ្រាន់តែជាលក្ខណៈ ប៉ុណ្ណោះ។

229 បុគ្គលដែលជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវជាអ្នកបង្កើតរបស់ពិត ហើយរក្សាបុគ្គល នោះឱ្យមានសុវត្ថិភាពក្នុងព្រះគ្រីស្ទរហូតដល់ទ្រង់យាងមក។ ទ្រង់នៅទីនោះ។ ហើយឥឡូវនេះ ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលមិនមានការយំទៀតទេ ទ្វារគឺ គ្រាន់តែបិទ។ សំណាញ់នេះទើបតែបោះមក ប្រហែលជាលើកចុងក្រោយហើយ គ្រាន់តែពីរបីលើកដើម្បីទាញបែបនោះដើម្បីចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ ព្រះ។ ទ្វារបិទហើយ!

230 អញ្ជឹងតើមានអ្វីបន្ទាប់? ជនជាតិយូដាត្រូវទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ពួកគេត្រូវបានគេបៀតបៀន និងសើចចំអក ហើយនៅទីនោះ ដរាបណាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានតំណាង ឱ្យពួកគេ ពួកគេទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ក្រុមជំនុំ សាសន៍ដទៃត្រូវបានលើកឡើង។ ហើយអ្នកដែលបដិសេធ ហើយគ្រាន់តែដើរ ក្រោមការរាប់ជាសុចរិត នាគ (អំណាចរ៉ូម៉ាំង) បង្ហូរទឹកមាត់ដែលនឹងរូបរួមគ្នា

ជាមួយកម្ពុយនិស្ត ហើយយកក្រុមជំនុំទៅក្នុងការរៀនបែបនោះ។ នៅទីនោះ ពួកគេត្រូវមានរូបភាពយ៉ាងពិតប្រាកដ។

231 អូ បងប្អូន ពេលយើងឃើញវាមក នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំអធិស្ឋាន នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំយំទៅកាន់ព្រះថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំចង់ទៅ ដល់ជនជាតិយូដាទាំងនោះ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅទីនោះនៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ធ្វើការជាមួយពួកសាសន៍ដទៃ និង ម៉ូហាំមេដានមួយចំនួន។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យ ខ្ញុំទៅទីនេះនៅក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា ហើយព្យាយាមផលិតនិងបង្ហាញដល់ពួកគេ នូវព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទដ៏ពិតប្រាកដជាមួយនឹងអំណាចរបស់ទ្រង់ អព្វតហេតុ របស់ទ្រង់ ពីធម្មបទប្រមុជទឹករបស់ទ្រង់ អ្វីគ្រប់យ៉ាង និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ពេលដែលពួកគេមកដល់ក្រុងយេរូសាឡឹម...

232 បងប្រុស បៀលលើ នេះជាអ្វីដែលអ្នកកំពុងសួរខ្ញុំ។ ពេលមកដល់ក្រុង យេរូសាឡឹម ហើយឈរនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលបានរស់ពីសុគតឡើងវិញនោះ ទ្រង់ជ្រាបនូវ អ្វីៗដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះកាលពីដើមដំបូង ទ្រង់អាចបង្កើតជីវិតដូចដែល ទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះ។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់ធ្វើមែន តើអ្នកនឹងទទួលយកទ្រង់ជា អ្នកសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកទេ?” ហើយបន្ទាប់មកបង្ហាញថា ព្រះដោយអំណាច ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ និងនៃអំណាចដែលបានរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់ ទ្រង់គង់ ជាមួយយើង។

233 ពេលគេធ្វើដូច្នោះ ចូរនិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាដែលបានទទួលទ្រង់ជា ព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក...” ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងមានពួកគេរាប់ពាន់នាក់។ និយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាដែលបានចុះមកនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គឺនៅ ទីនេះសម្រាប់អ្នក។”

234 បន្ទាប់មក ដំណឹងល្អត្រឡប់ទៅកាន់ជនជាតិយូដាវិញនៅពេលនោះ។ បន្ទាប់មកនឹងមានការរស់ឡើងវិញក្នុងចំណោមពួកយូដាទាំងនោះនៅទីនោះ ដែលនឹងមានមនុស្សរាប់ពាន់រាប់ម៉ឺននាក់... ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ចូលទៅក្នុង ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះនឹងត្រូវបានដោចំណាំដោយត្រានៃទេវតា។

235 ខ្ញុំជឿថាទ្រង់មកពីបូព៌ា។ នោះហើយជារបៀបដែលទ្រង់មកឯយើងឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងត្រានៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មក អូ ខ្ញុំចង់ប្រមូលផ្តុំនៅទីនោះ។ ខ្ញុំ

បានបញ្ជូនការបៀតបៀនមកទីនេះ និងការបៀតបៀននៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបានឱ្យ
ពួកជនជាតិយូដារត់ ហើយដេញពួកគេតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយពួកគេ
បានបើកទ្វារត្រឡប់មកវិញ។ ជនជាតិយូដាជាច្រើននៅសហរដ្ឋអាមេរិក (ដែល
ពួកគេនឹងមិនគេចចេញ) បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមាន
ចំនួន១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ឈរនៅទីនោះ ដែលនឹងទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក
នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

236 ហើយនៅទីនោះ:

ដរាបណាទេវតាបោះត្រានោះចាប់ផ្តើមបោះត្រា១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់នោះ ទ្វារ
ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបិទ ហើយពួកសាសន៍យូដាយកព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធនៅកាន់ពួកយូដា។ ហើយពួកគេនឹងមានការប្រជុំដែលនឹងវាយលុក
ពិភពលោកទាំងមូល។ ហាលេលូយ៉ា! ហើយអំណាចនៃព្រះនឹងត្រូវបានបង្ហាញ
ក្នុងចំណោមសាសន៍យូដា។ អូ អស្ចារ្យណាស់! វ៉ាវ! អូ ខ្ញុំអើយ!

237 ឲ្យខ្ញុំឃើញភ្លាម ថា “អេសាយ។” យើងបានចូលក្នុងរឿងនោះ: “កូនប្រុសរបស់
ព្រះ។” ឥឡូវយើងមើល:

គឺអ្វីស្រាវអែល...?

238 មើលថាតើអ្នកអាចអានវាបានទេ បងប្រុស។ ខ្ញុំ...វាជាការរត់ជាមួយគ្នា គាត់
បានជុតវាចេញពីបីដង។ ហើយខ្ញុំនឹងស្វែងរកមួយផ្សេងទៀត។ ប្រសិនបើអ្នក
អាចសូមអាន។ [បងប្រុសនេវិលអានសំណួរ—អដ។]

14. [គឺមិនមែនជាអត្ថន័យរបស់អេសាយទេ “ការវាយដោយដាវចូលទៅក្នុង
កន្លែងភ្នំរាស់” បានកើតឡើងក្នុងរជ្ជកាលមួយពាន់ឆ្នាំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាជាង
អ្វីមួយដែលមនុស្សអាចនាំយកមក ដូចដែលអ្នកកាន់សាសនាសម័យទំនើប
ជាច្រើនបានប្រាប់យើង?]

239 មិនថាអ្នកជានរណាទេ បងប្អូនប្រុសស្រីជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ
មើលទៅដូចជាការសរសេរដោយដៃរបស់បុរស ប៉ុន្តែ ទោះអ្នកជានរណាក៏ដោយ
អ្នកពិតជាត្រឹមត្រូវ! នោះហើយជាពេលដែលភ្នំរាស់នឹងត្រូវវាយ ឬ ពេលដែល
ដាវនឹងត្រូវវាយទៅជានង្គ័ល។ ដែលនឹងនាំមកនូវរជ្ជកាលសហស្សវត្សរ៍។ ហើយ
សាសនាទំនើបនិយមទាំងអស់នោះដែលកំពុងព្យាយាមអប់រំមនុស្សឲ្យចូលទៅ

ក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ... នោះនឹងជាពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់នឹងយាងមកក្នុងភាពអស្ចារ្យ និងនៅក្នុងអំណាចដ៏អស្ចារ្យ ដល់មនុស្សដែលមានជំនឿហើយនឹងទទួលបាននូវអំណាចដ៏អស្ចារ្យមួយ ដែលនឹងបណ្តុះកូនរបស់ព្រះ។ ហាលេលូយ៉ា! វានឹងមិនមានការអាន ការសរសេរ នព្វន្ឋទៀតទេ វានឹងត្រូវបានដោយអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ពេលនោះពិភពលោកនឹងលែងសិក្សាពីសង្គ្រាមទៀតហើយ។

240 គ្រប់ជាតិសាសន៍សព្វថ្ងៃ គ្រប់អំណាច គ្រប់នគរត្រូវគ្រប់គ្រងដោយអារក្ស។ ព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះ។ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយ នគរនៃផែនដីនេះនឹងក្លាយជានគរនៃព្រះអម្ចាស់របស់យើង និងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់នឹងគ្រប់គ្រង និងសោយរាជ្យមួយពាន់ឆ្នាំនៅលើផែនដី។ និងលើកតម្កើងក្រុមជំនុំ។ ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់ អ្នកអានជាទីគោរព។

241 ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ជាអ្នកបម្រើ។ ចំនួនដ៏ច្រើនដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាច... "ហ្វងមនុស្សដែលមិនអាចរាប់បាន" គឺជាសាសន៍ដទៃ។

242 បន្តិចទៀតនេះ រឿងតូចមួយទៀតនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនអាច។ ខ្ញុំនឹងមានការអធិស្ឋានជាក្រុមជំនុំនៅពេលប៉ុន្មាននាទីទៀត។ មើលនៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថា វាសំខាន់ជាងឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំចង់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ប៉ុន្តែយើងនឹងប្រញាប់ឡើង។ ជំនួសឱ្យការមានការយល់ដឹង យើងគ្រាន់តែទៅបន្ត។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ នេះគឺសូម្បីតែមួយផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំគ្រាន់តែត្រូវយកវាមក ហើយចូលទៅក្នុងវានៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។

243 មើលចុះ មិត្តៗ នៅលើនេះស្អាតប៉ុណ្ណា! មើល! ចង់ឱ្យអ្នកមើលឥឡូវនេះ ឱ្យជិត អ្នកដែលបានសួរសំណួរនេះ។ ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់ ឥឡូវនេះ ជាអ្នកបម្រើគេនឹងបម្រើ។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ទីតាំងនៅក្នុងបទគម្ពីរចាស់...

244 សម្លឹងមើលស្រមោលជានិច្ចប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញអ្វីដែលវិជ្ជមាន។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ក្រឡេកមើលទៅទីនោះវិញ ថាតើវាជាអ្វី។ ឥឡូវនេះ វាផ្ទុយមកវិញចាប់តាំងពីឈើឆ្កាង ហើយរកមើលអ្វីដែលវិជ្ជមាន ប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញអ្វីដែលជាស្រមោល។ ត្រឡប់ទៅក្រោយ វាបានងើបឡើងដល់ឈើឆ្កាង យើងត្រូវមើលទៅ (ខាងក្រោយនៅទីនោះ) ដើម្បីឃើញស្រមោល។ ដើម្បីមើលអ្វីដែលឈើឆ្កាងនឹងក្លាយជាយ៉ាងណា ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវមើលពីឈើឆ្កាង ដើម្បីមើលទៅ

ក្រោយ ហើយឃើញថាស្រមោលនោះជាអ្វី។ ឃើញទេ? សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែល ព្រះគ្រីស្ទមាននៅក្នុងថ្ងៃដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី តើទ្រង់ជាអ្វីដែលនៅពេល នោះទ្រង់គឺជាឥឡូវនេះ។ នេះគឺជាស្រមោលរបស់ទ្រង់។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ ទេ? អ្នកដឹងទេ នៅដើមដំបូង ពេលខ្ញុំពន្យល់វា នោះជាអ្វី។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំ មើលពីខាងក្រោយ ខ្ញុំត្រូវមើលថាតើស្រមោលនោះជាអ្វីដើម្បីកឱ្យឃើញថាតើនេះ នឹងជាអ្វី ឈើឆ្កាងគឺជាអ្វី។

245 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃមួយមានអំពើបាបនៅអ៊ីស្រាអែល ហើយមានបុរសម្នាក់...ដោយ កុលសម្ព័ន្ធនោះឈ្មោះលេវី។ គេទាញដាវចេញទៅជំរុំជាមួយម៉ូសេ ហើយបំផ្លាញអ្វី ៗដែលជាអំពើបាប។ តើវាត្រូវទេ? ព្រះទតមើលចុះក្រោម ហើយមានព្រះបន្ទូលថា “ដោយសារអ្នកបានធ្វើដូច្នេះ ហើយឈរសម្រាប់ខ្ញុំ អ្នក...អ្នកផ្សេងទៀតទាំងអស់ នេះនឹងបម្រើអ្នក។ ហើយអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងព្រះវិហារធ្វើជាសង្ឃ។” តើវា ត្រូវទេ? “អ្នកត្រូវនៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេដែលនៅសល់នឹងធ្វើការ ហើយនឹងយកមួយភាគដប់មកចិញ្ចឹមអ្នក។” តើវាត្រូវទេ?

246 ហាលេលូយ៉ា! បើអ្នកអាចឃើញថាតើព្រះវិហារនោះជាអ្វី នោះគឺពួកលេ វីជាកូនក្រមុំ។ ឥឡូវនេះ ពេលអំពើបាបកើនឡើងនៅគ្រប់ជ្រុង ពួកលេវីកំពុង ទាញដាវ។ កូនក្រមុំដែលកើតពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងឈរ ដោយនិយាយ ថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងភាពវិជ្ជមាន គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងអវិជ្ជមាន គឺ ដូចគ្នា។ អំពើបាបនៅតែជាអំពើបាប ធ្វើរឿងទាំងនេះគឺខុស!” ហ្នឹងហើយ ពួកគេ ឈរនៅទីនោះដោយកាន់ដាវ។

247 ព្រះមានបន្ទូលថា “សូមអញ្ជើញមកឥឡូវនេះ នេះជាពរជ័យនៃព្រះបិតា របស់ខ្ញុំ។” នោះគឺជាកូនក្រមុំ។

248 មានអ្នកបម្រើ ហើយមើលទៅកន្លែងដែលអ្នកបម្រើត្រូវបានបោះជំរុំ។ ដប់ពីរ នៅខាងនេះ... ខ្ញុំមានន័យថា បួននៅខាងនេះ បួននៅខាងនោះ បួននៅ ខាងនោះ និងបួននៅខាងនោះ។ កុលសម្ព័ន្ធដប់ពីរ។ កុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរ គឺ១សែន៤ម៉ឺន៤ពាន់នាក់។ សូមក្រឡេកមើលក្នុងគម្ពីរវិវរណៈ គាត់បានឃើញ ទីក្រុងដែលមានគ្រឹះទាំងដប់ពីរ។ នៅលើទ្វារនីមួយៗមានឈ្មោះសាវ័កមួយ ហើយ មានទ្វារដប់ពីរ។ ហើយនៅជុំវិញនោះមានកុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរ (ហាលេលូយ៉ា!) អង្គុយជុំវិញ។

249 ហើយនៅទីនោះមានព្រះប្រោសលោះ។ ហាលេលូយ៉ា! ខ្មៅ ស លឿង ភ្នែក ហើយអ្វីទាំងអស់ដែលលាងដោយឈាមនឹងក្លាយជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា ពួកគេនឹងនៅជាមួយទ្រង់។ ពួកគេនឹង...ព្រះអាទិត្យនឹងមិនរះមក លើពួកគេទៀតទេ ពួកគេនឹងមិនឃ្លាន ឬស្រេកទៀតទេ ហើយតាមរយៈយុគដ៏ធំ ដែលមិនឈប់ឈរ ពួកគេនឹងរស់នៅ ហើយសោយរាជ្យជាមួយព្រះគ្រីស្ទជារៀង រហូត: ព្រះអង្គ ព្រះមហាក្សត្រ ហើយពួកគេ មហាក្សត្រី។ គ្រប់គ្រងនិងសោយរាជ្យ ជារៀងរហូត!

250 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំនឹងរក្សាទុកសំណួរទាំងនេះ បើព្រះ សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញជាមួយពួកវាម្តងទៀត ប្រហែលជាយប់នេះ ហើយឆ្លើយពួកគេនៅយប់នេះ ឬពេលណាក៏បានដែរឯងប្អូន...យើងនឹងជជែកគ្នា លេង។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់អស់ពីចិត្តទេ?

អូ ខ្ញុំចង់ឃើញទ្រង់ ចង់មើលភ័ក្ត្រទ្រង់
 នៅទីនោះដើម្បីរស់នៅជារៀងរហូតដោយព្រះគុណសង្គ្រោះ
 របស់ទ្រង់
 នៅតាមផ្លូវនៃសិរីល្អអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបន្លឺសំលេងរបស់ខ្ញុំ
 នៅពេលដែលការខ្វល់ខ្វាយទាំងអស់កន្លងផុតទៅ ទីបំផុត
 ទៅផ្ទះវិញ តែងតែរីករាយ។ (អូ ខ្ញុំអើយ!)
 ពេលខ្ញុំធ្វើដំណើរកាត់ទឹកដីនេះ ច្រៀងដូចខ្ញុំទៅ
 ចង្កុលព្រលឹងទៅកាល់រ៉ាវី ដល់លំហូរពណ៌ក្រហម (មិនមែន
 —មិនទៅព្រះវិហារ គឺទៅកាល់រ៉ាវី។)

251 នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងកំពុងចង្កុលបង្ហាញ មិនអាស្រ័យលើទ្រឹស្តី ខ្លះទេ ប៉ុន្តែដល់លំហូរពណ៌ក្រហមទៅព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ “ជីវិតគឺនៅក្នុងឈាម” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះលោហិតរបស់ព្រះ ដែលជាជីវិតរបស់យើង ដែលរស់នៅក្នុង យើងឥឡូវនេះ។ ជាពរជ័យក្នុងចំណងដែលចង!

252 ពេលដែលយើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដ៏ដ៏ ខ្ញុំចង់ច្រៀងចម្រៀង—ពិសេស ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យបងស្រីហ្គេតធីនិងកូនស្រីរបស់គាត់ មកទីនេះ។ ហើយនេះជា បទចាស់ច្បាប់ដើម ចង់អោយបងប្អូនច្រៀងអោយខ្ញុំ គ្រាន់តែជឿតាម។ ខ្ញុំចាំបាន ថា កំពុងតែដើរក្នុងទ្វារនោះ ហើយបទនេះបានដើរតាមខ្ញុំគ្រប់ប្រទេស។ ហើយខ្ញុំ

—ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេច្រៀង នាងជាអ្នកដំបូងដែលបានលេងវា ជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំបានឮវា។ មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំម្នាក់បានសរសេរវាថា ប៉ូល វ៉ាដឌើ។ ហើយមុនពេលយើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេច្រៀងបទនេះ ខណៈពេលជ័យរបស់ព្រះមកលើមនុស្សសម្រាប់អ្នកឈឺ។

253 យើងបានចំណាយពេលច្រើន។ សុំទោសបងប្រុស នេវីល។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ តើអ្នកចូលចិត្តការសួរសំណួរទេ? ខ្ញុំចូលចិត្ត។ អូ ហើយពួកវាគឺជាសំណួរល្អពិតមែន ពួកវាគឺល្អណាស់។ ហើយមានមួយបាច់ទៀតហើយ។ ហើយតាមពិតទៅ ពួកវាមួយចំនួនមិនទាន់បានឆ្លងកាត់ឱ្យបានហ្មត់ចត់នៅឡើយ។ អូ មានច្រើនណាស់ដែលត្រូវឆ្លងកាត់ពួកវា។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ។

254 អ្នកទាំងអស់គ្នារក្សាគំនិតរបស់អ្នកទៅលើព្រះគ្រីស្ទឥឡូវនេះ ហើយយើងប្តូរពីសំណួរត្រឡប់ទៅការព្យាបាលពីព្រះវិញ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះចង់បានការអធិស្ឋាន? តោះមើលដៃអ្នកចង់អធិស្ឋាន។ មិនអីទេ យើងនឹងនាំពួកគេចេញមក ហើយអធិស្ឋានឱ្យពួកគេបន្តិចទៀត ប្អូនស្រីយើងច្រៀងបទនេះភ្លាម។ ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងរៀបចំ ការរង់ចាំនៅពីលើអ្នក ឥឡូវនេះគឺជាការសន្យា នេះគឺជាព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់។

[បងស្រីហ្គេតធីនិងកូនស្រីរបស់គាត់ច្រៀងបទគ្រាន់តែជឿតាម—អដ។]

គ្រាន់តែជឿតាម គ្រាន់...

255 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលមានជំងឺ ចូរឡើងទៅជុំវិញអាសនៈឥឡូវនេះ បើអ្នកចង់។
គ្រប់យ៉ាងសម្រេចបាន គ្រាន់តែជឿតាម
គ្រាន់តែជឿតាម គ្រាន់តែជឿតាម
អ្វីៗអាចទៅរួច គ្រាន់តែជឿតាម។

256 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំងនៅថ្ងៃនេះសម្រាប់បទគម្ពីរនេះ និងសម្រាប់បទចម្រៀងនេះ “គ្រាន់តែជឿតាម។” យើងអាចឮទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ឪពុកដែលមានកូននោះកើតជំងឺឆ្លុតជ្រូកថា “គ្រាន់តែជឿតាមទេ ព្រោះអ្វីៗអាចទៅរួច។”

257 ឥឡូវនេះ យើងអធិស្ឋានដល់ព្រះ ខណៈដែលមនុស្សទាំងនេះកំពុងមកដល់អាសនៈដើម្បីអធិស្ឋាន ឃើញថាយើងនៅទីនេះ អវិជ្ជមាន គ្រាន់តែមានភាព

អវិជ្ជមាន។ ភាពវិជ្ជមានគឺគ្រាន់តែនៅជុំវិញយើង ព្រះវិញ្ញាណអមតៈដែលសណ្ឋិត លើយើង នឹងមិនស្លាប់ឡើយ។ វានឹងមានពេញមួយសម័យកាលឥតឈប់ឈរ។ ឥឡូវនេះ យើងខ្ញុំចេញទៅក្នុងនាមជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអង្គដែលបានចាក់ប្រេង តាំង ដើម្បីជួយអ្នករួមជាតិរបស់យើងឲ្យទទួលជំនួយ ដ្បិតជម្រើសតែមួយប៉ុណ្ណោះ ព្រះបិតា គឺថាពួកគេនឹងលើកតម្កើងព្រះអង្គ។ ហើយឥឡូវនេះ សូមឱ្យម្នាក់ៗឈរ នៅអាសនៈនៅព្រឹកនេះ អ្នកឈឺ រងទុក្ខ ឥឡូវនេះ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រទាន ការព្យាបាលដល់ពួកគេម្នាក់ៗ។

258 ហើយយើងជាមនុស្សតូចទាបរបស់ទ្រង់—ហ្នូងតូចដែលបងប្អូនស្រីទើបតែ ច្រៀង “កុំខ្លាចអី ហ្នូងតូចអើយ” ទូលបង្គំដឹងហើយ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះហឫទ័យ របស់ព្រះអង្គក្នុងការប្រគល់រាជាណាចក្រដល់អ្នកទាំងនោះ។ ហើយយើងដឹងថា ទ្រង់តែងតែនៅជិត ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “កន្លែងណាដែលមានពីរ ឬបីនាក់ ជួបជុំគ្នាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងនៅកណ្តាលពួកគេ។ ហើយអ្វីដែលគេសុំ ខ្ញុំនឹងឲ្យ។”

259 ឥឡូវនេះ យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលមិនអាចបរា ជ័យបាន ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ សូមប្រោសមនុស្សទាំងអស់អោយជា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយពួកគេកំពុងឈរនៅទីនេះរង់ចាំ។ ពេលយើងទៅចាក់ប្រេង ហើយដាក់ដៃលើ ហើយដើម្បីសុំឲ្យរួចខ្លួន សូមឲ្យពួកគេម្នាក់ៗទៅកន្លែងអង្គុយ របស់ខ្លួន ត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់ពួកគេវិញ សរសើរទ្រង់ជាធម្មតា ឥតខ្ចោះ និង ជាសះស្បើយ។ ហើយត្រឡប់មកវិញនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ នៅឯការបម្រើ ដោយសរសើរតម្កើង និងលើកតម្កើងព្រះសម្រាប់ការព្យាបាលពួកគេ។ សូម ប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។

ហើយខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលចុះ ៖

260 បងប្រុស នេវិលមកជាមួយខ្ញុំ បើអ្នកចង់។ ខ្ញុំចង់បានបងប្រុសហ្គីមែន និង បងប្រុស ដេតស៍ម៉ាន ឬនរណាម្នាក់នៅទីនេះ។ និងបងប្រុសខុកអ្នកទាំងអស់គ្នា មកទីនេះ ហើយជួយខ្ញុំនៅអាសនៈ។ ឪកុននៅទីនេះនៃព្រះវិហារគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ កំពុងហៅនៅពេលនេះ។

261 ហើយនៅពេលយើងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ អ្នកអាចជួយពួកគេប្រសិនបើ អ្នកចង់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នានៅទីនេះដោយស្មោះត្រង់។ ហើយនៅពេល យើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកឈឺ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអធិស្ឋានជាមួយយើង។

262 ខ្ញុំឃើញក្មេងប្រុសតូចម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ មួយសន្ទុះមុនបានដើរចេញ ក្នុងសាលានៅទីនោះ ហើយមានជំងឺធ្លាក់ឈាម។ ហើយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបាន បញ្ឈប់ឈាមយ៉ាងអស្ចារ្យនៅពេលនេះ។ ឃើញទេ? សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ ទ្រង់ត្រូវបានសរសើរ ព្រះនាមទ្រង់ត្រូវបានលើកតម្កើង។ ចាំមើលថាប៉ុន្មានថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ នឹងបានជាសះស្បើយ!

263 សូមគិតចុះ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលបានយាងត្រឡប់មកទីនោះវិញក្នុង សម័យនៃពួកសាវ័ក គឺនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ហើយវាគ្រាន់តែរកិលដល់ទីបញ្ចប់នៃ សាសន៍ដទៃ។ ចលនាដ៏អស្ចារ្យមួយកំពុងកើតឡើងក្នុងចំណោមអ្នកជឿ ពីព្រោះ យើងជឿថាព្រះនៅទីនេះ។

264 គ្រាន់តែគិត រូប—រូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់អ្នកគឺនៅទីនេះនៅក្នុងរោងឧបោសថ ឥឡូវនេះ វត្តមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាលក្ខខណ្ឌដ៏រុងរឿងរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវបានលើកតម្កើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទឥឡូវនេះ! “អស់អ្នកដែលទ្រង់បានរាប់ជា សុចរិត ទ្រង់បានលើកតម្កើង។” ហើយរូបកាយដ៏រុងរឿងរបស់អ្នកកំពុងឈរក្បែរ អ្នកឥឡូវនេះ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកម្លាំងដូចជាការសាកថ្មចូលទៅ ក្នុងថ្ម។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅក្នុងអ្នក។ វាគឺជាការសាករាងកាយរបស់អ្នក ដើម្បីផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកម្លាំងថ្មីដើម្បីព្យាបាលអ្នកពីជំងឺដែលអ្នកមាន ដើម្បីឱ្យអ្នកជា សះស្បើយ។

265 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំ ប្រសិនបើពួកគេចង់មកជាមួយបងប្អូនស្រីរបស់ យើង ប្រសិនបើពួកគេនឹងច្រៀងបទនោះម្តងទៀត។ ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នានៅ អាសនៈ...

266 ឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិ ប្រសិនបើខ្ញុំជាអ្នកបោកប្រាស់ ខ្ញុំមិនដឹងការពិតទេ។ ខ្ញុំ កំពុងព្យាយាមធ្វើជាគ្រីស្ទាន ហើយដោយអស់ពីចិត្ត ខ្ញុំព្យាយាមជួយមនុស្ស។ ហើយខ្ញុំកំពុងព្យាយាមជួយអ្នក កូនរបស់ព្រះ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ខ្ញុំនឹងស្រឡាញ់អ្នក ជាកូនរបស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើ...ប្រសិនបើខ្ញុំកំពុងបញ្ឆោតអ្នក ខ្ញុំបានព្យាយាមបញ្ឆោត ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកគឺជាកូនរបស់ទ្រង់។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចបញ្ឆោតព្រះបានទេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមជួយអ្នក។

267 នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះប្រទានពរដល់ការខិតខំរបស់ខ្ញុំ។ ហើយប្រហែលជាពួកគេក្រីក្រណាស់ ហើយពួកគេខ្លះខ្ញុំខ្មាសគេ ហើយព្រះដឹងថាខ្ញុំខ្មាសគេ ហើយប្រែចិត្តពីការខិតខំរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំកំពុងធ្វើអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីជួយរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ និងជួយអ្នករាល់គ្នាជាកូនចៅរបស់ទ្រង់។ ទទួលព្រះយេស៊ូវនៅព្រឹកនេះ ជាព្រះព្យាបាលរបស់អ្នក នៅទីនេះនៅវេទិកា អ្នកនឹងត្រឡប់ទៅកន្លែងអង្គុយនិងផ្ទះរបស់អ្នកវិញ ហើយមានសភាពធម្មតា និងជាសះស្បើយ។

268 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងព្យាបាលមនុស្សរាប់រយនាក់នៅទីនេះ ហើយរាប់ពាន់នាក់នៅជុំវិញពិភពលោក ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មិនព្យាបាលអ្នក? គ្រាន់តែជឿតាម។ មិនអីទេ បងប្អូនស្រី។ បងប្រុស នេវិលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមកចាក់ប្រេងតាំងពួកគេ។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ពាក្យរបស់គាត់គឺមើលមិនឃើញ—អដ។]...?...



សំណួរ និង ចម្លើយ KHM54-0103M

(Questions and Answers)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិធីនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 3 ខែមករា ឆ្នាំ 1954 នៅ រោងឧបាសថ ប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាសវិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG